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Ochrona ludności i bezpieczeństwo publiczne

Wprowadzenie w zadaniu 01ZKB2012 przedsięwzięcia o nazwie 
"Dodatkowe służby patrolowe Policji na kwotę 200.000 zł

1.
Zadanie: 01PM2012 - Promocja 
wizerunku Miasta Poznania
Uzasadnienie: Bezpieczeństwo 
mieszkańców stanowi znakomitą 
promocję wizerunku miasta. Wolą 
Komisji jest, by na dodatkowe 
patrole Policji przeznaczyć 1.000.000 
zł. Komisja proponuje poprawkę 
polegającą na utworzeniu nowego 
zadania na kwotę 200.000 zł z 
przeznaczeniem na dofinansowanie 
patroli przez Policję, z założeniem, że 
jeśli w trakcie 2012 roku pojawi się 
możliwość, by do takiej kwoty 
zwiększyć pieniądze z "funduszu 
alkoholowego", to wtedy kwotę z 
tego zadania będzie można 
przeznaczyć na inny cel związany z 
bezpieczeństwem. 
Wartość rok 2012: 200 000,00 zł.

Opinia Prezydenta:
Poprawka uwzględniona przez Prezydenta w ramach 
autopoprawki.

Wynik głosowania Komisji Budżetu, Nadzoru 
Właścicielskiego, Rozwoju Gospodarczego i Promocji 
Miasta
za: 7, przeciw: 1, wstrzymało się: 0

Wnioskodawca:
Komisja Bezpieczeństwa i 
Porządku Publicznego
2011-12-16 13:02:01

Bartosz Zawieja
(2011-12-27 11:06:57)
Marek Sternalski
(2012-01-03 21:29:57)
Lidia Dudziak
(2012-01-03 22:14:30)
Mariusz Wiśniewski
(2012-01-03 22:25:25)
Adrian Kaczmarek
(2012-01-03 23:05:10)
Szymon Szynkowski vel Sęk
(2012-01-03 23:28:48)
Katarzyna Kretkowska
(2012-01-03 23:44:52)

Działania motywacyjne na rzecz poprawy bezpieczeństwa

Zwiększenie w zadaniu 03ZKB2012 nagród dla policjantów służb 
patrolowych o kwotę 10.000 zł (do 30.000 zł).

1.
Zadanie: 01ER2012 - Organizacja w 
Poznaniu Mistrzostw Europy w Piłce 
Nożnej w 2012 roku
Uzasadnienie: Komisja uważa, iż 
kwota przeznaczona na nagrody dla 
policjantów służb patrolowych 
powinna zostać zwiększona do 
kwoty przeznaczonej na ten cel w 
poprzednich latach.
Wartość rok 2012: 10 000,00 zł.

Opinia Prezydenta:
Poprawka uwzględniona przez Prezydenta w ramach 
autopoprawki.

Wynik głosowania Komisji Budżetu, Nadzoru 
Właścicielskiego, Rozwoju Gospodarczego i Promocji 
Miasta
za: 7, przeciw: 1, wstrzymało się: 1

Wnioskodawca:
Komisja Bezpieczeństwa i 
Porządku Publicznego
2011-12-16 13:09:00

Komisja Komisja Ochrony 
Środowiska
(2011-12-27 11:07:10)
Klub Klub Radnych Platformy 
Obywatelskiej
(2012-01-03 21:30:18)
Komisja Komisja Kultury 
Fizycznej i Turystyki
(2012-01-03 22:14:44)
Mariusz Wiśniewski
(2012-01-03 22:25:40)
Adrian Kaczmarek
(2012-01-03 23:05:24)
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Zarządzanie drogami publicznymi, krajowymi, wojewódzkimi, 
powiatowymi, gminnymi i wewnętrznymi na terenie Miasta

Zwiększenie zadania 01ZDM2012 o kwotę 224.000 zł na "umycie 
ciśnieniowe z detergentem na gorąco" chodników na ulicach: Św. Marcin, 
Gołębia, Kozia, Jaskółcza, Wrocławska i Żydowska. 

1.
Zadanie: 01NW2012 - Nadzór 
właścicielski i restrukturyzacja
Uzasadnienie: Chodniki w 
śródmieściu Poznania są wizytówką 
miasta. Potrzebę ich wyczyszczenia 
ustaliły wspólne patrole uliczne 
Komisji Bezpieczeństwa i Porządku 
Publicznego z Komisją Rewitalizacji i 
mieszkańcami. Chodniki powinny 
być umyte w 2012 r.
Wartość rok 2012: 224 000,00 zł.

Opinia Prezydenta:
Poprawka uwzględniona przez Prezydenta w ramach 
autopoprawki.

Wynik głosowania Komisji Budżetu, Nadzoru 
Właścicielskiego, Rozwoju Gospodarczego i Promocji 
Miasta
za: 5, przeciw: 1, wstrzymało się: 3

Wnioskodawca:
Komisja Bezpieczeństwa i 
Porządku Publicznego
2011-12-16 13:14:47

Komisja Komisja Ochrony 
Środowiska
(2011-12-27 11:07:23)
Katarzyna Kretkowska
(2012-01-03 10:15:48)
Klub Klub Radnych Platformy 
Obywatelskiej
(2012-01-03 21:30:36)
Mariusz Wiśniewski
(2012-01-03 22:25:58)
Adrian Kaczmarek
(2012-01-03 23:05:41)
Tomasz Lewandowski
(2012-01-03 23:14:31)

Organizacja i zabezpieczenie techniczne oraz merytoryczne przebiegu 
debaty publicznej o rozwoju i rewitalizacji (odnowie) śródmieścia Poznania”

Inicjatywa debaty publicznej o rozwoju i rewitalizacji śródmieścia Poznania, 
która ma się odbyć w 2012 roku, wyszła z Komisji Rewitalizacji. Celem 
organizacji debaty z udziałem przede wszystkim mieszkańców, organizacji 
społecznych, innych użytkowników śródmieścia oraz zaproszonych 
ekspertów, jest zebranie wniosków do późniejszego opracowania 
zintegrowanego miejskiego programu operacyjnego na rzecz rozwoju i 
rewitalizacji (odnowy) śródmieścia. Planowane środki pozwolą 
zorganizować debatę od strony technicznej i merytorycznej.

1.
Zadanie: 04FN2012 - Prowadzenie 
obsługi finansowo-księgowej 
realizowanych projektów 
współfinansowanych ze środków 
Unii Europejskiej i źródeł 
zagranicznych niepodlegających 
zwrotowi oraz sporządzanie 
sprawozdań finansowych i 
pozabudżetowych Miasta Poznania
Uzasadnienie: kwotę 20 tys. zł 
przenieść z zadania 04FN2012 z 
pozycji ,,Badanie rocznych 
sprawozdań finansowych”, gdzie 
zaoszczędzono środki w wyniku 
przeprowadzonego przetargu na 
zlecenie rocznego sprawozdania 
finansowego
Wartość rok 2012: 20 000,00 zł.

Opinia Prezydenta:
Poprawka uwzględniona przez Prezydenta w ramach 
autopoprawki.

Wynik głosowania Komisji Budżetu, Nadzoru 
Właścicielskiego, Rozwoju Gospodarczego i Promocji 
Miasta
za: 7, przeciw: 1, wstrzymało się: 1

Wnioskodawca:
Komisja Rewitalizacji
2011-12-16 14:12:03

Bartosz Zawieja
(2011-12-27 11:07:32)
Katarzyna Kretkowska
(2012-01-03 10:16:41)
Adrian Kaczmarek
(2012-01-03 18:08:15)
Klub Klub Radnych Platformy 
Obywatelskiej
(2012-01-03 21:30:50)
Komisja Komisja Samorządowa 
(2012-01-03 22:28:57)
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5 nowe zadanie inwestycyjne „Pilotażowy program budowy małej 
architektury sportowo-rekreacyjnej dla mieszkańców śródmieścia – 
budowa miejsc do gry w koszykówkę”

W trakcie prac Komisji Rewitalizacji powstała inicjatywa pilotażowej 
budowy w kilku miejscach śródmieścia placów do gry w koszykówkę, jako 
miejsc dla rekreacji i spędzania wolnego czasu przez mieszkańców 
Poznania. Rady osiedli wytypowały na początek 4 miejsca: w parku 
Marcinkowskiego (Stare Miasto), Kasprowicza, Nowakowskiego (Łazarz) i 
Jana Pawła II (Wilda). W latach kolejnych program mógłby ulec 
rozszerzeniu, przy zaangażowaniu finansowym rad osiedli, w tym co do 
form (np. budowa odpowiednio zabezpieczonych miejsc do gry w 
koszykówkę również przy śródmiejskich ulicach i placach).

1.
Zadanie: 01ZZM2012 - Konserwacja i 
utrzymanie zieleni w parkach i 
zieleńcach miejskich, planowanie i 
prowadzenie inwestycji, 
modernizacji oraz remontów 
obiektów zieleni miejskiej
Uzasadnienie: Przeniesienie środków 
na to zadanie (które ma zrealizować 
Zakład Zieleni Miejskiej) z wydatków 
bieżących 01ZZM2012 
(,,Konserwacja i utrzymanie zieleni w 
parkach i zieleńcach miejskich, 
planowanie inwestycji, modernizacji 
oraz remontów zieleni miejskiej”) 
sprawia, że kwota 50 tys. zł 
pozostanie nadal w dyspozycji tej 
samej jednostki miejskiej - ZZM.
Wartość rok 2012: 50 000,00 zł.

Opinia Prezydenta:
Realizacja poprawki w ramach zadania wskazanego jako 
źródło finansowania.

Wynik głosowania Komisji Budżetu, Nadzoru 
Właścicielskiego, Rozwoju Gospodarczego i Promocji 
Miasta
za: 7, przeciw: 1, wstrzymało się: 1

Wnioskodawca:
Komisja Rewitalizacji
2011-12-16 14:20:43

Bartosz Zawieja
(2011-12-27 11:07:42)
Katarzyna Kretkowska
(2012-01-03 10:17:00)
Klub Klub Radnych Platformy 
Obywatelskiej
(2012-01-03 21:30:58)
Lidia Dudziak
(2012-01-03 22:15:35)
Tomasz Lewandowski
(2012-01-03 23:15:27)
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6 Organizacja i zabezpieczenie techniczne oraz merytoryczne przebiegu 
debaty publicznej o rozwoju i rewitalizacji (odnowie) śródmieścia Poznania”

Inicjatywa debaty publicznej o rozwoju i rewitalizacji śródmieścia Poznania, 
która ma się odbyć w 2012 roku, wyszła z Komisji Rewitalizacji. Celem 
organizacji debaty z udziałem przede wszystkim mieszkańców, organizacji 
społecznych, innych użytkowników śródmieścia oraz zaproszonych 
ekspertów, jest zebranie wniosków do późniejszego opracowania 
zintegrowanego miejskiego programu operacyjnego na rzecz rozwoju i 
rewitalizacji (odnowy) śródmieścia. Planowane środki pozwolą 
zorganizować debatę od strony technicznej i merytorycznej.

1.
Zadanie: 04FN2012 - Prowadzenie 
obsługi finansowo-księgowej 
realizowanych projektów 
współfinansowanych ze środków 
Unii Europejskiej i źródeł 
zagranicznych niepodlegających 
zwrotowi oraz sporządzanie 
sprawozdań finansowych i 
pozabudżetowych Miasta Poznania
Uzasadnienie: Kwotę 20 tys. zł 
przenieść z zadania 04FN2012 z 
pozycji ,,Badanie rocznych 
sprawozdań finansowych”, gdzie 
zaoszczędzono środki w wyniku 
przeprowadzonego przetargu na 
zlecenie rocznego sprawozdania 
finansowego i do zadania o nr 
01RM2012 („Obsługa Rady Miasta”) 
pod nową pozycję: „Organizacja i 
zabezpieczenie techniczne oraz 
merytoryczne przebiegu debaty 
publicznej o rozwoju i rewitalizacji 
(odnowie) śródmieścia Poznania” 
Wartość rok 2012: 20 000,00 zł.

Opinia Prezydenta:
Poprawka uwzględniona przez Prezydenta w ramach 
autopoprawki.

Wynik głosowania Komisji Budżetu, Nadzoru 
Właścicielskiego, Rozwoju Gospodarczego i Promocji 
Miasta
za: 7, przeciw: 2, wstrzymało się: 0

Wnioskodawca:
Komisja Rewitalizacji
2011-12-16 14:24:16

Bartosz Zawieja
(2011-12-27 11:07:50)
Katarzyna Kretkowska
(2012-01-03 10:17:04)
Adrian Kaczmarek
(2012-01-03 18:06:57)
Klub Klub Radnych Platformy 
Obywatelskiej
(2012-01-03 21:31:12)
Beata Urbańska
(2012-01-03 22:30:15)
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7 2. Dodać do zadania o nr 02GKM2012 (,,Nadzór nad usługami 
komunalnymi”) pozycję „Analiza możliwości oraz opracowanie założeń 
programu małych grantów dla wspólnot mieszkaniowych na modernizację, 
uporządkowanie podwórzy oraz aktywizację sąsiedzką – i wydzielić na ten 
cel kwotę 10 tys. zł (w ramach środków WGKiM)

Celem zadania jest przeanalizowanie prawnych możliwości stworzenia 
programu kierowanego do wspólnot mieszkaniowych z terenu śródmieścia 
oraz - w razie prawnych uwarunkowań-opracowanie jego założeń. Program 
zwierałby konkurs, w ramach którego przygotowywane byłyby przez daną 
wspólnotę mieszkaniową oferty planu modernizacji podwórza 
śródmiejskiej kamienicy/budynku (będących zarówno własnością Miasta 
lub prywatną), zazielenienia czy też np.aranżacji na jego terenie miejsca 
spotkań sąsiedzkich – przy równoczesnym zapewnieniu wkładu własnego 
(np.co najmniej 50%). Program miałby następnie wspierać (poprzez grant) 
realizację najlepszych pomysłów (wyłonionych w konkursie), uwzględniając 
w tym zakresie stosowne przepisy prawne. Program byłby rozwinięciem i 
zarazem wzmocnieniem prowadzonych z powodzeniem akcji 
społecznych ,,Odmień swoje podwórko” przez Oddział Rewitalizacji UMP. 
Proponowany program, oprócz charakteru podnoszenia jakości przestrzeni 
w miejscu zamieszkania, wzmacniałby także więzi sąsiedzkie i rozwijał 
relacje społeczne na obszarze śródmieścia (Śródki, Starego Miasta, w tym 
Chwaliszewa, Łazarza, Wildy i Jeżyc). 

1.
Zadanie: 02GKM2012 - Nadzór nad 
usługami komunalnymi
Uzasadnienie: wydzielenie środków 
na ten cel w wys. 10 tys. zł w ramach 
zadania 02GKM2012 
Wartość rok 2012: 10 000,00 zł.

Opinia Prezydenta:
Poprawka nie została uwzględniona. Analiza możliwości 
oraz opracowanie założeń programu małych grantów 
dla wspólnot mieszkaniowych na modernizację, 
uporządkowanie podwórzy oraz aktywizację sąsiedzką 
zostaną wykonane w ramach planu finansowego 
Urzędu Miasta.

Wynik głosowania Komisji Budżetu, Nadzoru 
Właścicielskiego, Rozwoju Gospodarczego i Promocji 
Miasta
za: 8, przeciw: 1, wstrzymało się: 0

Wnioskodawca:
Komisja Rewitalizacji
2011-12-16 14:31:16

Bartosz Zawieja
(2011-12-27 11:08:01)
Katarzyna Kretkowska
(2012-01-03 10:17:21)
Klub Klub Radnych Platformy 
Obywatelskiej
(2012-01-03 21:31:18)



Nazwa zadania i zakres Źródła finansowania Opinia UwagiLp

8 Dodać do zadania 01ZDM2012 pozycję „Dalszy rozwój małej architektury 
(mebli miejskich) na śródmiejskich ulicach i placach” i przeznaczyć na ten 
cel kwotę 250 tys. zł (dla ZDM) 

Zainicjowane przez Komisję Rewitalizacji działania jednostek miejskich w 
zakresie rozwoju małej architektury w śródmieściu (a także w innych 
częściach miasta) muszą być stale kontynuowane, jako jeden z elementów 
tworzenia przyjaznych przestrzeni dla mieszkańców miasta oraz turystów. 
Docelowo działania te powinny przebiegać w oparciu o przyjęty w 
przyszłym roku katalog mebli miejskich, nad którym obecnie pracuje 
Wydział Urbanistyki i Architektury UM (prace ma ukończyć wiosną). 
Komisja Rewitalizacji proponuje do rozważenia aby, po zasięgnięciu opinii 
właściwych rad osiedli, w 2012 roku mała architektura (w tym głównie 
ławki, kwietniki, stojaki rowerowe itp.) pojawiła się na takich ulicach jak np. 
Mostowa- Dowbora Muśnickiego (tj.na szlaku od Mostu Św. Rocha w 
kierunku Starego Rynku), ul.Garbary, Ratajczaka, Taczaka i Kościuszki (w 
tym placyk), a także Dąbrowskiego, Głogowskiej czy też Górnej Wildzie i 
Wierzbięcicach. Sugeruje się ponadto, aby w ramach zaplanowanej kwoty 
ZDM mógł zamontować także małą architekturę w innych miejscach na 
podstawie zgłoszonych w określonym czasie propozycji od mieszkańców 
Poznania, przy zasięgnięciu opinii właściwej rady osiedla. Część małej 
architektury mogłaby powstać w okresie poprzedzającym EURO 2012 – co 
dodatkowo uzasadnia źródło sfinansowania poprawki.

1.
Zadanie: 01ER2012 - Organizacja w 
Poznaniu Mistrzostw Europy w Piłce 
Nożnej w 2012 roku
Uzasadnienie: środki na ten cel 
przeznaczyć z zadania 01ER2012 ze 
środków przeznaczonych na 
zbudowanie Strefy Kibica.
Wartość rok 2012: 250 000,00 zł.

Opinia Prezydenta:
Poprawka uwzględniona przez Prezydenta w ramach 
autopoprawki w kwocie 200.000 zł.

Wynik głosowania Komisji Budżetu, Nadzoru 
Właścicielskiego, Rozwoju Gospodarczego i Promocji 
Miasta
za: 8, przeciw: 1, wstrzymało się: 0

Wnioskodawca:
Komisja Rewitalizacji
2011-12-16 14:35:29

Bartosz Zawieja
(2011-12-27 11:08:15)
Katarzyna Kretkowska
(2012-01-03 10:17:34)
Adrian Kaczmarek
(2012-01-03 18:08:51)
Klub Klub Radnych Platformy 
Obywatelskiej
(2012-01-03 21:31:26)
Beata Urbańska
(2012-01-03 22:31:08)
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9 „Organizacja I edycji programu >>Centrum warte Poznania”<< - małe 
granty dla podmiotów prowadzących działalność kulturotwórczą ,,Centrum 
warte Poznania”

Po opracowaniu w 2011 r. założeń programu ,,Centrum warte Poznania”, w 
przyszłym roku można już uruchomić jego pierwszą edycję. Program jest 
formą odpowiedzi na trudności ekonomiczne z jakimi borykają się 
podmioty o charakterze kulturotwórczym w rejonie centrum miasta, 
głównie związane z wysokimi kosztami utrzymania na rynku nieruchomości. 
Konkurs, zgodnie z przygotowanymi założeniami, polegać będzie na 
wyłonieniu najciekawszych projektów kulturotwórczych, edukacyjnych itp. i 
będzie skierowany do osób fizycznych i prawnych (w tym galerii, księgarni, 
antykwariatów, klubokawiarni itp.) z obszaru os.Stare Miasto, w tym 
przede wszystkim ul.Św.Marcin i ulic bezpośrednio do niej przyległych, a 
także Chwaliszewa i Śródki. Najlepsze wyłonione projekty zostaną 
nagrodzone oraz wsparte w ich realizacji w formie grantu w kwocie, które 
dopuszczają stosowne przepisy (co zostało uwzględnione w pracach nad 
opracowaniem założeń programu). Realizowane projekty mają za zadanie 
ożywiać przestrzeń centrum miasta, zwłaszcza pod względem społecznym, 
a także być atrakcyjną ofertą dla mieszkańców oraz turystów. Program 
wpisuje się również w aspekty promocji Poznania, jako miasta 
wspierającego działalność kulturotwórczą w przestrzeni miejskiej, co 
dodatkowo uzasadnia źródło sfinansowania poprawki. Zaproponowana 
kwota zabezpieczy organizację I edycji programu (zarówno od strony jej 
ogłoszenie (promocji), spraw technicznych), a także nagrody dla laureatów 
oraz środki na zlecenie (wsparcie) realizacji najlepszych projektów.

1.
Zadanie: 01PM2012 - Promocja 
wizerunku Miasta Poznania
Uzasadnienie: Kwotę na ten cel 
przenieść z zadania 01PM2012 
,,Promocja wizerunku Miasta 
Poznania” i dodać do zadania o nr 
03KSZ2012 (,,Wspieranie i 
inspirowanie rozwoju kulturalnego 
miasta” pod nową pozycję: 
„Organizacja I edycji programu 
>>Centrum warte Poznania”<< - 
małe granty dla podmiotów 
prowadzących działalność 
kulturotwórczą ,,Centrum warte 
Poznania” 
Wartość rok 2012: 330 000,00 zł.

Opinia Prezydenta:
Poprawka uwzględniona przez Prezydenta w ramach 
autopoprawki.

Wynik głosowania Komisji Budżetu, Nadzoru 
Właścicielskiego, Rozwoju Gospodarczego i Promocji 
Miasta
za: 6, przeciw: 1, wstrzymało się: 2

Wnioskodawca:
Komisja Rewitalizacji
2011-12-16 14:42:02

Bartosz Zawieja
(2011-12-27 11:08:23)
Katarzyna Kretkowska
(2012-01-03 10:17:50)
Klub Klub Radnych Platformy 
Obywatelskiej
(2012-01-03 21:31:33)
Tomasz Lewandowski
(2012-01-03 23:16:00)
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47 Miejscowe plany zagospodarowania przestrzennego

Miejska Pracownia Urbanistyczna jest kluczową jednostką organizacyjną 
miasta z punktu widzenia rozwoju przestrzennego Poznania i nowych 
inwestycji w jego granicach. Perspektywa zdecydowanego ograniczenia 
wydatków i zwolnienia 10 % załogi odbije się negatywnie na 
opracowywaniu planów miejscowych oraz nowelizacji studium. Tymczasem 
to właśnie czas kryzysu jest odpowiednim momentem na przygotowanie 
nowych planów, tak by po powrocie koniunktury mógł nastąpić szybki 
rozwój. Plany miejscowe oznaczają eliminację kontrowersyjnych decyzji o 
warunkach zabudowy i ograniczenie konfliktów przestrzennych. Poprawka 
popierana jest przez organizacje społeczne zajmujące się polityką 
przestrzenną i inwestycjami w Poznaniu

1.
Zadanie: 01OU2012 - Obsługa 
administracyjno-logistyczna Urzędu 
Miasta
Uzasadnienie: W intencji autorów 
poprawki podane źródło 
finansowania nie wynika z 
negatywnej oceny Wydziału Obsługi 
Urzędu ani nie wskazuje konkretnie 
tego wydziału jako miejsca 
oszczędności w funkcjonowaniu 
Urzędu Miasta. Konieczne są jednak 
globalne ograniczenia wydatków na 
administrację miejską w rozdziale 
75023, tym bardziej, że taki sam 
wniosek wynika z zamówionych 
przez Prezydenta Miasta badań 
społecznych wśród mieszkańców 
Poznania (sondaż ilościowy, debata 
obywatelska – sondaż 
deliberatywny). Zaproponowane w 
projekcie budżetu zmniejszenie 
środków w rozdziale 75023 jest 
relatywnie niewielkie w stosunku do 
radykalnych cięć w innych 
dziedzinach funkcjonowania miasta. 
Zgodnie z ustawą o finansach 
publicznych, Rada Miasta ustala 
ogólny limit wydatków w rozdziale 
75023 „Urzędy gmin (miast i miast 
na prawach powiatu)”, a Prezydent 
Miasta dysponuje pełną swobodą 
dysponowania wydatkami bieżącymi 
w ramach tego limitu. Ponadto, jako 
organ wykonawczy miasta oraz 
kierownik Urzędu Miasta Poznania 
ma wyłączne kompetencje do 
podejmowania wiążących 
rozstrzygnięć w sprawie struktury, 
poziomu zatrudnienia i 
szczegółowego podziału kosztów 
UM.
Wartość rok 2012: 400 000,00 zł.

Opinia Prezydenta:
Poprawka została uwzględniona przez Prezydenta w 
ramach autopoprawki w kwocie 250.000 zł.

Wynik głosowania Komisji Budżetu, Nadzoru 
Właścicielskiego, Rozwoju Gospodarczego i Promocji 
Miasta
za: 9, przeciw: 1, wstrzymało się: 0

Wnioskodawca:
Komisja Polityki Przestrzennej
2012-01-03 14:25:26

Bartosz Zawieja
(2012-01-03 17:05:48)
Katarzyna Kretkowska
(2012-01-03 19:02:14)
Klub Klub Radnych Platformy 
Obywatelskiej
(2012-01-03 21:32:17)
Mariusz Wiśniewski
(2012-01-03 22:31:44)
Tomasz Lewandowski
(2012-01-03 23:20:52)
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Remont w budynku ZKZL, który został wydzierżawiony szkole dla dzieci 
głeboko upośledzonych "Zakątek"

Społeczna Podstawowa Szkoła Specjalna i Społeczne Gimnazjum "Zakątek" 
zajmują się dziećmi z niepełnosprawnością sprzężoną (dzieci te są 
upośledzone umysłowo w stopniu znacznym i głębokim, z 
niepełnosprawnością ruchową). Szkoła dzierżawi od ZKZL budynek przy ul. 
Winogrady 144. Budynek wymaga gruntownego remontu, aby szkoła mogła 
przyjąć około 40 niepełnosprawnych dzieci.

1.
Zadanie: GKM/ZKZL/111 - Program 
Budownictwo Komunalne
Uzasadnienie: W ramach zadań ZKZL 
występuje zadanie 03ZKZL2012, 
które obejmuje prowadzenie 
remontów i inwestycji. Intencją 
Komisji Oświaty i Wychowania jest 
przeznaczenie kwoty 200 000 
złotych w ramach budżetu ZKZL na 
remont w budynku ZKZL 
użytkowanym przez szkołę dla dzieci 
głęboko upośledzonych "Zakątek"
Wartość rok 2012: 200 000,00 zł.

Opinia Prezydenta:
Poprawka nie została uwzględniona. ZKZL w ramach 
środków własnych wykonywać będzie remonty własne 
natomiast wykonanie prac adaptacyjnych należeć 
będzie do użytkownika.

Wynik głosowania Komisji Budżetu, Nadzoru 
Właścicielskiego, Rozwoju Gospodarczego i Promocji 
Miasta
za: 8, przeciw: 1, wstrzymało się: 2

Wnioskodawca:
Komisja Oświaty i Wychowania
2012-01-03 23:09:06

Michał Grześ
(2012-01-03 23:12:27)
Lidia Dudziak
(2012-01-03 23:14:56)
Przemysław Foligowski
(2012-01-03 23:20:31)
Katarzyna Kretkowska
(2012-01-03 23:23:56)

Adaptacja pomieszczeń schroniska miejskiego przy ul. Bukowskiej na boksu 
dla szczeniąt.

Na terenie schroniska miejskiego przy ul. Bukowskiej nie ma miejsca dla 
osobnego przechowywania szczeniąt. Szczenięta, które trafią do schroniska 
przebywają z dorosłymi psami często w niezadaszonych boksach. Stąd 
śmiertelność szczeniąt w schronisku jest na stosunkowo wysokim poziomie. 
Kwota wskazana w poprawce pozwoli na urządzenie prowizorycznych 
pomieszczeń dla szczeniąt w budynku schroniska i ich docieplenie. 

1.
Zadanie: 02KRS2012 - Budowanie 
wizerunku Miasta Poznania i Urzędu 
Miasta Poznania
Uzasadnienie: Finansowanie akcji 
promocyjnych ocieplających 
wizerunek Poznania nic nie da w 
sytuacji niegodnego traktowania 
zwierząt w schronisku miejskim. 
Informacja o szczeniakach 
zamarzających zimą w miejskim 
schronisku z pewnością zniweluje 
ewentualne pozytywne efekty akcji 
promocyjnych.
Wartość rok 2012: 60 000,00 zł.

Opinia Prezydenta:
Poprawka nie została uwzględniona. W schronisku 
zaadaptowano pomieszczenie dla szczeniąt, podzielone 
na boksy (zaopatrzone w budy), w którym zwierzęta są 
dogrzewane elektrycznymi promiennikami ciepła. W 
świetle planów dotyczących budowy nowego schroniska 
przy ul. Kobylepole niecelowe jest inwestowanie w 
lokalizację tymczasową.

Wynik głosowania Komisji Budżetu, Nadzoru 
Właścicielskiego, Rozwoju Gospodarczego i Promocji 
Miasta
za: 4, przeciw: 3, wstrzymało się: 2

Wnioskodawca:
Klub Radnych Sojuszu Lewicy 
Demokratycznej
2012-01-02 23:37:55

Katarzyna Kretkowska
(2012-01-03 10:20:58)
Bartosz Zawieja
(2012-01-03 11:46:28)
Dominika Król
(2012-01-03 13:33:45)
Lidia Dudziak
(2012-01-03 22:19:24)
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Przygotowanie koncepcji i studium wykonalności zadania pod nazwą 
"Przystanek Folwarczna".

Zaplanowana trasa do zajezdni MPK na Franowie nie przewiduje przystanku 
tramwajowego w pobliżu m.in. os. Przemysława oraz osiedla TBS przy ul 
Folwarcznej. Realizacji ww. inwestycji wymaga przygotowania koncepcji i 
studium wykonalności stąd przyjęcie niniejszej poprawki wydaje się być 
konieczne.

1.
Dział: 900 - Gospodarka komunalna i 
ochrona środowiska
Paragraf: 0750 - Dochody z najmu i 
dzierżawy składników majątkowych 
Skarbu Państwa lub jednostek 
samorządu terytorialnego lub innych 
jednostek zaliczanych do sektora 
finansów publicznych oraz innych 
umów o podobnym charakterze
Uzasadnienie: Miasto powinno w 
czerpać dochody z dzierżawy 
parkingów komunalnych na wyższym 
niż do tej pory poziomie. Zawężenie 
oferty przetargowej jedynie do 
dużych podmiotów, dysponujących 
określonym obrotem i 
przeszkolonych przez konkretną 
firmę ogranicza konkurencję i przez 
to powoduję niższą ofertę za 1 m2 
dzierżawionej powierzchni. Analiza 
rynku wskazuje, że wycofanie się 
przez miasto z ww. ograniczeń 
podmiotowych przy przetargu może 
spowodować zwiększenie wpływów 
z tego tytułu o ok 500 000 zł rocznie
Wartość rok 2012: 50 000,00 zł.

Opinia Prezydenta:
Poprawka nie została uwzględniona. Liczba 
mieszkańców z osiedla Przemysława, jak i mieszkańców 
osiedli, które mogą powstać w otoczeniu nie zapewni 
wystarczającego potoku pasażerów uzasadniającego 
budowę linii tramwajowej. Rozważana jest koncepcja 
budowy ul. Folwarczej i włączenia transportu 
autobusowego, który docelowo usprawni komunikację 
publiczną w tym rejonie Miasta. Szacunkowy koszt 
budowy ulicy to ok. 10 mln zł.

Wynik głosowania Komisji Budżetu, Nadzoru 
Właścicielskiego, Rozwoju Gospodarczego i Promocji 
Miasta
za: 3, przeciw: 2, wstrzymało się: 5

Wnioskodawca:
Klub Radnych Sojuszu Lewicy 
Demokratycznej
2012-01-03 00:45:57

Bartosz Zawieja
(2012-01-03 11:47:21)
Lidia Dudziak
(2012-01-03 22:20:21)

Bezpieczeństwo ruchu drogowego na drogach publicznych, krajowych, 
wojewódzkich, powiatowych, gminnych i wewnętrznych na terenie miasta

Przeznaczenie na wykonanie projektu wprowadzenia systemu 
automatycznych słupków regulujących wjazd na ul. Półwiejską. Ulica 
Półwiejska stanowi potencjalnie jeden z najważniejszych i najbardziej 
reprezentacyjnych deptaków w Poznaniu. Istnieją tam jednak trudności z 
wyeliminowaniem ruchu pojazdów samochodowych. System 
automatycznych słupków sprawdził się na poznańskim Starym Rynku i 
powinien zostać rozszerzony o ul. Półwiejską. W roku 2012 powinien zostać 
wykonany projekt, a także powinny zostać podjęte kroki związane z 
ustaleniem przyszłych użytkowników, którzy otrzymają karty dostępu. 
Realizacja inwestycji winna nastąpić w roku 2013.

1.
Zadanie: 01PM2012 - Promocja 
wizerunku Miasta Poznania
Uzasadnienie: Ulica Półwiejska jest 
jedną z najważniejszych ulic dla 
kształtowania wizerunku miasta 
Poznania
Wartość rok 2012: 70 000,00 zł.

Opinia Prezydenta:
Poprawka nie została uwzględniona. Opracowanie 
projektu w 2012 roku w ramach środków Zarządu Dróg 
Miejskich.

Wynik głosowania Komisji Budżetu, Nadzoru 
Właścicielskiego, Rozwoju Gospodarczego i Promocji 
Miasta
za: 8, przeciw: 1, wstrzymało się: 1

Wnioskodawca:
Klub Radnych Platformy 
Obywatelskiej
2012-01-03 20:49:55

Szymon Szynkowski vel Sęk
(2012-01-03 23:34:05)
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66 Przygotowanie koncepcji wprowadzenia w Poznaniu „Karty Seniora”

Karta uprawniałaby osoby, które ukończyły 60. rok życia do zniżek w 
miejskich placówkach kultury, sportu, rekreacji oraz innych wskazanych w 
programie przedsięwzięciach organizowanych przez miasto.

1.
Zadanie: 01PM2012 - Promocja 
wizerunku Miasta Poznania
Uzasadnienie: Wizerunek miasta 
budowany jest między innymi 
poprzez działania wskazujące na 
zainteresowanie władz problemami 
mieszkańców. Poznań zyska na 
wizerunku dzięki programowi 
poprawiającemu standard życia 
seniorów.
Wartość rok 2012: 30 000,00 zł.

Opinia Prezydenta:
Poprawka nie została uwzględniona. Zadanie zostanie 
zrealizowane siłami własnymi.

Wynik głosowania Komisji Budżetu, Nadzoru 
Właścicielskiego, Rozwoju Gospodarczego i Promocji 
Miasta
za: 8, przeciw: 1, wstrzymało się: 1

Wnioskodawca:
Klub Radnych Platformy 
Obywatelskiej
2012-01-03 20:53:31

Szymon Szynkowski vel Sęk
(2012-01-03 23:34:17)
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69 Rezerwa celowa na program opieki nad dziećmi do lat 3

Rezerwa docelowo będzie przeznaczona (po zatwierdzeniu programu 
opieki) na tworzenie nowych miejsc w żłobkach i w ramach innych form 
opieki wynikających z ustawy oraz inne cele przewidziane w programie. 
Miasto, które chce zapobiec „ucieczce” młodych mieszkańców z Poznania 
musi zapewnić młodym, aktywnym, chcącym pracować Poznaniankom i 
Poznaniakom opiekę nad małymi dziećmi.

1.
Zadanie: 01OU2012 - Obsługa 
administracyjno-logistyczna Urzędu 
Miasta
Uzasadnienie: W intencji autorów 
poprawki podane źródło 
finansowania nie wynika z 
negatywnej oceny Wydziału Obsługi 
Urzędu ani nie wskazuje konkretnie 
tego wydziału jako miejsca 
oszczędności w funkcjonowaniu 
Urzędu Miasta. W ocenie 
wnioskodawców konieczne są 
jednak globalne ograniczenia 
wydatków na administrację miejską 
w rozdziale 75023, tym bardziej, że 
taki sam wniosek wynika z 
zamówionych przez Prezydenta 
Miasta badań społecznych wśród 
mieszkańców Poznania (sondaż 
ilościowy, debata obywatelska – 
sondaż deliberatywny). 
Zaproponowane w projekcie 
budżetu zmniejszenie środków w 
rozdziale 75023 jest relatywnie 
niewielkie w stosunku do 
radykalnych cięć w innych 
dziedzinach funkcjonowania miasta. 
Zgodnie z ustawą o finansach 
publicznych, Rada Miasta ustala 
ogólny limit wydatków w rozdziale 
75023 „Urzędy gmin (miast i miast 
na prawach powiatu)”, a Prezydent 
Miasta posiada pełną swobodą 
dysponowania wydatkami bieżącymi 
w ramach tego limitu. Ponadto, jako 
organ wykonawczy miasta oraz 
kierownik Urzędu Miasta Poznania 
ma wyłączne kompetencje do 
podejmowania wiążących 
rozstrzygnięć w sprawie struktury, 
poziomu zatrudnienia i 
szczegółowego podziału kosztów 
UM. Wnioskodawcy deklarują 
jednak wolę współpracy przy tego 
rodzaju decyzjach, o ile Prezydent 
Miasta zwróci się o taką konsultację.
Wartość rok 2012: 3 000 000,00 zł.

Opinia Prezydenta:
Poprawka została uwzględniona przez Prezydenta w 
ramach autopoprawki.

Wynik głosowania Komisji Budżetu, Nadzoru 
Właścicielskiego, Rozwoju Gospodarczego i Promocji 
Miasta
za: 9, przeciw: 1, wstrzymało się: 0

Wnioskodawca:
Klub Radnych Platformy 
Obywatelskiej
2012-01-03 20:58:05

Lidia Dudziak
(2012-01-03 22:28:32)
Szymon Szynkowski vel Sęk
(2012-01-03 23:34:34)
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Program grantowy w zakresie wyposażenia placów zabaw w urządzenia 
integracyjne

W Poznaniu, dzięki poprawkom budżetowym Platformy Obywatelskiej, 
powstają kolejne integracyjne place zabaw. W 2012 roku powinien powstać 
program grantowy wspierający Rady Osiedla w wyposażaniu nowych i 
remontowanych placów zabaw w urządzenia umożliwiające zabawę 
dzieciom niepełnosprawnym. 

1.
Zadanie: 01ER2012 - Organizacja w 
Poznaniu Mistrzostw Europy w Piłce 
Nożnej w 2012 roku
Uzasadnienie: Organizację w 
Poznaniu Mistrzostw Europy można 
przygotować za mniejsze pieniądze i 
dzięki temu uda się zrealizować 
ważne społecznie zadanie
Wartość rok 2012: 250 000,00 zł.

Opinia Prezydenta:
Poprawka nie została uwzględniona. Na 2013 rok w 
ramach puli przeznaczonej na konkurs grantowy 
wydzielona zostanie kwota przeznaczona na realizację 
programu.

Wynik głosowania Komisji Budżetu, Nadzoru 
Właścicielskiego, Rozwoju Gospodarczego i Promocji 
Miasta
za: 6, przeciw: 2, wstrzymało się: 2

Wnioskodawca:
Klub Radnych Platformy 
Obywatelskiej
2012-01-03 20:59:56

Lidia Dudziak
(2012-01-03 22:28:57)

Program grantowy w zakresie budowy zewnętrznych siłowni

Program grantowy pozwoli społecznościom lokalnym na stworzenie 
kolejnych ogólnodostępnych, bezpłatnych miejsc rekreacji dla 
mieszkańców.

1.
Zadanie: 04SP2012 - Rozwój 
miejskiej bazy sportowo-
rekreacyjnej i wypoczynkowej oraz 
organizacja pozalekcyjnych zajęć 
sportowych dla dzieci i młodzieży 
szkolnej
Uzasadnienie: Naturalnym źródłem 
finansowania tego typu inwestycji są 
pieniądze przeznaczone na 
funkcjonowanie POSiR - 
zmniejszenie dotacji
Wartość rok 2012: 250 000,00 zł.

Opinia Prezydenta:
Poprawka nie została uwzględniona. Na 2013 rok w 
ramach puli przeznaczonej na konkurs grantowy 
wydzielona zostanie kwota przeznaczona na realizację 
programu.

Wynik głosowania Komisji Budżetu, Nadzoru 
Właścicielskiego, Rozwoju Gospodarczego i Promocji 
Miasta
za: 8, przeciw: 1, wstrzymało się: 1

Wnioskodawca:
Klub Radnych Platformy 
Obywatelskiej
2012-01-03 21:04:09

Lidia Dudziak
(2012-01-03 22:30:20)

Kontynuacja programu „Pamięć historyczna”

W Poznaniu znajdują się zapomniane lub zaniedbane miejsca pamięci. 
Obowiązkiem miasta jest poszanowanie swojej historii i swoich bohaterów. 
Pieniądze z programu „Pamięć historyczna” pozwolą na renowację miejsc 
pamięci oraz realizację historycznych programów edukacyjnych dla 
młodzieży.

1.
Zadanie: 01PM2012 - Promocja 
wizerunku Miasta Poznania
Uzasadnienie: Miasto ze 
zdewastowanymi pomnikami (np. 
pomnik harcerzy na Malcie) nie 
buduje sobie dobrego wizerunku. 
Dlatego najlepszym źródłem 
finansowania tej poprawki jest 
zadanie „Promocja wizerunku 
Miasta Poznania’
Wartość rok 2012: 300 000,00 zł.

Opinia Prezydenta:
Poprawka uwzględniona przez Prezydenta w ramach 
autopoprawki w kwocie 100.000 zł.

Wynik głosowania Komisji Budżetu, Nadzoru 
Właścicielskiego, Rozwoju Gospodarczego i Promocji 
Miasta
za: 9, przeciw: 1, wstrzymało się: 0

Wnioskodawca:
Klub Radnych Platformy 
Obywatelskiej
2012-01-03 21:05:52

Michał Grześ
(2012-01-03 21:28:30)
Lidia Dudziak
(2012-01-03 22:30:16)
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75 Działania marketingowe i informacja gospodarcza

Poznań bardzo długo nie posiadał specbiura zajmującego się 
sprowadzaniem inwestorów do miasta, skutkiem czego ominęło go część 
wielkich inwestycji gospodarczych, które przejęły inne miasta. W tym 
kontekście finansowanie BOIiPI powinno pozostać na możliwie jak 
najwyższym poziomie, aby zapewnić jego sprawne funkcjonowanie. 

1.
Zadanie: 01PM2012 - Promocja 
wizerunku Miasta Poznania
Uzasadnienie: W dobie kryzysu 
finansów miasta ważniejsza jest 
promocja gospodarcza i 
inwestycyjna niż wyłącznie 
wizerunkowa. Poprawka ze 
wskazaniem tego źródła popierana 
jest przez organizacje społeczne 
zajmujące się inwestycjami w 
Poznaniu
Wartość rok 2012: 1 000 000,00 zł.

Opinia Prezydenta:
Poprawka nie została uwzględniona. W ramach 
promowania wizerunku Miasta realizowane są 
pośrednio cele związane promocja gospodarczą. W 
ramach tych działań powstał innowacyjny projekt 
Konsorcjum Marki Poznań. Prowadzona jest również 
działalność public relations, w ramach której w ciągu 
ostatnich trzech miesięcy uzyskano 168 publikacji na 
temat przedsiębiorczości i inwestycji w Poznaniu, oraz 
76 w tematyce design. Ponadto kontynuowanie będą 
działania w zakresie promowania idei wynalazczych i 
innowacji w Poznaniu, pozyskiwania przyszłych 
studentów - czyli wysokiej klasy zasobów ludzkich - 
przyszłych pracowników poznańskich firm i przyszłych 
prywatnych przedsiębiorców. 

Wynik głosowania Komisji Budżetu, Nadzoru 
Właścicielskiego, Rozwoju Gospodarczego i Promocji 
Miasta
za: 5, przeciw: 2, wstrzymało się: 2

Wnioskodawca:
Klub Radnych Platformy 
Obywatelskiej
2012-01-03 21:10:56

Dominika Król
(2012-01-03 21:35:36)



Nazwa zadania i zakres Źródła finansowania Opinia UwagiLp

77 Analiza prawna oraz opracowanie projektu uruchomienia doradztwa 
prawno-finansowego z udziałem partnerów zewnętrznych dla osób 
fizycznych i prawnych w zakresie pozyskiwania funduszy na remonty 
kamienic śródmiejskich nie będących w zasobie miejskim

Celem zadania jest przeanalizowanie prawnych możliwości, a następnie 
opracowanie projektu uruchomienia w strukturach Urzędu Miasta 
Poznania lub docelowo w partnerstwie z podmiotami pozarządowymi i przy 
zaangażowaniu środków zewnętrznych doradztwa prawno-
finansowego/punktu konsultacyjnego/, w którym prywatni właściciele 
kamienic położonych na terenie śródmieścia Poznania (w granicach 
Miejskiego Programu Rewitalizacji) mogliby uzyskać nieodpłatną 
informację/poradę oraz pomoc w wypełnieniu stosownych 
wniosków/formularzy w uzyskaniu środków na prace remontowe i 
modernizacyjne z dostępnych funduszy krajowych i zagranicznych m.in. z 
programu Jessica. Ponieważ Miasto (jako gmina) obecnie nie dysponuje 
zasadniczo innymi narzędziami prawnymi i finansowymi wspierania 
remontów kamienic śródmiejskich nie będących w zasobie miejskim (za 
wyjątkiem dotacji konserwatorskich lub zwolnień z podatku od 
nieruchomości właścicieli remontujących fasady zabytkowych kamienic na 
podstawie stosownej uchwały RMP), wydaje się że powstanie takiego 
punktu konsultacyjnego z inicjatywy i za sprawą Miasta byłoby formą 
częściowego wypełnieniem tej przestrzeni. Miastu winno bowiem zależeć, 
aby stan kamienic nie będących w zasobie miejskim położonych 
śródmieściu, jako centralnym miejscu Poznania, często nie remontowanych 
od kilkudziesięciu lat, ulegał poprawie i aby korzystali na tym szczególnie 
obecni oraz przyszli mieszkańcy śródmieścia. Warunkiem uzyskania 
nieodpłatnej pomocy w takim punkcie konsultacyjnym byłoby równoległe 
pisemne oświadczenie/deklaracja złożona przez właściciela kamienicy, iż 
prace remontowe oraz ich skutki będą prowadzone z korzyścią społeczną 
dla dotychczasowych mieszkańców danej kamienicy, aby uniknąć 
mechanizmów gentryfikacyjnych.

1.
Zadanie: 06GKM2012 - Inwestycje 
współfinansowane
Uzasadnienie: Cel poprawki 
merytorycznie zgodny z zakresem 
źródła finansowania.
Wartość rok 2012: 10 000,00 zł.

Opinia Prezydenta:
Poprawka nie została uwzględniona. Zadanie zostanie 
zrealizowane siłami własnymi.

Wynik głosowania Komisji Budżetu, Nadzoru 
Właścicielskiego, Rozwoju Gospodarczego i Promocji 
Miasta
za: 8, przeciw: 2, wstrzymało się: 0

Wnioskodawca:
Klub Radnych Platformy 
Obywatelskiej
2012-01-03 21:15:16

Mariusz Wiśniewski
(2012-01-03 22:24:25)
Szymon Szynkowski vel Sęk
(2012-01-03 23:35:16)
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81

Rozwój miejsc zieleni i rekreacji na obszarze śródmieścia oraz terenach 
powojskowych i poprzemysłowych w Poznaniu

Nowe zadanie inwestycyjne w ramach Zarządu Zieleni Miejskiej. Celem 
zadania, które winno być kontynuowane w latach kolejnych, jest stopniowe 
rozwijanie oraz tworzenie nowych miejsc zieleni (skwerów, parków) oraz 
rekreacji na terenie śródmieścia (w lokalizacjach o uregulowanym statusie 
prawnym, które za sprawą prac Komisji Rewitalizacji RMP, rady osiedli 
wskazały w 2011 r. do Wydziału Urbanistyki i Architektury UMP jako 
potencjalne miejsca nowych terenów zieleni i rekreacji) oraz na obszarach 
powojskowych (jak Cytadela, forty miejskie) i poprzemysłowe (w tym 
tereny miejskie przyszłego Parku Rataje), na których istnieją możliwości 
oraz zapotrzebowanie społeczne na montaż małej architektury sportowo-
rekreacyjnej dla dzieci, młodzieży i seniorów. Efektem zadania ma być 
podnoszenie jakości życia mieszkańców Poznania, poprzez tworzenie miejsc 
do wypoczynku i rekreacji na terenach śródmiejskich, a także 
powojskowych i poprzemysłowych, ujętych w Miejskim Programie 
Rewitalizacji.

1.
Zadanie: 03OU2012 - Remonty 
bieżące
Uzasadnienie: W dobie kryzysu 
finansów miasta wskazane jest 
ograniczenie liczby remontów do 
niezbędnego minimum
Wartość rok 2012: 500 000,00 zł.

Opinia Prezydenta:
Poprawka uwzględniona przez Prezydenta w ramach 
autopoprawki w kwocie 300.000 zł.

Wynik głosowania Komisji Budżetu, Nadzoru 
Właścicielskiego, Rozwoju Gospodarczego i Promocji 
Miasta
za: 6, przeciw: 1, wstrzymało się: 3

Wnioskodawca:
Klub Radnych Platformy 
Obywatelskiej
2012-01-03 21:21:17

Mariusz Wiśniewski
(2012-01-03 22:24:03)

Schronisko dla Zwierząt – modernizacja boksów dla zwierząt

W schronisku dla zwierząt przy ul. Bukowskiej, siedem modułów boksów 
(łącznie 82 boksy) wymaga remontu i zadaszenia. W budżecie na rok 2012 i 
WPF nie przewidziano środków na ten cel. Biorąc pod uwagę fakt, że w 
WPF nie ma środków na budowę nowego schroniska oraz nie powstał 
jeszcze harmonogram budowy, prace remontowe w obecnie 
funkcjonującym schronisku są koniecznością.

1.
Zadanie: IN/IN/3 - Zakup sprzętu 
komputerowego i oprogramowania
Uzasadnienie: W trudnej sytuacji 
finansowej miasta ograniczenia 
wydatków na administrację są 
niezbędne.
Wartość rok 2012: 150 000,00 zł.

Opinia Prezydenta:
Poprawka nie została uwzględniona. Wszystkie boksy, w 
których bytują psy w schronisku są zadaszone, w sposób 
gwarantujący fizyczną możliwość znalezienia ochrony 
przed opadami przez każdego psa. Kwestia braku 
zadaszeń dotyczy wyłącznie części wybiegów dla psów 
połączonych z boksami - w roku ubiegłym zadaszono 
wybiegi w czterech modułach boksów.

Wynik głosowania Komisji Budżetu, Nadzoru 
Właścicielskiego, Rozwoju Gospodarczego i Promocji 
Miasta
za: 5, przeciw: 2, wstrzymało się: 2

Wnioskodawca:
Klub Radnych Platformy 
Obywatelskiej
2012-01-03 21:29:18

Dominika Król
(2012-01-03 21:30:46)
Lidia Dudziak
(2012-01-03 22:32:27)
Karolina Fabiś
(2012-01-03 23:06:05)
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83 Zespół Szkół nr 4 "Łejery" - budowa teatru

Zadanie jest planowane od wielu lat, wykonany został projekt. 
Projektowana sala teatralna służyć ma nie tylko unikalnej szkole "Łejery", 
ale również Centrum Sztuki Dziecka.

1.
Zadanie: GN/GN/2 - Wykupy 
nieruchomości, w tym skutki 
uchwalonych mpzp
Uzasadnienie: Wartość potrzebnych 
środków na wskazane źródło 
finansowania trudna do oszacowania 
ze względu na brak ustalonej linii 
orzeczniczej sądów w zakresie 
skutków finansowych planów 
miejscowych. W budżecie jest już 
zabezpieczona rezerwa celowa na 
odszkodowania za grunty.
Wartość rok 2012: 2 500 000,00 zł.
Wartość rok 2013: 500 000,00 zł.

3.
Zadanie: OU/OU/3 - Prace 
modernizacyjne w budynkach UM
Uzasadnienie: W dobie kryzysu 
finansów miasta środki na 
administrację powinny zostać 
ograniczone do niezbędnego 
minimum
Wartość rok 2012: 1 500 000,00 zł.

4.
Zadanie: OW/OW/300 - Nowa 
lokalizacja Liceum 
Ogólnokształcącego nr VIII
Uzasadnienie: Brak rozstrzygnięć w 
zakresie przyszłości projektu 
sprawia, iż mało prawdopodobne 
jest wykorzystanie środków w 
proponowanej wysokości w 2013 r.
Wartość rok 2013: 1 600 000,00 zł.

Opinia Prezydenta:
Poprawka uwzględniona przez Prezydenta w ramach 
autopoprawki w kwocie 3.500.000 zł na 2012 rok oraz 
2.500.000 zł na 2013 rok.

Wynik głosowania Komisji Budżetu, Nadzoru 
Właścicielskiego, Rozwoju Gospodarczego i Promocji 
Miasta
za: 6, przeciw: 2, wstrzymało się: 2

Wnioskodawca:
Klub Radnych Platformy 
Obywatelskiej
2012-01-03 21:47:11
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114

Opracowanie koncepcji funkcjonowania spółek celowych zajmujących się 
uzbrajaniem terenów miejskich w infrastrukturę techniczną oraz 
zarządzaniem miejskim zasobem nieruchomości zabudowanych, nie 
objętych wnioskami o wykup lokali mieszkaniowych

W dobie kryzysu finansów miasta nie jest możliwe przeznaczenie 
wystarczających środków z budżetu na uzbrajanie terenów miejskich 
(szczególnie przeznaczonych pod budownictwo jednorodzinne) w 
infrastrukturę techniczną, a także remonty budynków komunalnych i 
budowę nowych. W tej sytuacji wykonywanie tych zadań poprzez spółki 
celowe jest niezbędnym warunkiem rozwoju miasta.

1.
Zadanie: 01NW2012 - Nadzór 
właścicielski i restrukturyzacja
Uzasadnienie: Cel poprawki zgodny z 
zakresem merytorycznym źródła 
finansowania
Wartość rok 2012: 50 000,00 zł.

Opinia Prezydenta:
Realizacja poprawki w ramach zadania wskazanego jako 
źródło finansowania. Na podstawie zgromadzonych 
materiałów i opracowanych koncepcji przygotowywane 
będą propozycje rekomendacji w zakresie dalszych 
działań.

Wynik głosowania Komisji Budżetu, Nadzoru 
Właścicielskiego, Rozwoju Gospodarczego i Promocji 
Miasta
za: 9, przeciw: 1, wstrzymało się: 0

Wnioskodawca:
Klub Radnych Platformy 
Obywatelskiej
2012-01-03 21:53:41

Realizacja szlaku rowerowego Twierdzy Poznań, prowadzącego wzdłuż 
zewnętrznego pierścienia poznańskich fortyfikacji (wraz ze szlakami 
łącznikowymi)

Wytyczenie rowerowego szlaku fortecznego, który mógłby stanowić ważną 
atrakcję turystyczną i sprzyjałby rewitalizacji fortów, zaproponowało już 
kilka lat temu Porozumienie dla Twierdzy Poznań. W 2011 r. miasto 
przeprowadziło konkurs na przebieg tego szlaku, rozstrzygnięty w 
listopadzie br. Podana kwota umożliwiłaby realizację trasy, której 
szczegółowy przebieg określono w zwycięskiej pracy konkursowej. 
Realizacja szlaku, oprócz oznakowania i tablic informacyjnych przy 
poszczególnych fortach, obejmowałaby likwidację niewielkich barier 
infrastrukturalnych i organizacyjnych dla ruchu rowerowego, co 
niejednokrotnie ułatwiłoby też korzystanie z rowerów w celach 
komunikacyjnych.

1.
Zadanie: GN/GN/6 - Rewitalizacja 
terenów fortów komunalnych
Uzasadnienie: Cel poprawki zgodny z 
zakresem źródła finansowania
Wartość rok 2012: 100 000,00 zł.

Opinia Prezydenta:
Realizacja poprawki w ramach zadania wskazanego jako 
źródło finansowania.

Wynik głosowania Komisji Budżetu, Nadzoru 
Właścicielskiego, Rozwoju Gospodarczego i Promocji 
Miasta
za: 7, przeciw: 1, wstrzymało się: 2

Wnioskodawca:
Klub Radnych Platformy 
Obywatelskiej
2012-01-03 22:53:06

Realizacja parkingów rowerowych przy poznańskich szkołach

Przedsięwzięcie to pozwoli ograniczyć barierę dla ruchu rowerowego w 
postaci braku możliwości bezpiecznego pozostawienia roweru na terenie 
wielu szkół. Wspomniane środki powinny zostać przeznaczone na zakup 
wzorcowych stojaków (w kształcie odwróconej litery "U"), które zostałyby 
rozdysponowane między zainteresowane placówki w drodze konkursu, 
bądź też według kolejności zgłoszeń. Tego rodzaju przedsięwzięcie 
przeprowadzono w minionych latach w Radomiu, gdzie zainteresowane 
szkoły otrzymały od miasta (według kolejności zgłoszeń) stojaki w liczbie 
określonej przez poszczególne placówki. Działania te przyniosły sukces w 
postaci znacznego zwiększenia liczby uczniów dojeżdżających rowerami do 
szkoły (nowe stojaki szybko zapełniły się rowerami).

1.
Zadanie: GN/GN/16 - 
Zagospodarowanie terenów po KS 
Olimpia na Golęcinie - prace 
koncepcyjne
Uzasadnienie: W chwili obecnej 
kluczowe dla terenu Golęcina jest 
uchwalenie miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego 
(w przygotowaniu, po II etapie 
konsultacji społecznych). Dalsze 
prace koncepcyjne warto prowadzić 
po przejęciu terenów Golęcina przez 
miasto i uchwaleniu planu 
miejscowego
Wartość rok 2012: 100 000,00 zł.

Opinia Prezydenta:
Poprawka nie została uwzględniona. Na 2013 rok w 
ramach puli przeznaczonej na konkurs grantowy 
wydzielona zostanie kwota przeznaczona na realizację 
programu.

Wynik głosowania Komisji Budżetu, Nadzoru 
Właścicielskiego, Rozwoju Gospodarczego i Promocji 
Miasta
za: 7, przeciw: 2, wstrzymało się: 1

Wnioskodawca:
Klub Radnych Platformy 
Obywatelskiej
2012-01-03 22:57:23
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116 Prace projektowe nad wprowadzaniem kolejnych etapów strefy Tempo 30 i 
rozszerzenie Strefy Płatnego Parkowania

Wprowadzanie zarówno strefy płatnego parkowania, jak i strefy 
uspokojonego ruchu, jest elementem prowadzenia zrównoważonej polityki 
transportowej miasta. Działanie to jest zgodne z dokumentami 
strategicznymi miasta takimi jak Polityka Transportowa Miasta Poznania, 
która zakłada między innymi ,,kształtowanie zachowań komunikacyjnych 
mieszkańców, oddziaływanie na wybór środka lokomocji, w tym 
zmniejszenie udziału samochodu osobowego w podróżach, zwiększenie 
napełnienia samochodu, promowanie komunikacji zbiorowej oraz ruchu 
niezmotoryzowanego" oraz ,,redukcję oddziaływań hałasu, emisji spalin, 
niedogodności funkcjonalnych z tytułu zatłoczenia, efektu bariery i 
rozcięcia więzi społecznych". Poprawka popierana przez organizacje 
społeczne zajmujące się transportem w Poznaniu

1.
Zadanie: GKM/ZDM/39 - 
Opracowanie koncepcji układów 
komunikacyjnych, projekty i studia 
wykonalności
Uzasadnienie: Cel poprawki zgodny z 
zakresem źródła finansowania
Wartość rok 2012: 200 000,00 zł.

Opinia Prezydenta:
Realizacja poprawki w ramach zadania wskazanego jako 
źródło finansowania.

Wynik głosowania Komisji Budżetu, Nadzoru 
Właścicielskiego, Rozwoju Gospodarczego i Promocji 
Miasta
za: 6, przeciw: 1, wstrzymało się: 2

Wnioskodawca:
Klub Radnych Platformy 
Obywatelskiej
2012-01-03 23:02:01

Tomasz Lewandowski
(2012-01-03 23:34:35)
Mariusz Wiśniewski
(2012-01-03 23:43:48)
Grzegorz Ganowicz
(2012-01-03 23:55:58)
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123 Wartostrada - dokończenie realizacji etapu I (wzdłuż ulicy Szelągowskiej) i 
rozpoczęcie projektowania etapu III (most Chrobrego - most Rocha)

Zakres projektu obejmuje utwardzenie tłuczniem kolejnych 500 m ścieżki 
wzdłuż ul. Szelągowskiej – koszt 185.000 zł brutto oraz nałożenie na 
utwardzony odcinek (wraz z już zrealizowanym w 2011 r.) warstwy asfaltu - 
340.000 zł. Projekt odcinka od mostu B. Chrobrego do mostu Rocha – 
40.000 zł.

1.
Dział: 900 - Gospodarka komunalna i 
ochrona środowiska
Paragraf: 0750 - Dochody z najmu i 
dzierżawy składników majątkowych 
Skarbu Państwa lub jednostek 
samorządu terytorialnego lub innych 
jednostek zaliczanych do sektora 
finansów publicznych oraz innych 
umów o podobnym charakterze
Uzasadnienie: Zwiększenie 
dochodów z tytułu dzierżawy 
parkingów buforowych. Obecna 
stawka - ok. 1,5 zł za m.kw. za 
miesiąc. Średnia stawka w Poznaniu 
za dzierżawę parkingów - 2,8 zł za m. 
kw. za miesiąc. Powierzchnia 
parkingów buforowych - ok. 30.000 
m.kw. Wzór oszacowania - przy 
uczciwym przeprowadzeniu 
przetargu i dopuszczeniu wielu 
oferentów: (2,8-1,5) x 30.000 x 
11miesięcy (rozstrzygnięcie do 
końca stycznia 2012 zł) = 429.000 zł
Wartość rok 2012: 429 000,00 zł.

2.
Zadanie: GN/GN/16 - 
Zagospodarowanie terenów po KS 
Olimpia na Golęcinie - prace 
koncepcyjne
Uzasadnienie: W chwili obecnej 
kluczowe dla terenu Golęcina jest 
uchwalenie miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego 
(w przygotowaniu, po II etapie 
konsultacji społecznych). Dalsze 
prace koncepcyjne warto prowadzić 
po przejęciu terenów Golęcina przez 
miasto i uchwaleniu planu 
miejscowego
Wartość rok 2012: 136 000,00 zł.

Opinia Prezydenta:
Poprawka uwzględniona przez Prezydenta w ramach 
autopoprawki w kwocie 550.000 zł.

Wynik głosowania Komisji Budżetu, Nadzoru 
Właścicielskiego, Rozwoju Gospodarczego i Promocji 
Miasta
za: 8, przeciw: 1, wstrzymało się: 1

Wnioskodawca:
Klub Radnych Platformy 
Obywatelskiej
2012-01-03 23:19:56

Mariusz Wiśniewski
(2012-01-03 23:38:21)
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128 Rezerwa celowa na usprawnienie transportu publicznego w związku z 
planowaną podwyżką cen biletów

Organizacje społeczne zaproponowały określone rozwiązania 
komunikacyjne, które cechuje nieznaczna ingerencja w istniejący układ 
drogowy oraz niewielkie koszty wdrożenia. Ich implementacja spowoduje 
znaczne przyspieszenie funkcjonowania komunikacji zbiorowej. Poprawi się 
również punktualność. Lista zmian (usprawnień) zostanie opracowana 
przez kluby radnych, stowarzyszenia oraz ZDM i ZTM w terminie, który 
umożliwi wdrożenie ich w życie przed planowanymi podwyżkami cen 
biletów ZTM.

1.
Zadanie: 02P2012 - Rezerwy
Uzasadnienie: Rezerwa celowa na 
przygotowanie, realizację oraz 
trwałość zadań wnioskowanych o 
dofinansowanie z funduszy UE: 
środki na przygotowanie i wkład 
własny do projektów unijnych są 
możliwe do uzyskania z oszczędności 
poprzetargowych na Wiadukcie 
Górczyńskim
Wartość rok 2012: 500 000,00 zł.

Opinia Prezydenta:
Poprawka została uwzględniona przez Prezydenta w 
ramach autopoprawki poprzez utworzenie rezerwy 
celowej.

Wynik głosowania Komisji Budżetu, Nadzoru 
Właścicielskiego, Rozwoju Gospodarczego i Promocji 
Miasta
za: 10, przeciw: 1, wstrzymało się: 0

Wnioskodawca:
Klub Radnych Platformy 
Obywatelskiej
2012-01-03 23:27:33

Mariusz Wiśniewski
(2012-01-03 23:50:48)
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11 Rzeka w mieście - koncepcja i projekty

Obecny stan zagospodarowania rzeki Warty należy uznać za katastrofalny. 
Pojęcie "Wartostrady" oznacza stopniowe przywracanie rzeki misatu. 
Wskutek prowadzonych konsultacji z RO, leżacymi nad Wartą podczas 
posiedzenia Komisji Ochrony Środowiska wytypowano poszczególne tereny 
nad Wartą, dla których można by w 2012 r. opracować projekty, a w latach 
następnych przystapić do prac. Są to następujące odcinki: 1. prawy brzeg 
Warty od rzeki Głównej do Cybiny - szacunkowa dł. 2,2 km 2. lewy brzeg 
Warty na wysokości ul. Ewangielickiej od mostu Chrobrego do mostu Św. 
Rocha - długość szacunkowa odcinka - 850 m. 

1.
Zadanie: 03KSZ2012 - Wspieranie i 
inspirowanie rozwoju kulturalnego 
Miasta
Uzasadnienie: Obecny stan 
zagospodarowania rzeki Warty 
należy uznać za katastrofalny. 
Pojęcie "Wartostrady" oznacza 
stopniowe przywracanie rzeki 
misatu. Wskutek prowadzonych 
konsultacji z RO, leżacymi nad Wartą 
podczas posiedzenia Komisji 
Ochrony Środowiska wytypowano 
poszczególne tereny nad Wartą, dla 
których można by w 2012 r. 
opracować projekty, a w latach 
następnych przystapić do prac. Są to 
następujące odcinki: 1. prawy brzeg 
Warty od rzeki Głównej do Cybiny - 
szacunkowa dł. 2,2 km 2. lewy brzeg 
Warty na wysokości ul. 
Ewangielickiej od mostu Chrobrego 
do mostu Św. Rocha - długość 
szacunkowa odcinka - 850 m. 
Wartość rok 2012: 60 000,00 zł.

2.
Zadanie: 04KRS2012 - Promocja 
turystyki
Uzasadnienie: Obecny stan 
zagospodarowania rzeki Warty 
należy uznać za katastrofalny. 
Pojęcie "Wartostrady" oznacza 
stopniowe przywracanie rzeki 
misatu. Wskutek prowadzonych 
konsultacji z RO, leżacymi nad Wartą 
podczas posiedzenia Komisji 
Ochrony Środowiska wytypowano 
poszczególne tereny nad Wartą, dla 
których można by w 2012 r. 
opracować projekty, a w latach 
następnych przystapić do prac. Są to 
następujące odcinki: 1. prawy brzeg 
Warty od rzeki Głównej do Cybiny - 
szacunkowa dł. 2,2 km 2. lewy brzeg 
Warty na wysokości ul. 
Ewangielickiej od mostu Chrobrego 
do mostu Św. Rocha - długość 
szacunkowa odcinka - 850 m. 
Wartość rok 2012: 60 000,00 zł.

3.
Zadanie: 02PALM2012 - Utrzymanie i 
konserwacja zieleni oraz obiektów 
technicznych w Parku Wilsona
Uzasadnienie: Obecny stan 
zagospodarowania rzeki Warty 
należy uznać za katastrofalny. 
Pojęcie "Wartostrady" oznacza 
stopniowe przywracanie rzeki 
misatu. Wskutek prowadzonych 
konsultacji z RO, leżacymi nad Wartą 
podczas posiedzenia Komisji 
Ochrony Środowiska wytypowano 
poszczególne tereny nad Wartą, dla 
których można by w 2012 r. 
opracować projekty, a w latach 
następnych przystapić do prac. Są to 
następujące odcinki: 1. prawy brzeg 
Warty od rzeki Głównej do Cybiny - 
szacunkowa dł. 2,2 km 2. lewy brzeg 
Warty na wysokości ul. 
Ewangielickiej od mostu Chrobrego 
do mostu Św. Rocha - długość 
szacunkowa odcinka - 850 m. 
Wartość rok 2012: 30 000,00 zł.

Opinia Prezydenta:
Poprawka uwzględniona przez Prezydenta w ramach 
autopoprawki w kwocie 550.000 zł.

Wynik głosowania Komisji Budżetu, Nadzoru 
Właścicielskiego, Rozwoju Gospodarczego i Promocji 
Miasta
za: 3, przeciw: 1, wstrzymało się: 4

Wnioskodawca:
Bartosz Zawieja
2011-12-27 10:16:14

Katarzyna Kretkowska
(2012-01-03 10:18:40)
Dominika Król
(2012-01-03 13:04:04)
Karolina Fabiś
(2012-01-03 17:55:03)
Adrian Kaczmarek
(2012-01-03 18:09:18)
Beata Urbańska
(2012-01-03 22:31:41)
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12 Rzeka w mieście - działania aktywizujące tereny nadrzeczne

Obecny stan zagospodarowania rzeki Warty należy uznać za katastrofalny. 
Pojęcie "Wartostrady" oznacza stopniowe przywracanie rzeki miastu. W 
latach 2010-2011 RO Stare Winogrady w ramach konkursów grantowych 
skutecznie aplikowała w konkursach grantowych o przyznanie grantów na 
zagospodarowanie brzegów Warty wzdłuz ulicy Szelągowskiej. Dodatkowo 
w 2011 r. opracowano w strukturach miejskich dokumentację techniczną 
na zagospodarowanie dlaszego odcinka Warty wzdłuż ul. Szelągowskiej. 
Dokumentacja zakłada dokończenie wykonania drogi gruntowej oraz jej 
pokrycie asfaltem. Szacunkowa wartość zadania to 550 000 PLN. 
Realizatorem zadania z ramienia Miasta mógłby być ZZM.

1.
Zadanie: 01PM2012 - Promocja 
wizerunku Miasta Poznania
Uzasadnienie: Obecny stan 
zagospodarowania rzeki Warty 
należy uznać za katastrofalny. 
Pojęcie "Wartostrady" oznacza 
stopniowe przywracanie rzeki 
miastu. W latach 2010-2011 RO 
Stare Winogrady w ramach 
konkursów grantowych skutecznie 
aplikowała w konkursach 
grantowych o przyznanie grantów na 
zagospodarowanie brzegów Warty 
wzdłuz ulicy Szelągowskiej. 
Dodatkowo w 2011 r. opracowano w 
strukturach miejskich dokumentację 
techniczną na zagospodarowanie 
dlaszego odcinka Warty wzdłuż ul. 
Szelągowskiej. Dokumentacja 
zakłada dokończenie wykonania 
drogi gruntowej oraz jej pokrycie 
asfaltem. Szacunkowa wartość 
zadania to 550 000 PLN. 
Realizatorem zadania z ramienia 
Miasta mógłby być ZZM.
Wartość rok 2012: 550 000,00 zł.

Opinia Prezydenta:
Poprawka uwzględniona przez Prezydenta w ramach 
autopoprawki.

Wynik głosowania Komisji Budżetu, Nadzoru 
Właścicielskiego, Rozwoju Gospodarczego i Promocji 
Miasta
za: 5, przeciw: 2, wstrzymało się: 2

Wnioskodawca:
Bartosz Zawieja
2011-12-27 10:39:54

Katarzyna Kretkowska
(2012-01-03 10:18:53)
Dominika Król
(2012-01-03 13:38:32)
Adrian Kaczmarek
(2012-01-03 18:09:30)
Beata Urbańska
(2012-01-03 22:31:55)
Tomasz Lewandowski
(2012-01-03 23:16:29)
Szymon Szynkowski vel Sęk
(2012-01-03 23:30:05)
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13 Dozowanie preparatu inaktywizującego fosfor dla poprawy wód jeziora 
Strzeszyńskiego

Latem 2011 r. kapielisko nad jeziorem strzeszyńskim zostało wyłączone 
przez POSIR z użytkowania. Aby uniknąć powtórzenia takiego zjawiskoa 
należy ograniczyć ilość fosforanów i biogenów spływających do akwenu. 
Jedną z metod jest chemiczne strącanie fosforu za pomocą koagulantów 
powoduje zmniejszenie ilości związków biogennych – pożywkowych, a tym 
samym ogranicza intensywność rozwoju glonów, czego efektem jest 
poprawa jakości wody oraz zwiększenie jej przezroczystości. Jest to metoda 
bezpieczna dla życia biologicznego jeziora. Metoda inaktywacji fosforu jest 
już stosowaną metodą na różnych akwenach, jednak metoda inaktywacji 
fosforu w osadach dennych i działania wspomagające rekultywację 
zasadniczą są działaniami i projektami innowacyjnymi. Zastosowanie 
rekultywacji metodą inaktywacji fosforu w osadach dennych jest najlepszą 
metodą w przypadku jezior miejskich. Realizatorem zadania powinien być 
jego zarządca - POSIR np w ramach zadania 07POSIR2012 - tego źródła nie 
można wskazać w systemie, gdyż jest ono finansowane ze środków 
własnych, wygospodarowanych przez POSIR

1.
Zadanie: 02ER2012 - Promocja 
Miasta Poznania związana z 
organizacją Mistrzostw Europy w 
Piłce Nożnej UEFA EURO 2012
Uzasadnienie: Latem 2011 r. 
kapielisko nad jeziorem 
strzeszyńskim zostało wyłączone 
przez POSIR z użytkowania. Aby 
uniknąć powtórzenia takiego 
zjawiskoa należy ograniczyć ilość 
fosforanów i biogenów spływających 
do akwenu. Jedną z metod jest 
chemiczne strącanie fosforu za 
pomocą koagulantów powoduje 
zmniejszenie ilości związków 
biogennych – pożywkowych, a tym 
samym ogranicza intensywność 
rozwoju glonów, czego efektem jest 
poprawa jakości wody oraz 
zwiększenie jej przezroczystości. Jest 
to metoda bezpieczna dla życia 
biologicznego jeziora. Metoda 
inaktywacji fosforu jest już 
stosowaną metodą na różnych 
akwenach, jednak metoda 
inaktywacji fosforu w osadach 
dennych i działania wspomagające 
rekultywację zasadniczą są 
działaniami i projektami 
innowacyjnymi. Zastosowanie 
rekultywacji metodą inaktywacji 
fosforu w osadach dennych jest 
najlepszą metodą w przypadku jezior 
miejskich. Realizatorem zadania 
powinien być jego zarządca - POSIR 
np w ramach zadania 07POSIR2012 - 
tego źródła nie można wskazać w 
systemie, gdyż jest ono finansowane 
ze środków własnych, 
wygospodarowanych przez POSIR
Wartość rok 2012: 100 000,00 zł.

Opinia Prezydenta:
Poprawka nie została uwzględniona. Przewiduje się 
wystąpienie do Marszałka Województwa 
Wielkopolskiego, władającego j. Strzeszyńskim z 
propozycją wspólnych działań służących ochronie 
jeziora. Uzgodniony zakres i podział kosztów działań 
ochronnych będą podstawą do podjęcia przez Radę 
Miasta uchwały o udzieleniu pomocy finansowej dla 
Województwa Wielkopolskiego i w jej konsekwencji 
zmianę budżetu.

Wynik głosowania Komisji Budżetu, Nadzoru 
Właścicielskiego, Rozwoju Gospodarczego i Promocji 
Miasta
za: 6, przeciw: 1, wstrzymało się: 2

Wnioskodawca:
Bartosz Zawieja
2011-12-27 11:05:13

Katarzyna Kretkowska
(2012-01-03 10:19:11)
Dominika Król
(2012-01-03 19:24:37)
Lidia Dudziak
(2012-01-03 22:17:00)
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Warsztaty terapii zajęciowej (ul. Św. Trójcy) - praca adaptacyjne na rzecz 
organizacji WTZ

Obecnie WTZ nie może prowadzić zajęć zatem adaptacja pomieszczeń przy 
ul. Św. Trójcy jest zasadna

1.
Zadanie: 01ER2012 - Organizacja w 
Poznaniu Mistrzostw Europy w Piłce 
Nożnej w 2012 roku
Uzasadnienie: opis tożsamy z opisem 
powyżej
Wartość rok 2012: 30 000,00 zł.

Opinia Prezydenta:
Poprawka nie została uwzględniona. Zgodnie z zapisami 
ustawy o rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz 
zatrudnieniu osób niepełnosprawnych finansowanie 
osób uczestniczących w warsztatach terapii zajęciowej 
odbywa się ze środków PFRON przy 10 % 
dofinansowaniu Miasta (na uczestnika).

Wynik głosowania Komisji Budżetu, Nadzoru 
Właścicielskiego, Rozwoju Gospodarczego i Promocji 
Miasta
za: 5, przeciw: 2, wstrzymało się: 2

Wnioskodawca:
Bartosz Zawieja
2011-12-27 15:21:20

Katarzyna Kretkowska
(2012-01-03 10:20:22)
Lidia Dudziak
(2012-01-03 22:18:26)

Zakup i montaż automatu biletowego na Rynku Jeżyckim

W najstarszej części Jeżyc nie znajduje się w tej chwili żaden automat 
biletowy. Postawienie go w głównym węźle transportowym dzielnicy 
radykalnie zwiększy dostępność biletów ZTM w gęsto zaludnionym i 
masowo uczęszczanym obszarze.

1.
Zadanie: GKM/ZTM/443 - Zakup i 
montaż automatów biletowych dla 
komunikacji miejskiej
Uzasadnienie: Cel poprawki 
merytorycznie zgodny ze źródłem 
finansowania. Istotą poprawki jest 
zagwarantowanie priorytetowej 
lokalizacji biletomatu na poziomie 
uchwały budżetowej.
Wartość rok 2012: 130 000,00 zł.

Opinia Prezydenta:
Realizacja poprawki w ramach zadania wskazanego jako 
źródło finansowania. W ramach zadania 
GKM/ZTM/2012 "Zakup i montaż automatów 
biletowych dla komunikacji miejskiej" Zarząd 
Transportu Miejskiego przewiduje ustawienie 
biletomatu na Rynku Jeżyckim w roku 2012.

Wynik głosowania Komisji Budżetu, Nadzoru 
Właścicielskiego, Rozwoju Gospodarczego i Promocji 
Miasta
za: 7, przeciw: 2, wstrzymało się: 1

Wnioskodawca:
Łukasz Mikuła
2012-01-03 20:07:36

Katarzyna Kretkowska
(2012-01-03 21:28:30)
Lidia Dudziak
(2012-01-03 22:26:58)
Tomasz Lewandowski
(2012-01-03 23:23:16)
Szymon Szynkowski vel Sęk
(2012-01-03 23:33:19)

Modernizacja boksów dla zwierząt w schronisku dla zwierząt przy ul. 
Bukowskiej

W schronisku dla zwierząt przy ul. Bukowskiej, siedem modułów boksów 
(łącznie 82 boksy) wymaga remontu i zadaszenia. W budżecie na rok 2012 i 
WPF nie przewidziano środków na ten cel. Biorąc pod uwagę fakt, że w 
WPF nie ma środków na budowę nowego schroniska oraz nie powstał 
jeszcze harmonogram budowy, prace remontowe w starym schronisku są 
koniecznością.

1.
Zadanie: OU/OU/3 - Prace 
modernizacyjne w budynkach UM
Uzasadnienie: Na prace 
modernizacyjne w budynkach UM w 
projekcie budżetu na rok 2012 
przeznaczono 2 mln złotych. Na 
prace modernizacyjne w schronisku 
dla zwierząt nie przewidziano 
żadnych środków. Powyższa kwota 
poprawi sytuację zwierzą 
przebywających w schronisku.
Wartość rok 2012: 150 000,00 zł.

Opinia Prezydenta:
Poprawka nie została uwzględniona. Wszystkie boksy, w 
których bytują psy w schronisku są zadaszone, w sposób 
gwarantujący fizyczną możliwość znalezienia ochrony 
przed opadami przez każdego psa. Kwestia braku 
zadaszeń dotyczy wyłącznie części wybiegów dla psów 
połączonych z boksami - w roku ubiegłym zadaszono 
wybiegi w czterech modułach boksów.

Wynik głosowania Komisji Budżetu, Nadzoru 
Właścicielskiego, Rozwoju Gospodarczego i Promocji 
Miasta
za: 5, przeciw: 2, wstrzymało się: 3

Wnioskodawca:
Dominika Król
2012-01-03 20:12:55

Karolina Fabiś
(2012-01-03 20:14:44)
Michał Grześ
(2012-01-03 21:27:25)
Katarzyna Kretkowska
(2012-01-03 21:28:36)
Bartosz Zawieja
(2012-01-03 22:23:14)
Lidia Dudziak
(2012-01-03 22:27:11)
Tomasz Lewandowski
(2012-01-03 23:23:27)
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63 Dofinansowanie udziału uczniów poznańskich szkół w VI Marszu Pamięci 

Od 2006 r. Stowarzyszenie Współpracy ze Wschodem „Memoramus” 
organizuje Marsze Pamięci, w których corocznie w kwietniu polscy i 
rosyjscy uczniowie idą wspólnie od stacji Gniezdowo do Lasu Katyńskiego. 
W Marszu bierze udział 150-osobowa grupa polskich uczniów (w 
zdecydowanej większości z Poznania - każdego roku inna grupa) wraz z 
nauczycielami oraz ok. 150-osobowa grupa rosyjskiej młodzieży. 
Organizatorem marszu w Rosji jest Dom Polski w Smoleńsku oraz 
współpracujące dwie smoleńskie szkoły. Kilkuletnia znajomość i współpraca 
zaświadcza, że można współczesne relacje polsko-rosyjskie budować na 
wzajemnym zrozumieniu, szacunku i sympatii. Uczniowie poznańskich 
szkół, aby przygotować się do wyjazdu realizują w każdym roku szkolnym 
projekt edukacyjny "Trwała pamięć pokoleń", który został opracowany 
przez zespół nauczycieli-koordynatorów w oparciu o propozycje działań 
dydaktycznych i wychowawczych w poszczególnych szkołach. Wyjazd 
wymaga poniesienia wielu kosztów finansowych, którymi dzielą się sami 
uczniowie oraz sponsorzy i instytucje zewnętrzne. Ponieważ w Marszach 
bierze udział młodzież przede wszystkim z Poznania, a sama idea stała się 
znakiem rozpoznawczym naszego miasta w krajach byłego ZSRR, 
symboliczne dofinansowanie inicjatywy z budżetu Poznania jest zasadne

1.
Zadanie: 09OW2012 - Realizacja 
zadań z zakresu działań 
niedukacyjnych - współpraca z 
organizacjami pozarządowymi i 
innymi instytucjami.
Uzasadnienie: Cel poprawki 
merytorycznie zgodny ze źródłem 
finansowania.
Wartość rok 2012: 30 000,00 zł.

Opinia Prezydenta:
Realizacja poprawki w ramach zadania wskazanego jako 
źródło finansowania.

Wynik głosowania Komisji Budżetu, Nadzoru 
Właścicielskiego, Rozwoju Gospodarczego i Promocji 
Miasta
za: 5, przeciw: 3, wstrzymało się: 2

Wnioskodawca:
Łukasz Mikuła
2012-01-03 20:45:07

Lidia Dudziak
(2012-01-03 22:27:28)
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71 Zapewnienie mieszkańcom Poznania wypłaty świadczeń rodzinnych i 
świadczeń z funduszu alimentacyjnego

W celu uzyskania oszczędności proponuje się połączenie Miejskiego 
Ośrodka Pomocy Rodzinie i Poznańskiego Centrum Świadczeń. Obydwie 
jednostki realizują działania w tym samym obszarze. Oszczędności 
organizacyjne można szacować na ok. 200 tys. złotych.

Opinia Prezydenta:
Poprawka nie została uwzględniona. Kierując się 
wskazaniami merytorycznymi brak zasadności łączenia 
wskazanych w poprawce jednostek. MOPR oraz PCŚ 
realizują zadania spoczywające na gminie z obszaru 
zabezpieczenia społecznego (w ramach zadań PCŚ 3/4 
stanową zadania zlecone) jednakże na podstawie 
zupełnie odmiennych uregulowań prawnych , mających 
odmienne cele. I tak: MOPR – jest ustawowym organem 
wykonawczym gminy i powiatu w zakresie realizacji 
zadań pomocy społecznej, który udziela pomocy 
osobom ubogim, niezaradnym życiowo, znajdującym się 
w długotrwałej lub czasowej sytuacji kryzysowej, 
przeciwdziałając ich wykluczeniu społecznemu poprzez 
wyrównanie kompetencji, zasobów, a w ostateczności 
dostarczenie środków finansowych zapewniających 
zaspokojenie podstawowych potrzeby życiowych na 
poziomie ustawowego kryterium; PCŚ – działając w 
obszarze zabezpieczenia społecznego wypłaca osobom 
uprawnionym świadczenia rekompensujące poziom 
uzyskiwanych dochodów do poziomu określonych 
wskaźników. Ponadto połączenie spowoduje 
konieczność wyrównania poziomu płac na 
porównywalnych stanowiskach pracy oraz zwiększenie 
środków bieżących o conajmniej 300.000 zł

Wynik głosowania Komisji Budżetu, Nadzoru 
Właścicielskiego, Rozwoju Gospodarczego i Promocji 
Miasta
za: 4, przeciw: 3, wstrzymało się: 3

Wnioskodawca:
Szymon Szynkowski vel Sęk
2012-01-03 21:02:36

Lidia Dudziak
(2012-01-03 22:29:08)
Klub Klub Radnych Prawo i 
Sprawiedliwość
(2012-01-03 23:09:04)
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86 Analiza możliwości zastosowania outsourcingu i przetargów pakietowych 
na realizację niektórych typów usług na rzecz jednostek i zakładów 
budżetowych

Analiza struktury zatrudnienia w jednostkach i zakładach budżetowych 
jednoznacznie wskazuje na potencjał poszukiwania oszczędności w 
zbiorczym zlecaniu zewnętrznej realizacji niektórych usług. Niemal każda 
jednostka posiada w strukturze zatrudnienia kilka osób odpowiedzialnych 
za prowadzenie kadr, rozliczeń i księgowości jednostki (przykładowo: 
Pływalnia Atlantis - 3,5 etatu/21,75 ogółem, Galeria Arsenał 3,5/15,5, ZDM 
- 21/307, ZKZL - 13/151, ZZO - 6/65). Zlecenie usługi obsługi księgowej na 
zewnątrz z pewnością przyniosłoby istotne oszczędności, w szczególności w 
przypadku mniejszych jednostek. Jest to rozwiązanie stosowane przez wiele 
firm w celu obniżenia kosztów. Podobnie usługa sprzątania mogłaby być 
przedmiotem pakietowego przetargu co pozwoliłoby wynegocjować 
konkurencyjne stawki (część jednostek zleca sprzątanie na zewnątrz co 
jednak nie daje pełnego wykorzystania potencjału oszczędnościowego tak 
jak przetarg pakietowy). Przykładowo, tylko sam oddział POSiR Chwiałka 
zatrudnia na etacie 20 sprzątaczek. Ponadto przetargiem pakietowym 
mogłaby być objęta realizacja części usług regularnie wykorzystywanych 
przez wszystkie jednostki takich jak usługi telekomunikacyjne, pocztowe 
czy transportowe. Trudno oszacować możliwe do uzyskania w ten sposób 
oszczędności, wnioskując jednak z oszczędności jakie przyniesie przetarg na 
dostawę energii elektrycznej (szacuje się je na ok. 7 mln złotych) można 
szacować, że optymalizacja outsourcingu przyniosłaby kilka milionów 
złotych.

1.
Zadanie: 03ZUK2012 - Prowadzenie 
szaletów miejskich.
Uzasadnienie: Obecnie utrzymanie 
12 szaletów w mieście kosztuje 
ponad 1,5 mln złotych, a wpływy z 
tytułu ich użytkowania sytuują się na 
poziomie 150 tys. złotych. Oznacza 
to że roczny koszt utrzymania 
jednego szaletu to ok. 110 tys. 
złotych. Doświadczenia wielu innych 
polskich miast (np. Opola, Łodzi, 
Krakowa) pokazują, że przy wybraniu 
w przetargu zewnętrznego 
operatora szaletów można znacznie 
ograniczyć koszty ich 
funkcjonowania (do ok..30-50 tys. 
złotych rocznie za jeden szalet). 
Proponuje się likwidację jednostki 
usługi komunalne i zorganizowanie 
przetargu na obsługę szaletów 
miejskich. Jednocześnie stworzenie 
w ramach Wydziału Gospodarki 
komunalnej stanowiska nadzoru nad 
jakością obsługi szaletów przez 
zewnętrzny podmiot oraz podjęcie 
działań zmierzających do skłaniania 
podmiotów wynajmujących lokale 
użytkowe od miasta do 
udostępniania ustandaryzowanych 
szaletów (podobne rozwiązanie 
stosuje Warszawa). W ten sposób 
można z jednej strony osiągnąć 
oszczędność ok. 0,8 mln złotych. z 
drugiej zaś podnieść jakość 
oferowaną przez miejskie szalety.
Wartość rok 2012: 200 000,00 zł.

Opinia Prezydenta:
Poprawka nie została uwzględniona. Miasto dokonuje 
analiz możliwości zastosowania outsourcingu i 
przetargów pakietowych na realizację niektórych typów 
usług czego przykładem jest grupowy zakup energii 
elektrycznej. Pozytywne wyniki analiz mogą przesądzić 
o wdrożeniu programów w tym zakresie a oszczędności 
mogą się pojawić na przełomie 2013-2014.

Wynik głosowania Komisji Budżetu, Nadzoru 
Właścicielskiego, Rozwoju Gospodarczego i Promocji 
Miasta
za: 8, przeciw: 1, wstrzymało się: 1

Wnioskodawca:
Szymon Szynkowski vel Sęk
2012-01-03 21:52:51

Klub Klub Radnych Prawo i 
Sprawiedliwość
(2012-01-03 23:10:34)
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Obsługa zadań realizowanych przez jednostkę CTK Trakt w ramach 
przeniesienia pracowników realizujących zadania merytoryczne do 
Wydziału Kultury lub Wydawnictwa Miejskiego Posnania

CTK Trakt jest jednostką o nieproporcjonalnie wysokich kosztach 
administracyjnych jej funkcjonowania (1 mln złotych) w stosunku do 
wydatków bezpośrednich przeznaczanych na realizację projektów (220 tys. 
złotych). Jest to efektem stopniowego obniżania poziomu finansowania 
zadań merytorycznych dla tej jednostki przy braku redukcji kosztów obsługi 
administracyjnej. Tymczasowa działalność merytoryczna (do czasu oddania 
do użytku Interaktywnego centrum Historii Ostrowa Tumskiego, oraz 
podjęciu decyzji co do obsługi tego obiektu) może być realizowana poprzez 
włączenie pracujących w CTK Trakt pracowników merytorycznych w 
formule biura pod nadzór Wydziału Kultury. Taka reorganizacja i likwidacja 
tej jednostki przy zachowaniu opieki nad funkcjonującymi programami 
merytorycznymi przyniesie oszczędność min. 500 tys. złotych.

1.
Zadanie: 04KRS2012 - Promocja 
turystyki
Uzasadnienie: Zdjęcie dotacji na CTK 
Trakt
Wartość rok 2012: 500 000,00 zł.

Opinia Prezydenta:
Poprawka nie została uwzględniona. Likwidacja 
jednostki nie jest wskazana, jako że jest to jedyny 
podmiot statutowo zobligowany do zarządzania 
Traktem Królewsko-Cesarskim w Poznaniu oraz 
powstającym Parkiem Historycznym i Interaktywnym 
Centrum Historii Ostrowa Tumskiego (ICHOT). Obecnie 
jednostka prowadzi nadzór merytoryczny nad budową 
ICHOT, przygotowuje i realizuje program merytoryczny 
ukierunkowany na świadczenie usług z zakresu kultury, 
edukacji i turystyki, za pomocą budowanej 
infrastruktury ICHOT. Realizacja powyższych działań nie 
jest możliwa w ramach administracji Urzędu Miasta.

Wynik głosowania Komisji Budżetu, Nadzoru 
Właścicielskiego, Rozwoju Gospodarczego i Promocji 
Miasta
za: 5, przeciw: 4, wstrzymało się: 1

Wnioskodawca:
Szymon Szynkowski vel Sęk
2012-01-03 22:17:53

Klub Klub Radnych Prawo i 
Sprawiedliwość
(2012-01-03 23:11:01)

Modernizacja boksów dla zwierząt w schronisku dla zwierząt przy ul. 
Bukowskiej

W schronisku dla zwierząt przy ul. Bukowskiej 7 modułów boksów (łącznie 
82 boksy) wymaga remontu i zadaszenia. W budżecie na rok 2012 i WPF nie 
przewidziano środków na ten cel. Biorąc pod uwagę fakt, że w WPF nie ma 
środków na budowę nowego schroniska oraz nie powstał jeszcze 
harmonogram budowy, prace remontowe w starym schronisku są 
koniecznością. 

1.
Zadanie: 06SP2012 - Promocja 
miasta poprzez sport
Uzasadnienie: Realizacja zadania 
06SP2012 jest możliwa także przy 
zmniejszonej kwocie.
Wartość rok 2012: 150 000,00 zł.

Opinia Prezydenta:
Poprawka nie została uwzględniona. Wszystkie boksy, w 
których bytują psy w schronisku są zadaszone. Kwestia 
braku zadaszeń dotyczy wyłącznie części wybiegów dla 
psów połączonych z boksami - w roku ubiegłym 
zadaszono wybiegi w czterech modułach boksów. W 
świetle planów dotyczących budowy nowego schroniska 
przy ul. Kobylepole niecelowe jest inwestowanie w 
lokalizację tymczasową.

Wynik głosowania Komisji Budżetu, Nadzoru 
Właścicielskiego, Rozwoju Gospodarczego i Promocji 
Miasta
za: 6, przeciw: 3, wstrzymało się: 1

Wnioskodawca:
Dominika Król
2012-01-03 22:53:13

Michał Grześ
(2012-01-03 22:54:54)
Katarzyna Kretkowska
(2012-01-03 23:06:21)
Bartosz Zawieja
(2012-01-03 23:09:18)
Lidia Dudziak
(2012-01-03 23:12:20)
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113 Reorganizacja obsługi Strefy Płatnego Parkowania

Należy przesunąć zadania w zakresie kontroli pojazdów parkujących w 
strefie płatnego parkowania z Zarządu Dróg Miejskich do Straży Miejskiej 
tworząc w jej ramach jednostkę ds. kontroli parkowania pojazdów (liczącą 
ok 50 strażników zadaniowanych do kontroli parkowania pojazdów - liczba 
na obecnym poziomie kontrolerów). Jednostka ta zajmowałaby się zarówno 
kontrolą opłacenia parkowania w SPP jak również kontrolą pojazdów 
parkujących w sposób nieprawidłowy w na terenie miasta. W ten sposób 
możliwe byłoby "uszczelnienie" strefy poprzez równoległą kontrolę aut pod 
kątem opłacania SPP oraz nieprawidłowo parkujących na miejscach 
niepodlegających SPP (zoptymalizowanie systemu oraz zwiększone 
dochody do budżetu miasta). Dodatkowym zyskiem jest pojawienie się na 
terenie miasta kilkudziesięciu funkcjonariuszy mogących w wyjątkowych 
sytuacjach podejmować interwencje w reakcji na zauważone wykroczenia 
czy przestępstwa. Konieczność poniesienia jednorazowych nakładów z 
tytułu przekształcenia zespołu kontrolerów spp w zespół strażników 
miejskich - ok. 1 mln złotych. Alternatywnym rozwiązaniem, w przypadku 
gdyby analiza prawna wykluczyła możliwość powołania strażników do 
kontroli opłacania SPP jest powołanie kilku wspólnych dwójkowych 
zespołów strażnik+kontroler monitorujących wspólnie prawidłowość 
parkowania pojazdów i opłacania strefy w newralgicznych miejscach.

1.
Dział: 754 - Bezpieczeństwo 
publiczne i ochrona 
przeciwpożarowa
Paragraf: 0570 - Grzywny, mandaty i 
inne kary pieniężne od ludności
Uzasadnienie: Zwiększone dochody z 
tytułu mandatów za nieprawidłowo 
zaparkowane pojazdy
Wartość rok 2012: 200 000,00 zł.

2.
Dział: 756 - Dochody od osób 
prawnych, od osób fizycznych i od 
innych jednostek nie posiadających 
osobowości prawnej oraz wydatki 
związane z ich poborem
Paragraf: 0490 - Wpływy z innych 
lokalnych opłat pobieranych przez 
jednostki samorządu terytorialnego 
na podstawie odrębnych ustaw
Uzasadnienie: Zwiększone wpływy z 
tytułu "uszczelnienia" SPP
Wartość rok 2012: 800 000,00 zł.

Opinia Prezydenta:
Poprawka nie została uwzględniona. Kompetencje 
straży gminnych (miejskich) reguluje art. 11 ustawy z 
dnia 29 sierpnia 1997 r. o strażach gminnych (Dz. U. z 
1997 r Nr 123, poz. 779 ze zmianami), w którym 
wymieniono enumeratywnie zadania, jakie realizuje 
straż jako umundurowana formacja ochrony porządku 
publicznego na terenie gminy. W pkt. 2 cytowanego 
artykułu ww. ustawy straż uprawniona jest do czuwania 
nad porządkiem i kontrolą ruchu drogowego - w 
zakresie określonym w przepisach o ruchu drogowym. 
Natomiast prawo gminy do pobierania opłat za 
parkowanie pojazdów samochodowych na drogach 
publicznych w strefach parkowania określa art. 13 ust. 1 
pkt. 1 ustawy z dnia 21 marca 1985 r. o drogach 
publicznych (Dz. U. z 2007 r. Nr 19, poz. 115 ze 
zmianami). Art. 13b ust. 7 niniejszej ustawy określa, iż 
podmiotem uprawnionym do pobierania opłaty za 
parkowanie pojazdów samochodowych na drogach 
publicznych w strefie płatnego parkowania jest zarząd 
drogi, a w przypadku jego braku - zarządca drogi. W 
związku z powyższym brak jest podstawy prawnej do 
realizowania proponowanego zadania przez 
funkcjonariuszy straży gminnych (miejskich). Ponadto 
kompetencje pracownika strefy płatnego parkowania 
oraz strażnika straży miejskiej nie są w żadnym aspekcie 
zbieżne, jak w przypadku wspólnych partoli Straży 
Miejskiej i Policji. Dlatego zadaniowanie wspólnych 
partoli Straży i kontrolerów byłoby znacznie utrudnione.

Wynik głosowania Komisji Budżetu, Nadzoru 
Właścicielskiego, Rozwoju Gospodarczego i Promocji 
Miasta
za: 4, przeciw: 2, wstrzymało się: 4

Wnioskodawca:
Szymon Szynkowski vel Sęk
2012-01-03 22:56:31
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Inne działania jednostki organizacyjnej

Środki na pokrycie kosztów przeprowadzenia obozów szkoleniowych dla 
uczniów klas realizujących szkolenie lotnicze.

1.
Zadanie: 02KRS2012 - Budowanie 
wizerunku Miasta Poznania i Urzędu 
Miasta Poznania
Uzasadnienie: Intencją jest 
umożliwienie uczniom, którzy 
podjęli naukę w klasach ze 
szkoleniem lotniczym na 
określonych warunkach, uzyskanie 
efektu końcowego w postaci 
dopuszczenia do egzaminu 
państwowego i uzyskania licencji 
pilota szybowcowego. Uczniowie ci 
wybierali tę właśnie szkołę w 
przeświadczeniu o możliwości 
zdobycia ww. uprawnień, a nie jest 
to możliwe bez zaliczenia obozów 
szkoleniowych.
Wartość rok 2012: 220 000,00 zł.

Opinia Prezydenta:
Poprawka nie została uwzględniona. Środki finansowe 
na przeprowadzenie obozów szkoleniowych dla 
uczniów klas lotniczych LO Nr XIV są zabezpieczone w 
projekcie budżetu na rok 2012 ale ich ostateczna 
wielkość wynikać będzie ze szczegółowej analizy 
kosztów i miejsca organizacji obozów.

Wynik głosowania Komisji Budżetu, Nadzoru 
Właścicielskiego, Rozwoju Gospodarczego i Promocji 
Miasta
za: 6, przeciw: 2, wstrzymało się: 2

Wnioskodawca:
Przemysław Foligowski
2012-01-03 23:18:30

Marek Sternalski
(2012-01-03 23:30:47)
Michał Grześ
(2012-01-03 23:33:50)
Tomasz Lewandowski
(2012-01-03 23:35:40)
Mariusz Wiśniewski
(2012-01-03 23:39:15)

Budowa dróg rowerowych (Program budowy dróg rowerowych)

Przyspieszenie projektowania dróg rowerowych wymienionych w 
Programie Rowerowym Miasta Poznania do realizacji w pierwszej 
kolejności (Grunwaldzka, Królowej Jadwigi, Krzywoustego, Głogowska)

1.
Zadanie: GN/GN/16 - 
Zagospodarowanie terenów po KS 
Olimpia na Golęcinie - prace 
koncepcyjne
Uzasadnienie: W chwili obecnej 
kluczowe dla terenu Golęcina jest 
uchwalenie miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego 
(w przygotowaniu, po II etapie 
konsultacji społecznych). Dalsze 
prace koncepcyjne warto prowadzić 
po przejęciu terenów Golęcina przez 
miasto i uchwaleniu planu 
miejscowego
Wartość rok 2012: 264 000,00 zł.

Opinia Prezydenta:
Poprawka nie została uwzględniona. Wymienione 
lokalizacje znajdują się w programie, natomiast 
realizacja możliwa jest przy całkowitej przebudowie 
tych odcinków dróg lub chodników. 

Wynik głosowania Komisji Budżetu, Nadzoru 
Właścicielskiego, Rozwoju Gospodarczego i Promocji 
Miasta
za: 6, przeciw: 2, wstrzymało się: 3

Wnioskodawca:
Łukasz Mikuła
2012-01-03 23:35:09

Mariusz Wiśniewski
(2012-01-03 23:51:52)
Katarzyna Kretkowska
(2012-01-03 23:53:03)



Nazwa zadania i zakres Źródła finansowania Opinia UwagiLp

84

88

Nadzór nad usługami komunalnymi

projekt "Pamięć historyczna" - zinwentaryzowanie miejsc pamięci 
historycznej w mieście i podjęcie działań związanych z ich ochroną

1.
Zadanie: 01PM2012 - Promocja 
wizerunku Miasta Poznania
Uzasadnienie: poprawka związana z 
poprawieniem wizerunku miasta 
jako podmiotu dbającego o własne 
dziedzictwo historyczne
Wartość rok 2012: 350 000,00 zł.

Opinia Prezydenta:
Poprawka uwzględniona przez Prezydenta w ramach 
autopoprawki w kwocie 100.000 zł.

Wynik głosowania Komisji Budżetu, Nadzoru 
Właścicielskiego, Rozwoju Gospodarczego i Promocji 
Miasta
za: 3, przeciw: 4, wstrzymało się: 2

Wnioskodawca:
Komisja Kultury i Nauki
2012-01-03 21:48:05

Michał Grześ
(2012-01-03 22:37:45)
Beata Urbańska
(2012-01-03 22:42:38)
Adrian Kaczmarek
(2012-01-03 23:11:23)
Szymon Szynkowski vel Sęk
(2012-01-03 23:35:57)
Katarzyna Kretkowska
(2012-01-03 23:49:49)

Stworzenie centrum pod nazwą "Generator Kultury" 

powołanie ośrodka wspierania aktywności kulturalnej "generator kultury" 
jest jednym z ważniejszych wniosków Poznańskiego Kongresu Kultury

1.
Zadanie: 01PM2012 - Promocja 
wizerunku Miasta Poznania
Uzasadnienie: jednym z zadań 
promocji wizerunku miasta jest 
zmiana opinii o Poznaniu jako 
mieście niezbyt przyjaznym kulturze
Wartość rok 2012: 200 000,00 zł.

Opinia Prezydenta:
Poprawka nie została uwzględniona. Zadanie 
przewidziane do realizacji w ramach CK Zamek.

Wynik głosowania Komisji Budżetu, Nadzoru 
Właścicielskiego, Rozwoju Gospodarczego i Promocji 
Miasta
za: 0, przeciw: 8, wstrzymało się: 2

Wnioskodawca:
Komisja Kultury i Nauki
2012-01-03 21:56:35

Katarzyna Kretkowska
(2012-01-03 22:31:35)
Beata Urbańska
(2012-01-03 22:43:25)
Adrian Kaczmarek
(2012-01-03 23:11:54)
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Zespół Szkół nr 4 "Łejery" - budowa teatru

Sala teatralna będzie służyła szkole i Centrum Sztuki Dziecka

1.
Zadanie: GN/GN/2 - Wykupy 
nieruchomości, w tym skutki 
uchwalonych mpzp
Uzasadnienie: umniejszenie środków 
nie powinno zatrzymać bieżących 
zadań
Wartość rok 2012: 2 000 000,00 zł.
Wartość rok 2013: 2 000 000,00 zł.

3.
Zadanie: OU/OU/3 - Prace 
modernizacyjne w budynkach UM
Uzasadnienie: skala remontów 
urzędu może być mniejsza
Wartość rok 2012: 1 000 000,00 zł.
Wartość rok 2013: 1 000 000,00 zł.

5.
Zadanie: OW/OW/300 - Nowa 
lokalizacja Liceum 
Ogólnokształcącego nr VIII
Uzasadnienie: problem VIII LO 
można rozwiązać bez inwestycji
Wartość rok 2012: 100 000,00 zł.

Opinia Prezydenta:
Poprawka uwzględniona przez Prezydenta w ramach 
autopoprawki w kwocie 3.500.000 zł na 2012 rok oraz 
2.500.000 zł na 2013 rok.

Wynik głosowania Komisji Budżetu, Nadzoru 
Właścicielskiego, Rozwoju Gospodarczego i Promocji 
Miasta
za: 0, przeciw: 6, wstrzymało się: 4

Wnioskodawca:
Komisja Kultury i Nauki
2012-01-03 22:22:35

Katarzyna Kretkowska
(2012-01-03 22:33:19)
Beata Urbańska
(2012-01-03 22:45:33)
Adrian Kaczmarek
(2012-01-03 23:13:28)

Wspieranie i inspirowanie rozwoju kulturalnego Miasta

zwiększenie kwoty na konkurs grantów sprawi, że po odjęciu wydatków na 
Festiwal Malta i Mediations Biennale do faktycznego rozdysponowania 
konkursowego pozostanie kwota podobna jak w br.

1.
Zadanie: 01PM2012 - Promocja 
wizerunku Miasta Poznania
Uzasadnienie: dobrym sposobem 
promocji jest aktywność kulturalna
Wartość rok 2012: 1 500 000,00 zł.

Opinia Prezydenta:
Poprawka uwzględniona przez Prezydenta w ramach 
autopoprawki w kwocie 800.000 zł.

Wynik głosowania Komisji Budżetu, Nadzoru 
Właścicielskiego, Rozwoju Gospodarczego i Promocji 
Miasta
za: 2, przeciw: 5, wstrzymało się: 3

Wnioskodawca:
Komisja Kultury i Nauki
2012-01-03 22:28:30

Katarzyna Kretkowska
(2012-01-03 22:33:46)
Klub Klub Radnych Platformy 
Obywatelskiej
(2012-01-03 23:28:47)
Grzegorz Ganowicz
(2012-01-03 23:57:14)
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104

107

Nadzór merytoryczny i organizacyjny nad instytucjami kultury.

zakup centrali telefonicznej dla Wydawnictwa Miejskiego Posnania

1.
Zadanie: 01PM2012 - Promocja 
wizerunku Miasta Poznania
Uzasadnienie: prawidłowe 
funkcjonowanie wydawnictwa i 
prowadzonych przez nie entrów 
informacyjnych jest elementem 
promocji
Wartość rok 2012: 30 000,00 zł.

Opinia Prezydenta:
Poprawka nie została uwzględniona ze względu źródło 
finansowania w szczególności w kontekście 
sygnalizowanego pismem z 23 grudnia 2011 r. istotnego 
ograniczenia środków na promocje Miasta.

Wynik głosowania Komisji Budżetu, Nadzoru 
Właścicielskiego, Rozwoju Gospodarczego i Promocji 
Miasta
za: 4, przeciw: 5, wstrzymało się: 1

Wnioskodawca:
Komisja Kultury i Nauki
2012-01-03 22:34:47

Nadzór merytoryczny i organizacyjny nad instytucjami kultury.

poprawka pozwoli zapewnić miejską część kosztów zakupu cyfrowego 
projektora dla kina Muza prowadzonego przez Estradę

1.
Zadanie: 02KRS2012 - Budowanie 
wizerunku Miasta Poznania i Urzędu 
Miasta Poznania
Uzasadnienie: uszczuplenie środków 
na ten cel nie przyniesie straty 
społecznej
Wartość rok 2012: 180 000,00 zł.

Opinia Prezydenta:
Poprawka nie została uwzględniona ze względu na 
źródło finansowania, w szczególności w kontekście 
sygnalizowanego pismem z 23 grudnia 2011 r. 
ograniczenia środków na te działania.

Wynik głosowania Komisji Budżetu, Nadzoru 
Właścicielskiego, Rozwoju Gospodarczego i Promocji 
Miasta
za: 3, przeciw: 5, wstrzymało się: 2

Wnioskodawca:
Komisja Kultury i Nauki
2012-01-03 22:39:50

Beata Urbańska
(2012-01-03 22:48:00)
Adrian Kaczmarek
(2012-01-03 23:14:00)

Ochrona zabytków

w budżecie nie przewidziano żadnych środków na konkurs grantów w 
zakresie ochrony zabytków

1.
Zadanie: 01PM2012 - Promocja 
wizerunku Miasta Poznania
Uzasadnienie: Promocja nie może 
dotyczyć miasta zaniedbanego, a 
stan zabytków jest wartością 
zasadniczą dla opinii o mieście
Wartość rok 2012: 600 000,00 zł.

Opinia Prezydenta:
Poprawka nie została uwzględniona ze względu źródło 
finansowania w szczególności w kontekście 
sygnalizowanego pismem z 23 grudnia 2011 r. istotnego 
ograniczenia środków na promocje Miasta. Ponadto 
Miasto stosuje inne instrumenty wspomagające 
ochronę zabytków np. mozliwość zwolnienia z podatku 
od nieruchomości. 

Wynik głosowania Komisji Budżetu, Nadzoru 
Właścicielskiego, Rozwoju Gospodarczego i Promocji 
Miasta
za: 2, przeciw: 5, wstrzymało się: 3

Wnioskodawca:
Komisja Kultury i Nauki
2012-01-03 22:46:48

Katarzyna Kretkowska
(2012-01-03 22:49:08)
Lidia Dudziak
(2012-01-03 23:10:59)
Szymon Szynkowski vel Sęk
(2012-01-03 23:37:25)
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22 zadaszenie boksów dla zwierząt ze schroniska dla zwierząt przy ul. 
Bukowskiej

Trzy boksy, w których przebywają zwierzęta ze Schroniska Miejskiego mimo 
dodatkowych środków przeznaczonych w zeszłym roku nie zostały 
zadaszone. Psy przy obfitych opadach atmosferycznych (deszcz, śnieg) nie 
mają schronienia i grzęzną w błocie. Latem zwierzęta nie mają żadnej 
ochrony przed intensywnymi promieniami słonecznymi. Tolerowanie 
takiego stanu rzeczy jest niehumanitarne stąd potrzeba dokonania pilnych 
nakładów inwestycyjnych. Podkreślić należy, że budowa nowego schroniska 
pozostaje jedynie pieśnią przyszłości. Wg szacunków Zakładu Usług 
Komunalnych może zostać zrealizowane ok 2015 roku. 

1.
Zadanie: 02KRS2012 - Budowanie 
wizerunku Miasta Poznania i Urzędu 
Miasta Poznania
Uzasadnienie: Celowość wydawania 
środków miejskich na kolejne akcje 
promocyjne ocieplające wizerunek 
miasta w sytuacji niegodnego 
traktowania zwierząt 
przebywających w schronisku 
miejskim z całą pewnością nic nie da. 
Wartość rok 2012: 60 000,00 zł.

Opinia Prezydenta:
Poprawka nie została uwzględniona. Wszystkie boksy, w 
których bytują psy w schronisku są zadaszone, w sposób 
gwarantujący fizyczną możliwość znalezienia ochrony 
przed opadami przez każdego psa. Kwestia braku 
zadaszeń dotyczy wyłącznie części wybiegów dla psów 
połączonych z boksami - w roku ubiegłym zadaszono 
wybiegi w czterech modułach boksów. W świetle 
planów dotyczących budowy nowego schroniska przy 
ul. Kobylepole niecelowe jest inwestowanie w 
lokalizację tymczasową.

Wynik głosowania Komisji Budżetu, Nadzoru 
Właścicielskiego, Rozwoju Gospodarczego i Promocji 
Miasta
za: 2, przeciw: 3, wstrzymało się: 4

Wnioskodawca:
Klub Radnych Sojuszu Lewicy 
Demokratycznej
2012-01-02 23:27:40

Lidia Dudziak
(2012-01-03 22:19:08)
Szymon Szynkowski vel Sęk
(2012-01-03 23:30:36)
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24 Prowadzenie Schroniska dla Zwierząt

poprawka zakłada zwiększenie środków finansowych na sterylizację kotów 
z terenu Poznania z 35 000 zł do 100 000 zł. Kwota ta pozwoli na realizację 
strategicznego planu miasta w tej dziedzinie tj. zahamowanie wzrostu 
populacji kotów wolnożyjących na terenie Poznania. Wydatkowanie 
planowanej kwoty tj. 35 000 zł. absolutnie mija się z celem bowiem nie 
rozwiązuje ww. problemu. 

1.
Dział: 900 - Gospodarka komunalna i 
ochrona środowiska
Paragraf: 0750 - Dochody z najmu i 
dzierżawy składników majątkowych 
Skarbu Państwa lub jednostek 
samorządu terytorialnego lub innych 
jednostek zaliczanych do sektora 
finansów publicznych oraz innych 
umów o podobnym charakterze
Uzasadnienie: Miasto powinno w 
czerpać dochody z dzierżawy 
parkingów komunalnych na wyższym 
niż do tej pory poziomie. Zawężenie 
oferty przetargowej jedynie do 
dużych podmiotów, dysponujących 
określonym obrotem i 
przeszkolonych przez konkretną 
firmę ogranicza konkurencję i przez 
to powoduję niższą ofertę za 1 m2 
dzierżawionej powierzchni. Analiza 
rynku wskazuje, że wycofanie się 
przez miasto z ww. ograniczeń 
podmiotowych przy przetargu może 
spowodować zwiększenie wpływów 
z tego tytułu o ok 500 000 zł rocznie.
Wartość rok 2012: 65 000,00 zł.

Opinia Prezydenta:
Poprawka nie została uwzględniona. W projekcie 
budżetu zapisano 30.000 zł na kontynuację sterylizacji 
kotów. Zwiększanie środków na ten cel jest w tym 
momencie nieuzasadnione, gdyż sprawa poziomu 
sterylizacji wolnożyjących kotów zostanie 
zweryfikowana przy okazji przyjęcia kompleksowego 
rozwiązania wynikającego z ustawy o ochronie 
zwierząt , tj. miejskiego programu opieki nad 
zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 
bezdomności zwierząt, który powinien zostać 
uchwalony zgodnie z wymogami tej ustawy do dnia 31 
marca 2012 r.

Wynik głosowania Komisji Budżetu, Nadzoru 
Właścicielskiego, Rozwoju Gospodarczego i Promocji 
Miasta
za: 1, przeciw: 4, wstrzymało się: 4

Wnioskodawca:
Klub Radnych Sojuszu Lewicy 
Demokratycznej
2012-01-02 23:54:23

Bartosz Zawieja
(2012-01-03 11:46:51)
Dominika Król
(2012-01-03 13:34:03)
Lidia Dudziak
(2012-01-03 22:19:40)
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25 Grant dla organizacji pozarządowych na prowadzenie kociarni na terenie 
Poznania.

Organizacje opieki nad zwierzętami od lat alarmują, że Poznań jest jednym 
z nielicznych dużych miast które nie ma kociarni. Miasto wielokrotnie 
wskazywało, że ze względów finansowych nie stać nas na budowę takiego 
ośrodka. W odpowiedzi na te deklaracji NGO's z tereny Poznania 
zorganizowały w ramach swoich środków miejsce i budynek na potrzeby 
kociarni. Środki przewidziane w poprawce budżetowej stanowią część 
kosztów bieżących utrzymania ww. ośrodka. 

1.
Dział: 900 - Gospodarka komunalna i 
ochrona środowiska
Paragraf: 0750 - Dochody z najmu i 
dzierżawy składników majątkowych 
Skarbu Państwa lub jednostek 
samorządu terytorialnego lub innych 
jednostek zaliczanych do sektora 
finansów publicznych oraz innych 
umów o podobnym charakterze
Uzasadnienie: Miasto powinno w 
czerpać dochody z dzierżawy 
parkingów komunalnych na wyższym 
niż do tej pory poziomie. Zawężenie 
oferty przetargowej jedynie do 
dużych podmiotów, dysponujących 
określonym obrotem i 
przeszkolonych przez konkretną 
firmę ogranicza konkurencję i przez 
to powoduję niższą ofertę za 1 m2 
dzierżawionej powierzchni. Analiza 
rynku wskazuje, że wycofanie się 
przez miasto z ww. ograniczeń 
podmiotowych przy przetargu może 
spowodować zwiększenie wpływów 
z tego tytułu o ok 500 000 zł rocznie
Wartość rok 2012: 120 000,00 zł.

Opinia Prezydenta:
Poprawka nie została uwzględniona. Po przyjęciu 
kompleksowego rozwiązania wynikającego z ustawy o 
ochronie zwierząt , tj. miejskiego programu opieki nad 
zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 
bezdomności zwierząt, organizacje pozarządowe 
zgodnie z zapisami ustawy o działalności pożytku 
publicznego i wolontariacie będą mogły zgłosić wniosek 
o realizacje zadania publicznego, na który może być 
ogłoszony konkurs ofert.

Wynik głosowania Komisji Budżetu, Nadzoru 
Właścicielskiego, Rozwoju Gospodarczego i Promocji 
Miasta
za: 1, przeciw: 5, wstrzymało się: 3

Wnioskodawca:
Klub Radnych Sojuszu Lewicy 
Demokratycznej
2012-01-03 00:01:16

Dominika Król
(2012-01-03 19:27:13)
Lidia Dudziak
(2012-01-03 22:19:56)
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26 Usprawnienie komunikacji zbiorowej w Poznaniu.

Poprawka zakłada sfinansowanie działań skierowanych na usprawnienie 
oraz przyspieszenie komunikacji zbiorowej poprzez m.in. opracowanie i 
wdrożenie wolnych korytarzy komunikacyjnych dla miejskich autobusów 
(buspasów) oraz zmiany w sygnalizacji świetlnej optymalizujące priorytetu 
dla środków komunikacji zbiorowej. 

1.
Zadanie: GN/GN/16 - 
Zagospodarowanie terenów po KS 
Olimpia na Golęcinie - prace 
koncepcyjne
Uzasadnienie: Negocjacje Miasta z 
właścicielem gruntów utknęły w 
martwym puncie i żadna ze stron 
zapewne nie odstąpi od swojego 
stanowiska. Działania Prezydenta 
Poznania w ww. negocjacjach 
nakazują sądzić, iż miastu nie zależy 
na przejęciu terenu Golęcina z uwagi 
na wysokie koszty bieżące 
utrzymania nowego obiektu 
sportowego wraz z cała 
infrastrukturą sportową. Bez 
pozytywnej decyzji Prezydenta w 
sprawie przejęcia obiektu i 
nieruchomości jakiekolwiek 
planowanie wydatków na koncepcję 
zagospodarowania terenu jest 
nieuzasadnione. Tym bardziej, że w 
projekcie WPF nie przewidziano 
dodatkowych środków na 
zagospodarowanie terenu Golęcina. 
Wartość rok 2012: 500 000,00 zł.

Opinia Prezydenta:
Poprawka została uwzględniona przez Prezydenta w 
ramach autopoprawki poprzez utworzenie rezerwy 
celowej.

Wynik głosowania Komisji Budżetu, Nadzoru 
Właścicielskiego, Rozwoju Gospodarczego i Promocji 
Miasta
za: 3, przeciw: 3, wstrzymało się: 4

Wnioskodawca:
Klub Radnych Sojuszu Lewicy 
Demokratycznej
2012-01-03 00:35:18

Szymon Szynkowski vel Sęk
(2012-01-03 23:31:08)
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28 Budowa Harcówki i świetlicy środowiskowej nad jeziorem Malta

Nad samą Maltą w odległości 500 m od 1960 roku posadowiony jest 
budynek starej harcówki, służący także jako świetlica środowiskowa dla 
dzieci z terenu Komandorii, os. Warszawskiego i Rataj. Budynek ten jest 
mocno zniszczony i nadaje się do rozbiórki. W odległości ok. 500 m od Term 
Maltańskich znajduje się budynek, który zamiast przyciągać straszy swoim 
wyglądem. II Poznańska Drużyna Harcerska im. Kazimierza Wielkiego 
wielokrotnie zwracała się do Prezydenta Poznania o dofinansowanie 
budowy nowej harcówki -świetlicy środowiskowej jednak do chwili obecnej 
nie uzyskali wsparcia. Środki wskazane w poprawce przeznaczone będą na 
sfinansowanie obecnego budynku. Projekt modernizacji został przez miasto 
opracowany w roku 2011. Budynek jest na gruncie miejskim zatem miasto 
będzie jego właścicielem.

1.
Zadanie: OW/OW/300 - Nowa 
lokalizacja Liceum 
Ogólnokształcącego nr VIII
Uzasadnienie: Miasto blokuję 
symboliczną kwotę w budżecie na 
adaptację nowego budynku na 
potrzeby VIII LO jedynie jako 
straszak w negocjacjach z 
właścicielem obecnego budynku tj. 
Kurią Arcybiskupią. W rzeczywistości 
finalizowane są rozmowy w zakresie 
wysokości czynszu za obecnie 
zajmowany przez VIII LO budynek 
przy ul. Głogowskiej.Nie ma zatem 
potrzeby blokowania w budżecie 
miasta dodatkowych kwot na 
adaptację nowego budynku dla VIII 
LO.
Wartość rok 2012: 500 000,00 zł.

Opinia Prezydenta:
Poprawka nie została uwzględniona. Szacowany koszt 
budowy harcówki znacznie przewyższa 500.000 zł.

Wynik głosowania Komisji Budżetu, Nadzoru 
Właścicielskiego, Rozwoju Gospodarczego i Promocji 
Miasta
za: 0, przeciw: 6, wstrzymało się: 4

Wnioskodawca:
Klub Radnych Sojuszu Lewicy 
Demokratycznej
2012-01-03 00:59:08
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29 Dostosowanie pomieszczeń po Dyrekcji Szpitala im. J. Strusia przy ul. 
Podgórnej do wymogów zakładu opiekuńczo-leczniczego 

Dzięki realizacji poprawki w miejscu, w którym dotychczas znajdowały się 
pomieszczenia Dyrekcji Szpitala im. J. Strusia można będzie stworzyć 50 
dodatkowych miejsc zakładu opiekuńczo-leczniczego. Wskazać należy, że 
pomieszczenia te znajdują się nie w budynku miejskim przeznaczonym do 
sprzedaży, a budynku prywatnego właściciela (zakon) z którym szpital wiąże 
wieloletnia umowa. 

1.
Dział: 900 - Gospodarka komunalna i 
ochrona środowiska
Paragraf: 0750 - Dochody z najmu i 
dzierżawy składników majątkowych 
Skarbu Państwa lub jednostek 
samorządu terytorialnego lub innych 
jednostek zaliczanych do sektora 
finansów publicznych oraz innych 
umów o podobnym charakterze
Uzasadnienie: Miasto powinno w 
czerpać dochody z dzierżawy 
parkingów komunalnych na wyższym 
niż do tej pory poziomie. Zawężenie 
oferty przetargowej jedynie do 
dużych podmiotów, dysponujących 
określonym obrotem i 
przeszkolonych przez konkretną 
firmę ogranicza konkurencję i przez 
to powoduję niższą ofertę za 1 m2 
dzierżawionej powierzchni. Analiza 
rynku wskazuje, że wycofanie się 
przez miasto z ww. ograniczeń 
podmiotowych przy przetargu może 
spowodować zwiększenie wpływów 
z tego tytułu o ok 500 000 zł rocznie.
Wartość rok 2012: 150 000,00 zł.

Opinia Prezydenta:
Poprawka nie została uwzględniona. Budynek nie jest 
własnością Miasta i podlega nadzorowi 
konserwatorskiemu. W przypadku podjęcia takiej 
decyzji konieczne byłoby dostosowanie całego budynku 
do obowiązujących przepisów. Ponadto możliwe byłoby 
wprowadzenie tylko 25 łóżek.

Wynik głosowania Komisji Budżetu, Nadzoru 
Właścicielskiego, Rozwoju Gospodarczego i Promocji 
Miasta
za: 0, przeciw: 2, wstrzymało się: 8

Wnioskodawca:
Klub Radnych Sojuszu Lewicy 
Demokratycznej
2012-01-03 01:14:33

Lidia Dudziak
(2012-01-03 22:20:48)



Nazwa zadania i zakres Źródła finansowania Opinia UwagiLp

30 Stworzenie centrum inicjatyw pod nazwą "Generator Kultury"

Utworzenie instytucji/centrum odpowiedzialnego za organizacyjne i 
finansowe wspieranie nowych inicjatyw kulturalnych było jednym z 
najważniejszych ubiegłorocznego Kongresu Kultury. Realizacja poprawki 
pozwoli na utworzenie takiego centrum, adaptację pomieszczeń na jego 
potrzeby oraz zapewni kwoty na niewielkie granty dla nowych inicjatyw 
kulturalnych. 

1.
Dział: 900 - Gospodarka komunalna i 
ochrona środowiska
Paragraf: 0750 - Dochody z najmu i 
dzierżawy składników majątkowych 
Skarbu Państwa lub jednostek 
samorządu terytorialnego lub innych 
jednostek zaliczanych do sektora 
finansów publicznych oraz innych 
umów o podobnym charakterze
Uzasadnienie: Zdaniem 
wnioskodawcy istnieje realna 
możliwość zwiększenia dochodu z 
najmu budynku na rzecz Kurii 
Arcybiskupiej przy ul. Kanclerskiej 31 
w Poznaniu. Miasto za najem 
komunalnego budynku przy ul. 
Kanclerskiej (2500 m2) pobiera 
czynsz w wysokości 2,05 zł za 1 m2 
rocznie. Urealnienie czynszu do 10 zł 
za 1 m2 spowoduje zwiększenie 
dochodu z tego tytułu o ok. 300 000 
zł. Wskazać należy, że Kuria 
podnajmuje większą część budynku 
innym instytucją i czerpie z tego 
tytułu korzyści stąd z całą pewnością 
podniesienie stawki czynszu jedynie 
"uzdrowi" obecną nienormalną 
sytuację. Wskazać także należy, że 
mimo prowadzenia w tym budynku 
publicznego gimnazjum warunki 
naboru do gimnazjum wyraźnie 
preferują osoby wyznania 
katolickiego bowiem wśród 
dokumentów wymaganych przy 
rekrutacji jest "opinia od ks. 
Proboszcza" a pierwszeństwo przy 
naborze mają dzieci "zaangażowane 
w działalność duszpasterską swojej 
parafii." Wobec powyższego trwanie 
przy preferencyjnej stawce czynszu 
należy uznać za nieuzasadnione. 
Wartość rok 2012: 300 000,00 zł.

Opinia Prezydenta:
Poprawka nie została uwzględniona. Zadanie 
przewidziane do realizacji w ramach CK Zamek.

Wynik głosowania Komisji Budżetu, Nadzoru 
Właścicielskiego, Rozwoju Gospodarczego i Promocji 
Miasta
za: 0, przeciw: 7, wstrzymało się: 3

Wnioskodawca:
Klub Radnych Sojuszu Lewicy 
Demokratycznej
2012-01-03 01:39:37
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31 Stworzenie centrum pod nazwą "Generator Kultury" 

Utworzenie instytucji/centrum odpowiedzialnego za organizacyjne i 
finansowe wspieranie nowych inicjatyw kulturalnych było jednym z 
najważniejszych ubiegłorocznego Kongresu Kultury. Realizacja poprawki 
pozwoli na utworzenie takiego centrum, adaptację pomieszczeń na jego 
potrzeby oraz zapewni kwoty na niewielkie granty dla nowych inicjatyw 
kulturalnych.

1.
Zadanie: GKM/ZKZL/112 - Program 
termomodernizacji budynków 
komunalnych
Uzasadnienie: Umniejszenie 
wydatków znajduje uzasadnienie w 
jednoczesnym zwiększeniu 
dochodów z najmu lokali 
użytkowych pozostających w 
zarządzie ZKZL. Kwota umniejszenia 
wydatków odpowiada kwocie 
możliwych do uzyskania 
dodatkowych dochodów z najmu 
lokali użytkowych. Zdaniem 
wnioskodawcy istnieje realna 
możliwość zwiększenia dochodu z 
najmu budynku na rzecz Kurii 
Arcybiskupiej przy ul. Kanclerskiej 31 
w Poznaniu. Miasto za najem 
komunalnego budynku przy ul. 
Kanclerskiej (2500 m2) pobiera 
czynsz w wysokości 2,05 zł za 1 m2 
rocznie. Urealnienie czynszu do 10 zł 
za 1 m2 spowoduje zwiększenie 
dochodu z tego tytułu o ok. 300 000 
zł. Wskazać należy, że Kuria 
podnajmuje większą część budynku 
innym instytucją i czerpie z tego 
tytułu korzyści stąd z całą pewnością 
podniesienie stawki czynszu jedynie 
"uzdrowi" obecną nienormalną 
sytuację. Wskazać także należy, że 
mimo prowadzenia w tym budynku 
publicznego gimnazjum warunki 
naboru do gimnazjum wyraźnie 
preferują osoby wyznania 
katolickiego bowiem wśród 
dokumentów wymaganych przy 
rekrutacji jest "opinia od ks. 
Proboszcza" a pierwszeństwo przy 
naborze mają dzieci "zaangażowane 
w działalność duszpasterską swojej 
parafii." Wobec powyższego trwanie 
przy preferencyjnej stawce czynszu 
należy uznać za nieuzasadnione.
Wartość rok 2012: 300 000,00 zł.

Opinia Prezydenta:
Poprawka nie została uwzględniona. Zadanie 
przewidziane do realizacji w ramach CK Zamek.

Wynik głosowania Komisji Budżetu, Nadzoru 
Właścicielskiego, Rozwoju Gospodarczego i Promocji 
Miasta
za: 0, przeciw: 7, wstrzymało się: 3

Wnioskodawca:
Klub Radnych Sojuszu Lewicy 
Demokratycznej
2012-01-03 01:50:43
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32 Program Budownictwo Komunalne

Poprawka zakłada zwiększenie wartości zadania o 13 mln złotych. W 
ramach tej kwoty planuje się przeznaczenie 10 mln zł na wybudowanie 
dodatkowych 100 mieszkań ponad plan przyjęty na rok 2012 oraz 3 mln. zł 
na adaptację pomieszczeń pustostanów na potrzeby lokali socjalnych i 
lokali tymczasowych. Zdaniem wnioskodawcy niekorzystne dla miasta 
zmiany w prawie i orzecznictwie SN wymuszają na Poznaniu wzmożony 
wysiłek inwestycyjny w zakresie budownictwa komunalnego. Brak 
mieszkań komunalnych będzie skutkował rosnącymi kwotami odszkodowań 
za niedostarczenie lokali socjalnych oraz lokali tymczasowych osobom 
wobec których sądy wydały wyroki eksmisyjne. Brak odpowiedniej bazy 
lokalowej uniemożliwia miastu także szybką i skuteczną interwencję w 
skrajnych sytuacjach, w których mieszkańcom naszego miasta należy w 
trybie pilnym pomóc. 

1.
Zwiększenie deficytu
Uzasadnienie: Wnioskodawca 
proponuje sfinansować realizację 
poprawki z umorzenia części 
udziałów w spółce komunalnej 
Wielkopolskie Centrum Wspierania 
Inwestycji sp z o.o. Spółka ta 
dysponuję sporym kapitałem 
zapasowym (od momentu jej 
powstania ani razu nie wypłaciła 
wspólnikowi - miastu Poznań 
dywidendy) ponadto wnioskodawca 
uznaje, że w obecnej sytuacji 
finansowej naszej wspólnoty 
samorządowej angażowanie się 
spółki miejskiej w inwestycje czysto 
komercyjne/deweloperskie nie 
znajduje uzasadnienia stąd udziały 
jakie WCWI sp. z o.o. posiada w 
spółkach Andersja Property (75 % 
udziałów) czy Andersja Bussines 
Center (15%) powinny zostać 
sprzedane a środki uzyskane przez 
spółkę z tego źródła przeznaczone na 
umorzenie udziałów i ewentualnie 
na finansowanie budowy 
infrastruktury komunalnej. Według 
bardzo ostrożnych szacunków środki 
jakie Miasto Poznań mogłoby 
uzyskać z umorzenia części udziałów 
mogą sięgać od 20-40 mln zł przy 
czym umorzenia można realizować 
także w kolejnych latach (przy 
założeniu, że ze sprzedażą udziałów 
w Andersji Bussines Center sp. z o.o. 
będziemy czekali do zakończenia 
prowadzonej przez nią inwestycji). 
Wartość rok 2012: 13 000 000,00 zł.

Opinia Prezydenta:
Poprawka nie została uwzględniona ze względu na 
źródło finansowania. Jej uwzględnienie spowodowałoby 
dalsze zwiększenie deficytu budżetowego, który 
zgodnie z zapisami projektowanej zmiany ustawy o 
finansach publicznych będzie musiał zostać ograniczony 
od 5 do 25 %, co może oznaczać ograniczenie wydatków 
o kolejne kilkadziesiąt mln zł.

Wynik głosowania Komisji Budżetu, Nadzoru 
Właścicielskiego, Rozwoju Gospodarczego i Promocji 
Miasta
za: 1, przeciw: 6, wstrzymało się: 3

Wnioskodawca:
Klub Radnych Sojuszu Lewicy 
Demokratycznej
2012-01-03 02:09:33

Lidia Dudziak
(2012-01-03 22:21:11)
Szymon Szynkowski vel Sęk
(2012-01-03 23:31:56)
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33 Budowa systemu parkingów w Poznaniu

Realizacja programu budowy parkingów park&ride na obrzeżach miasta 
możliwe jest jedynie przy zaangażowaniu poważnych środków finansowych 
naszego samorządu. Budowa parkingów w formule PPP nie powiodło się z 
uwagi na wstrzemięźliwość miasta w zakresie partycypacji w ryzyku 
gospodarczym ich funkcjonowania. Dlatego też koniecznym jest 
zaangażowanie większych kwot samorządowych na realizację budowy ww. 
parkingów. Brak parkingów na obrzeżach miasta czyni nierealnym realizację 
postulatu przenoszenia ciężaru komunikacyjnego z transportu.

1.
Zwiększenie deficytu
Uzasadnienie: Wnioskodawca 
proponuje sfinansować realizację 
poprawki z umorzenia części 
udziałów w spółce komunalnej 
Wielkopolskie Centrum Wspierania 
Inwestycji sp z o.o. Spółka ta 
dysponuję sporym kapitałem 
zapasowym (od momentu jej 
powstania ani razu nie wypłaciła 
wspólnikowi - miastu Poznań 
dywidendy) ponadto wnioskodawca 
uznaje, że w obecnej sytuacji 
finansowej naszej wspólnoty 
samorządowej angażowanie się 
spółki miejskiej w inwestycje czysto 
komercyjne/deweloperskie nie 
znajduje uzasadnienia stąd udziały 
jakie WCWI sp. z o.o. posiada w 
spółkach Andersja Property (75 % 
udziałów) czy Andersja Bussines 
Center (15%) powinny zostać 
sprzedane a środki uzyskane przez 
spółkę z tego źródła przeznaczone na 
umorzenie udziałów i ewentualnie 
na finansowanie budowy 
infrastruktury komunalnej. Według 
bardzo ostrożnych szacunków środki 
jakie Miasto Poznań mogłoby 
uzyskać z umorzenia części udziałów 
mogą sięgać od 20-40 mln zł przy 
czym umorzenia można realizować 
także w kolejnych latach (przy 
założeniu, że ze sprzedażą udziałów 
w Andersji Bussines Center sp. z o.o. 
będziemy czekali do zakończenia 
prowadzonej przez nią inwestycji).
Wartość rok 2012: 2 000 000,00 zł.

Opinia Prezydenta:
Poprawka nie została uwzględniona ze względu na 
źródło finansowania. Jej uwzględnienie spowodowałoby 
dalsze zwiększenie deficytu budżetowego, który 
zgodnie z zapisami projektowanej zmiany ustawy o 
finansach publicznych będzie musiał zostać ograniczony 
od 5 do 25 %, co może oznaczać ograniczenie wydatków 
o kolejne kilkadziesiąt mln zł.

Wynik głosowania Komisji Budżetu, Nadzoru 
Właścicielskiego, Rozwoju Gospodarczego i Promocji 
Miasta
za: 2, przeciw: 7, wstrzymało się: 1

Wnioskodawca:
Klub Radnych Sojuszu Lewicy 
Demokratycznej
2012-01-03 02:20:54

Szymon Szynkowski vel Sęk
(2012-01-03 23:32:16)
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67 Partycypacja miasta w budowie pomnika Żołnierzy II Armii Wojska 
Polskiego

Rada Miasta Poznania uchwała z dnia 8.06.2010 r. wyraziła zgodę na 
wzniesienie w przestrzeni miejskiej pomnika Żołnierzy II Armii Wojska 
Polskiego. 18.05.2011 r. Wydział Urbanistyki i Architektury wydał decyzję 
lokalizacyjną pomnika na terenie parku Cytadela, a 15.12.2011 r. przy 
współudziale SARP wyłoniono najlepszy spośród 18 projektów zgłoszonych 
po ogłoszeniu ogólnopolskiego konkursu architektonicznego. Komitet 
budowy pomnika (w większości rekrutujący się z kombatantów i rodzin 
żołnierzy II Armii Wojska Polskiego) z własnych środków sfinansował 
postępowanie administracyjne oraz przeprowadzenie konkursu. W chwili 
obecnej pozyskuje sponsorów partycypujących w budowie pomnika, 
którego szacunkowa wartość wynosić będzie 300 000 zł. Z uwagi na fakt, że 
znaczną część II Armii WP stanowili mieszkańcy Wielkopolski i Poznania 
wnioskodawcy uznali, iż moralnym obowiązkiem naszego samorządu jest 
odpowiednie upamiętnienie czyny zbrojnego tej formacji wojskowej. 

1.
Zadanie: 02KRS2012 - Budowanie 
wizerunku Miasta Poznania i Urzędu 
Miasta Poznania
Uzasadnienie: Pamięć o żołnierzach 
przelewających krew za 
niepodległość Polski z całą 
pewnością kształtuje pozytywny 
wizerunek miasta. Zdaniem 
wnioskodawców to nie wymuszane 
akcje promocyjne, a faktyczne 
działania mają wpływ na opinię o 
naszej wspólnocie.
Wartość rok 2012: 100 000,00 zł.

Opinia Prezydenta:
Poprawka nie została uwzględniona. W przypadku 
pozyskania przez Komitet budowy pomnika środków 
gwarantujących sfinansowanie jego budowy Miasto (w 
zależności od sytuacji finansowej) rozważy możliwość 
jego dofinansowania.

Wynik głosowania Komisji Budżetu, Nadzoru 
Właścicielskiego, Rozwoju Gospodarczego i Promocji 
Miasta
za: 0, przeciw: 9, wstrzymało się: 1

Wnioskodawca:
Klub Radnych Sojuszu Lewicy 
Demokratycznej
2012-01-03 20:54:54
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92 Program dopłat do opieki żłobkowej

Poprawka zabezpiecza środki bieżące na 2012 rok przeznaczone na dopłaty 
dla rodziców, których dzieci uczęszczają do prywatnych żłobków. Kwota 5 
mln. wg projektu SLD wystarczy na dopłaty realizowane w okresie od 09. do 
12.2012 roku. 

1.
Zwiększenie deficytu
Uzasadnienie: Wnioskodawca 
proponuje sfinansować realizację 
poprawki z umorzenia części 
udziałów w spółce komunalnej 
Wielkopolskie Centrum Wspierania 
Inwestycji sp z o.o. Spółka ta 
dysponuję sporym kapitałem 
zapasowym (od momentu jej 
powstania ani razu nie wypłaciła 
wspólnikowi - miastu Poznań 
dywidendy) ponadto wnioskodawca 
uznaje, że w obecnej sytuacji 
finansowej naszej wspólnoty 
samorządowej angażowanie się 
spółki miejskiej w inwestycje czysto 
komercyjne/deweloperskie nie 
znajduje uzasadnienia stąd udziały 
jakie WCWI sp. z o.o. posiada w 
spółkach Andersja Property (75 % 
udziałów) czy Andersja Bussines 
Center (15%) powinny zostać 
sprzedane a środki uzyskane przez 
spółkę z tego źródła przeznaczone na 
umorzenie udziałów i ewentualnie 
na finansowanie budowy 
infrastruktury komunalnej. Według 
bardzo ostrożnych szacunków środki 
jakie Miasto Poznań mogłoby 
uzyskać z umorzenia części udziałów 
mogą sięgać od 20-40 mln zł przy 
czym umorzenia można realizować 
także w kolejnych latach (przy 
założeniu, że ze sprzedażą udziałów 
w Andersji Bussines Center sp. z o.o. 
będziemy czekali do zakończenia 
prowadzonej przez spółkę 
inwestycji).
Wartość rok 2012: 5 000 000,00 zł.

Opinia Prezydenta:
Poprawka nie została uwzględniona. W ramach 
autopoprawki proponuje się utworzenie rezerwy 
celowej na program opieki nad dziećmi do lat 3 w 
kwocie 3.000.000 zł.

Wynik głosowania Komisji Budżetu, Nadzoru 
Właścicielskiego, Rozwoju Gospodarczego i Promocji 
Miasta
za: 1, przeciw: 7, wstrzymało się: 2

Wnioskodawca:
Klub Radnych Sojuszu Lewicy 
Demokratycznej
2012-01-03 22:12:21
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99 Budowa szkolnych parkingów rowerowych.

Środki zabezpieczone w poprawce będą przeznaczone na zakup 
wzorcowych stojaków (w kształcie odwróconej litery "U"), które zostałyby 
rozdysponowane między zainteresowane placówki w drodze konkursu, 
bądź też według kolejności zgłoszeń. Pozwoli to zwiększyć zainteresowanie 
uczniów dojazdem do szkół na rowerze. 

1.
Dział: 900 - Gospodarka komunalna i 
ochrona środowiska
Paragraf: 0750 - Dochody z najmu i 
dzierżawy składników majątkowych 
Skarbu Państwa lub jednostek 
samorządu terytorialnego lub innych 
jednostek zaliczanych do sektora 
finansów publicznych oraz innych 
umów o podobnym charakterze
Uzasadnienie: Miasto powinno 
czerpać dochody z dzierżawy 
parkingów komunalnych na wyższym 
niż do tej pory poziomie. Zawężenie 
oferty przetargowej na miejskie 
parkingi jedynie do dużych 
podmiotów, dysponujących 
określonym obrotem i 
przeszkolonych przez konkretną 
firmę ogranicza konkurencję i przez 
to powoduję niższą ofertę za 1 m2 
dzierżawionej powierzchni. Analiza 
rynku wskazuje, że wycofanie się 
przez miasto z ww. ograniczeń 
podmiotowych (co nastąpiło już po 
przedłożeniu projektu budżetu) przy 
przetargu może spowodować 
zwiększenie wpływów z tego tytułu o 
ok 500 000 zł rocznie.
Wartość rok 2012: 100 000,00 zł.

Opinia Prezydenta:
Poprawka nie została uwzględniona. Na 2013 rok w 
ramach puli przeznaczonej na konkurs grantowy 
wydzielona zostanie kwota przeznaczona na realizację 
programu.

Wynik głosowania Komisji Budżetu, Nadzoru 
Właścicielskiego, Rozwoju Gospodarczego i Promocji 
Miasta
za: 3, przeciw: 3, wstrzymało się: 4

Wnioskodawca:
Klub Radnych Sojuszu Lewicy 
Demokratycznej
2012-01-03 22:31:09
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101 Budowa szlaku rowerowego Twierdzy Poznań

Wytycznie rowerowego szlaku fortecznego, który mógłby stanowić ważną 
atrakcję turystyczną i sprzyjałby rewitalizacji fortów, zaproponowało już 
kilka lat temu Porozumienie dla Twierdzy Poznań. W 2011 r. miasto 
przeprowadziło konkurs na przebieg tego szlaku, rozstrzygnięty w 
listopadzie 2011r. Podana kwota umożliwiłaby realizację trasy, której 
szczegółowy przebieg określono w zwycięskiej pracy konkursowej. 
Realizacja szlaku, oprócz oznakowania i tablic informacyjnych przy 
poszczególnych fortach, obejmowałaby likwidację niewielkich barier 
infrastrukturalnych i organizacyjnych dla ruchu rowerowego, co 
niejednokrotnie ułatwiłoby też korzystanie z rowerów w celach 
komunikacyjnych. Poprawka została zgłoszona Klubowi SLD przez 
organizacji pozarządowe.

1.
Dział: 900 - Gospodarka komunalna i 
ochrona środowiska
Paragraf: 0750 - Dochody z najmu i 
dzierżawy składników majątkowych 
Skarbu Państwa lub jednostek 
samorządu terytorialnego lub innych 
jednostek zaliczanych do sektora 
finansów publicznych oraz innych 
umów o podobnym charakterze
Uzasadnienie: Miasto powinno 
czerpać dochody z dzierżawy 
parkingów komunalnych na wyższym 
niż do tej pory poziomie. Zawężenie 
oferty przetargowej na miejskie 
parkingi jedynie do dużych 
podmiotów, dysponujących 
określonym obrotem i 
przeszkolonych przez konkretną 
firmę ogranicza konkurencję i przez 
to powoduję niższą ofertę za 1 m2 
dzierżawionej powierzchni. Analiza 
rynku wskazuje, że wycofanie się 
przez miasto z ww. ograniczeń 
podmiotowych (co nastąpiło już po 
przedłożeniu projektu budżetu) przy 
przetargu może spowodować 
zwiększenie wpływów z tego tytułu o 
ok 500 000 zł rocznie.
Wartość rok 2012: 100 000,00 zł.

Opinia Prezydenta:
Poprawka nie została uwzględniona. Realizacja 
poprawki w ramach zadania GN/GN/6 "Rewitalizacja 
terenów fortów komunalnych".

Wynik głosowania Komisji Budżetu, Nadzoru 
Właścicielskiego, Rozwoju Gospodarczego i Promocji 
Miasta
za: 1, przeciw: 6, wstrzymało się: 3

Wnioskodawca:
Klub Radnych Sojuszu Lewicy 
Demokratycznej
2012-01-03 22:34:00

Bartosz Zawieja
(2012-01-03 22:39:09)
Dominika Król
(2012-01-03 22:43:42)
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105 Opracowanie projektu, prace przygotowawcze wyznaczenia ciągu pieszo- 
rowerowego wzdłuż Warty.

Wnioskodawca proponuje przeznaczenie 100 000 tys. zł na opracowanie 
projektów dla kolejnych po ul. Nadbrzeże odcinków ciągu pieszo-
rowerowego wzdłuż Warty, ze szczególnym naciskiem na kwestie 
powiązania planowanej trasy z istniejącym układem komunikacyjnym. 
Realizacja tego zadania niewątpliwie uatrakcyjni tereny nadwarciańskie dla 
rowerzystów i pieszych. Propozycję poprawki przedłożyła Klubowi Sekcja 
Rowerzystów Miejskich.

1.
Dział: 900 - Gospodarka komunalna i 
ochrona środowiska
Paragraf: 0750 - Dochody z najmu i 
dzierżawy składników majątkowych 
Skarbu Państwa lub jednostek 
samorządu terytorialnego lub innych 
jednostek zaliczanych do sektora 
finansów publicznych oraz innych 
umów o podobnym charakterze
Uzasadnienie: Miasto powinno 
czerpać dochody z dzierżawy 
parkingów komunalnych na wyższym 
niż do tej pory poziomie. Zawężenie 
oferty przetargowej na miejskie 
parkingi jedynie do dużych 
podmiotów, dysponujących 
określonym obrotem i 
przeszkolonych przez konkretną 
firmę ogranicza konkurencję i przez 
to powoduję niższą ofertę za 1 m2 
dzierżawionej powierzchni. Analiza 
rynku wskazuje, że wycofanie się 
przez miasto z ww. ograniczeń 
podmiotowych (co nastąpiło już po 
przedłożeniu projektu budżetu) przy 
przetargu może spowodować 
zwiększenie wpływów z tego tytułu o 
ok 500 000 zł rocznie.
Wartość rok 2012: 100 000,00 zł.

Opinia Prezydenta:
Poprawka uwzględniona przez Prezydenta w ramach 
autopoprawki w kwocie 550.000 zł.

Wynik głosowania Komisji Budżetu, Nadzoru 
Właścicielskiego, Rozwoju Gospodarczego i Promocji 
Miasta
za: 0, przeciw: 6, wstrzymało się: 4

Wnioskodawca:
Klub Radnych Sojuszu Lewicy 
Demokratycznej
2012-01-03 22:40:55
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109 Budowa Harcówki i świetlicy środowiskowej nad jeziorem Malta

Nad samą Maltą w odległości 500 m od 1960 roku posadowiony jest 
budynek starej harcówki, służący także jako świetlica środowiskowa dla 
dzieci z terenu Komandorii, os. Warszawskiego i Rataj. Budynek ten jest 
mocno zniszczony i nadaje się do rozbiórki. W odległości ok. 500 m od Term 
Maltańskich znajduje się budynek, który zamiast przyciągać straszy swoim 
wyglądem. II Poznańska Drużyna Harcerska im. Kazimierza Wielkiego 
wielokrotnie zwracała się do Prezydenta Poznania o dofinansowanie 
budowy nowej harcówki -świetlicy środowiskowej jednak do chwili obecnej 
nie uzyskali wsparcia. Środki wskazane w poprawce przeznaczone będą na 
sfinansowanie obecnego budynku. Projekt modernizacji został przez miasto 
opracowany w roku 2011. Budynek jest na gruncie miejskim zatem miasto 
będzie jego właścicielem. 

1.
Dział: 900 - Gospodarka komunalna i 
ochrona środowiska
Paragraf: 0750 - Dochody z najmu i 
dzierżawy składników majątkowych 
Skarbu Państwa lub jednostek 
samorządu terytorialnego lub innych 
jednostek zaliczanych do sektora 
finansów publicznych oraz innych 
umów o podobnym charakterze
Uzasadnienie: Miasto powinno 
czerpać dochody z dzierżawy 
parkingów komunalnych na wyższym 
niż do tej pory poziomie. Zawężenie 
oferty przetargowej na miejskie 
parkingi jedynie do dużych 
podmiotów, dysponujących 
określonym obrotem i 
przeszkolonych przez konkretną 
firmę ogranicza konkurencję i przez 
to powoduję niższą ofertę za 1 m2 
dzierżawionej powierzchni. Analiza 
rynku wskazuje, że wycofanie się 
przez miasto z ww. ograniczeń 
podmiotowych (co nastąpiło już po 
przedłożeniu projektu budżetu) przy 
przetargu może spowodować 
zwiększenie wpływów z tego tytułu o 
ok 500 000 zł rocznie.
Wartość rok 2012: 500 000,00 zł.

Opinia Prezydenta:
Poprawka nie została uwzględniona ze względu na 
źródło finansowania. Aktualnie brak jest podstaw do 
zwiększania planu dochodów z tego tytułu. Ponadto 
szacowany koszt budowy harcówki znacznie przewyższa 
500.000 zł.

Wynik głosowania Komisji Budżetu, Nadzoru 
Właścicielskiego, Rozwoju Gospodarczego i Promocji 
Miasta
za: 0, przeciw: 9, wstrzymało się: 1

Wnioskodawca:
Klub Radnych Sojuszu Lewicy 
Demokratycznej
2012-01-03 22:49:19
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Budowa Harcówki i świetlicy środowiskowej nad jeziorem Malta

Nad samą Maltą w odległości 500 m od 1960 roku posadowiony jest 
budynek starej harcówki, służący także jako świetlica środowiskowa dla 
dzieci z terenu Komandorii, os. Warszawskiego i Rataj. Budynek ten jest 
mocno zniszczony i nadaje się do rozbiórki. W odległości ok. 500 m od Term 
Maltańskich znajduje się budynek, który zamiast przyciągać straszy swoim 
wyglądem. II Poznańska Drużyna Harcerska im. Kazimierza Wielkiego 
wielokrotnie zwracała się do Prezydenta Poznania o dofinansowanie 
budowy nowej harcówki -świetlicy środowiskowej jednak do chwili obecnej 
nie uzyskali wsparcia. Środki wskazane w poprawce przeznaczone będą na 
sfinansowanie obecnego budynku. Projekt modernizacji został przez miasto 
opracowany w roku 2011. Budynek jest na gruncie miejskim zatem miasto 
będzie jego właścicielem. 

1.
Zadanie: 02P2012 - Rezerwy
Uzasadnienie: Poprawka sięga do 
rezerwy celowej na wydatki bieżące 
związane z realizacją zadań przez 
placówki i szkoły; zabezpieczona w 
budżecie kwoty rezerwy celowej na 
poziomie 20 mln złotych bez 
szerszego omówienia jej 
przeznaczenia wydaje się być 
nieuzasadnione. 
Wartość rok 2012: 500 000,00 zł.

Opinia Prezydenta:
Poprawka nie została uwzględniona z uwagi na źródło 
finansowania. Trwający proces restrukturyzacyjny w 
szkołach i placówkach oświatowych może wygenerować 
zapotrzebowanie na dodatkowe środki (koszty związane 
z likwidacją jednostek). Ponadto szacowany koszt 
budowy harcówki znacznie przewyższa 500.000 zł.

Wynik głosowania Komisji Budżetu, Nadzoru 
Właścicielskiego, Rozwoju Gospodarczego i Promocji 
Miasta
za: 0, przeciw: 7, wstrzymało się: 3

Wnioskodawca:
Klub Radnych Sojuszu Lewicy 
Demokratycznej
2012-01-03 22:54:58

Akcja promocyjna adopcji zwierząt ze schroniska miejskiego "Ratujemy 
przez adopcję" 

Celem funkcjonowania schroniska jest opieka nad bezdomnymi 
zwierzętami pilnie potrzebującymi pomocy i doprowadzenie do jak 
najszybszej adopcji przez nowych opiekunów. Miasto Poznań powinno przy 
okazji dużych imprez z udziałem mieszkańców naszego miasta i gmin 
ościennych zachęcać do adopcji zwierząt ze schroniska. Celem akcji jest 
spowodowanie u osób chcących zakupić zwierzaka rozważenia w pierwszej 
kolejności zaadoptowania zwierzaka przebywającego w schronisku. 

1.
Zadanie: 02P2012 - Rezerwy
Uzasadnienie: Poprawka sięga do 
rezerwy na opiekę zastępczą; 
zablokowanie rezerwy na realizację 
zadania scedowanego na samorząd 
przez rząd bez zabezpieczenia 
środków finansowych stanowi 
przejaw braku konsekwencji w 
postępowaniu Prezydenta Miasta. 
Skoro Miasto Poznań zaskarżyło 
zapisy ustawy do TK to 
konsekwentnie powinno 
odstępować od realizacji ww. 
zadania z powodu braku środków. 
Wskazać także należy, ze kwota 
zabezpieczona w poprawce nawet 
po jej uruchomieniu przez urząd nie 
wystarcza na wykonania nałożonego 
ustawą zadania.
Wartość rok 2012: 200 000,00 zł.

Opinia Prezydenta:
Poprawka nie została uwzględniona. Monitorowany 
corocznie procentowy poziom skutecznych adopcji w 
schronisku jest wysoki w skali kraju i wyniósł w 2011 r. - 
76 %. Po przeanalizowaniu wyników przeprowadzonej 
w 2011 r. przez NIK kontroli działalności kilkudziesięciu, 
losowo wybranych schronisk z terenu kraju - w tej 
sferze schronisko w Poznaniu należy do grupy schronisk 
o najwyższym wskaźniku skutecznych adopcji. W 2012 r. 
schronisko będzie kontynuowało promocję 
odpowiedzialnej adopcji w ramach umów zawieranych z 
organizacjami pozarządowymi, poprzez wspólne akcje 
medialne i edukacyjne.

Wynik głosowania Komisji Budżetu, Nadzoru 
Właścicielskiego, Rozwoju Gospodarczego i Promocji 
Miasta
za: 0, przeciw: 8, wstrzymało się: 3

Wnioskodawca:
Klub Radnych Sojuszu Lewicy 
Demokratycznej
2012-01-03 23:13:48
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131 Budowa dróg rowerowych (Program budowy dróg rowerowych)

Zwiększenie kwoty na budowę dróg rowerowych pozwoli nadrobić choć w 
części opóźnienia w realizacji Programu Rowerowego. Wyznaczenie 
nowych tras rowerowych winno się odbywać w porozumieniu z 
organizacjami społecznymi działającymi na rzecz polepszenia infrastruktury 
rowerowej w mieście. 

1.
Zwiększenie deficytu
Uzasadnienie: Wnioskodawca 
proponuje sfinansować realizację 
poprawki z umorzenia części 
udziałów w spółce komunalnej 
Wielkopolskie Centrum Wspierania 
Inwestycji sp z o.o. Spółka ta 
dysponuję sporym kapitałem 
zapasowym (od momentu jej 
powstania ani razu nie wypłaciła 
wspólnikowi - miastu Poznań 
dywidendy) ponadto wnioskodawca 
uznaje, że w obecnej sytuacji 
finansowej naszej wspólnoty 
samorządowej angażowanie się 
spółki miejskiej w inwestycje czysto 
komercyjne/deweloperskie nie 
znajduje uzasadnienia stąd udziały 
jakie WCWI sp. z o.o. posiada w 
spółkach Andersja Property (75 % 
udziałów) czy Andersja Bussines 
Center (15%) powinny zostać 
sprzedane a środki uzyskane przez 
spółkę z tego źródła przeznaczone na 
umorzenie udziałów i ewentualnie 
na finansowanie budowy 
infrastruktury komunalnej. Według 
bardzo ostrożnych szacunków środki 
jakie Miasto Poznań mogłoby 
uzyskać z umorzenia części udziałów 
mogą sięgać od 20-40 mln zł przy 
czym umorzenia można realizować 
także w kolejnych latach (przy 
założeniu, że ze sprzedażą udziałów 
w Andersji Bussines Center sp. z o.o. 
będziemy czekali do zakończenia 
prowadzonej przez spółkę 
inwestycji).
Wartość rok 2012: 1 000 000,00 zł.

Opinia Prezydenta:
Poprawka nie została uwzględniona ze względu na 
źródło finansowania. Jej uwzględnienie spowodowałoby 
dalsze zwiększenie deficytu budżetowego, który 
zgodnie z zapisami projektowanej zmiany ustawy o 
finansach publicznych będzie musiał zostać ograniczony 
od 5 do 25 %, co może oznaczać ograniczenie wydatków 
o kolejne kilkadziesiąt mln zł.

Wynik głosowania Komisji Budżetu, Nadzoru 
Właścicielskiego, Rozwoju Gospodarczego i Promocji 
Miasta
za: 0, przeciw: 8, wstrzymało się: 3

Wnioskodawca:
Klub Radnych Sojuszu Lewicy 
Demokratycznej
2012-01-03 23:50:17
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10 Budowa sali gimnastycznej przy SP 10 przy ul. Bosej

SP nr 10 w Poznaniu jako jedyna w Poznaniu nie posiada sali gimnastycznej. 
W latach 2010 - 2011 opracowano koncepcję, w oparciu o którą wykonano 
za około 100 000 PLN projekt budowlany. W szkole występują klasy 
patronackie KKS Lech. Obecnie dzieci uczęszczają na zajęcia WF-u do sali 
gimnastycznej Zmartwychwstańskiego Centrum Sportu i Rekreacji - to 
rozwiązanie nie pokrywa się z zapotrzebowaniem na zajęcia WF SP nr 10.

1.
Zadanie: 01PM2012 - Promocja 
wizerunku Miasta Poznania
Uzasadnienie: SP nr 10 w Poznaniu 
jako jedyna w Poznaniu nie posiada 
sali gimnastycznej. W latach 2010 - 
2011 opracowano koncepcję, w 
oparciu o którą wykonano za około 
100 000 PLN projekt budowlany. W 
szkole występują klasy patronackie 
KKS Lech. Obecnie dzieci uczęszczają 
na zajęcia WF-u do sali 
gimnastycznej 
Zmartwychwstańskiego Centrum 
Sportu i Rekreacji - to rozwiązanie 
nie pokrywa się z zapotrzebowaniem 
na zajęcia WF SP nr 10.
Wartość rok 2012: 1 000 000,00 zł.

2.
Zadanie: 02ER2012 - Promocja 
Miasta Poznania związana z 
organizacją Mistrzostw Europy w 
Piłce Nożnej UEFA EURO 2012
Uzasadnienie: SP nr 10 w Poznaniu 
jako jedyna w Poznaniu nie posiada 
sali gimnastycznej. W latach 2010 - 
2011 opracowano koncepcję, w 
oparciu o którą wykonano za około 
100 000 PLN projekt budowlany. W 
szkole występują klasy patronackie 
KKS Lech. Obecnie dzieci uczęszczają 
na zajęcia WF-u do sali 
gimnastycznej 
Zmartwychwstańskiego Centrum 
Sportu i Rekreacji - to rozwiązanie 
nie pokrywa się z zapotrzebowaniem 
na zajęcia WF SP nr 10.
Wartość rok 2012: 1 000 000,00 zł.

3.
Zadanie: OW/OW/14 - Szkoły 
podstawowe - termorenowacja 
budynków
Uzasadnienie: SP nr 10 w Poznaniu 
jako jedyna w Poznaniu nie posiada 
sali gimnastycznej. W latach 2010 - 
2011 opracowano koncepcję, w 
oparciu o którą wykonano za około 
100 000 PLN projekt budowlany. W 
szkole występują klasy patronackie 
KKS Lech. Obecnie dzieci uczęszczają 
na zajęcia WF-u do sali 
gimnastycznej 
Zmartwychwstańskiego Centrum 
Sportu i Rekreacji - to rozwiązanie 
nie pokrywa się z zapotrzebowaniem 
na zajęcia WF SP nr 10.
Wartość rok 2012: 150 000,00 zł.

4.
Zadanie: OW/OW/20 - Szkoły 
podstawowe - modernizacje placów 
gier i zabaw oraz terenów zielonych
Uzasadnienie: SP nr 10 w Poznaniu 
jako jedyna w Poznaniu nie posiada 
sali gimnastycznej. W latach 2010 - 
2011 opracowano koncepcję, w 
oparciu o którą wykonano za około 
100 000 PLN projekt budowlany. W 
szkole występują klasy patronackie 
KKS Lech. Obecnie dzieci uczęszczają 
na zajęcia WF-u do sali 
gimnastycznej 
Zmartwychwstańskiego Centrum 
Sportu i Rekreacji - to rozwiązanie 
nie pokrywa się z zapotrzebowaniem 
na zajęcia WF SP nr 10.
Wartość rok 2012: 100 000,00 zł.

5.
Zadanie: OW/OW/22 - Przedszkola - 
modernizacje placów gier i zabaw 
oraz terenów zielonych
Uzasadnienie: SP nr 10 w Poznaniu 
jako jedyna w Poznaniu nie posiada 
sali gimnastycznej. W latach 2010 - 
2011 opracowano koncepcję, w 
oparciu o którą wykonano za około 
100 000 PLN projekt budowlany. W 
szkole występują klasy patronackie 
KKS Lech. Obecnie dzieci uczęszczają 
na zajęcia WF-u do sali 
gimnastycznej 
Zmartwychwstańskiego Centrum 
Sportu i Rekreacji - to rozwiązanie 
nie pokrywa się z zapotrzebowaniem 
na zajęcia WF SP nr 10.
Wartość rok 2012: 50 000,00 zł.

6.
Zadanie: 02KRS2012 - Budowanie 
wizerunku Miasta Poznania i Urzędu 
Miasta Poznania
Uzasadnienie: SP nr 10 w Poznaniu 
jako jedyna w Poznaniu nie posiada 
sali gimnastycznej. W latach 2010 - 
2011 opracowano koncepcję, w 
oparciu o którą wykonano za około 
100 000 PLN projekt budowlany. W 
szkole występują klasy patronackie 
KKS Lech. Obecnie dzieci uczęszczają 
na zajęcia WF-u do sali 
gimnastycznej 
Zmartwychwstańskiego Centrum 
Sportu i Rekreacji - to rozwiązanie 
nie pokrywa się z zapotrzebowaniem 
na zajęcia WF SP nr 10.
Wartość rok 2012: 100 000,00 zł.

7.
Zadanie: 01NW2012 - Nadzór 
właścicielski i restrukturyzacja
Uzasadnienie: SP nr 10 w Poznaniu 
jako jedyna w Poznaniu nie posiada 
sali gimnastycznej. W latach 2010 - 
2011 opracowano koncepcję, w 
oparciu o którą wykonano za około 
100 000 PLN projekt budowlany. W 
szkole występują klasy patronackie 
KKS Lech. Obecnie dzieci uczęszczają 
na zajęcia WF-u do sali 
gimnastycznej 
Zmartwychwstańskiego Centrum 
Sportu i Rekreacji - to rozwiązanie 
nie pokrywa się z zapotrzebowaniem 
na zajęcia WF SP nr 10.
Wartość rok 2012: 100 000,00 zł.

Opinia Prezydenta:
Poprawka nie została uwzględniona. Z uwagi na poziom 
wypełnienia szkoła kwalifikuje się do likwidacji. W 
związku z powyższym szkoła zobowiązana jest do 
przygotowywania programu naprawczo 
restrukturyzacyjnego. W tej sytuacji niecelowe jest 
podejmowanie decyzji o rozpoczęciu budowy sali 
gimnastycznej. Szkoła ma obecnie zapewniony dostęp 
do sali gimnastycznej dofinansowanej ze środków 
Miasta. Roczny koszt najmu to 60.000 zł.

Wynik głosowania Komisji Budżetu, Nadzoru 
Właścicielskiego, Rozwoju Gospodarczego i Promocji 
Miasta
za: 2, przeciw: 2, wstrzymało się: 5

Wnioskodawca:
Bartosz Zawieja
2011-12-27 09:42:09

Katarzyna Kretkowska
(2012-01-03 10:18:12)
Dominika Król
(2012-01-03 13:03:37)
Karolina Fabiś
(2012-01-03 17:54:32)
Lidia Dudziak
(2012-01-03 22:16:24)
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Wspieranie przedsiębiorczości

Zwiększenie dotacji (przeniesienie środków) dla PUP w ramach środków 
zarezerwowanych w zadaniu 11DG2012. W ramach zadania 11DG2012 
poza dotacją dla Powiatowego Urzędu Pracy przewidziano utworzenie i 
funkcjonowanie Obserwatorium Gospodarki i Rynku Pracy Aglomeracji 
Poznańskiej - łączna kwota tego zadania to 269 050 PLN. W obliczu kryzysu 
powoływanie nowej komórki jest niestosowne, dlatego proponuje się aby z 
kwoty 269 050 PLN, przekazać PUP-owi zwiększoną dotację o 200 000 PLN. 
Zakres działania obserwatorium w swoich obecnych kompetencjach 
wykonuje PUP, zatem nie ma konieczności tworzenia nowej komórki. 
Propozycja została zazanaczona symbolicznie kwotą 10 000 PLN, aby ją 
uwidocznić w systemie.

1.
Zadanie: 02OU2012 - Obsługa 
administracyjno - logistyczna innych 
jednostek miejskich
Uzasadnienie: Zwiększenie dotacji 
(przeniesienie środków) dla PUP w 
ramach środków zarezerwowanych 
w zadaniu 11DG2012. W ramach 
zadania 11DG2012 poza dotacją dla 
Powiatowego Urzędu Pracy 
przewidziano utworzenie i 
funkcjonowanie Obserwatorium 
Gospodarki i Rynku Pracy 
Aglomeracji Poznańskiej - łączna 
kwota tego zadania to 269 050 PLN. 
W obliczu kryzysu powoływanie 
nowej komórki jest niestosowne, 
dlatego proponuje się aby z kwoty 
269 050 PLN, przekazać PUP-owi 
zwiększoną dotację o 200 000 PLN. 
Zakres działania obserwatorium w 
swoich obecnych kompetencjach 
wykonuje PUP, zatem nie ma 
konieczności tworzenia nowej 
komórki. Propozycja została 
zazanaczona symbolicznie kwotą 10 
000 PLN, aby ją uwidocznić w 
systemie.
Wartość rok 2012: 10 000,00 zł.

Opinia Prezydenta:
Poprawka nie została uwzględniona. Kwota w wysokości 
269 050 zł ma stanowić dodatkową dotację dla PUP z 
przeznaczeniem na sfinansowanie kosztów organizacji i 
obsługi cyklicznych badań i prognoz dotyczących 
zapotrzebowania pracodawców na określone 
kwalifikacje i umiejętności. Badania stanowić będą 
kontynuację zakończonego w roku 2011 wspólnego 
projektu Miasta i PUP pt. "Potrzeby kadrowe 
pracodawców aglomeracji poznańskiej na tle kierunków 
społeczno-gospodarczego rozwoju regionu - diagnoza, 
prognoza monitoring" (dotacja z EFS: Program 
Operacyjny Kapitał Ludzki) i służyć elastycznemu 
dopasowaniu kształcenia do potrzeb przedsiębiorców. 
Proponuje się aby w ramach struktury organizacyjnej 
PUP wyodrębnić zespół odpowiedzialny za organizację 
badań pn. Obserwatorium Gospodarki i Rynku Pracy. 
Utworzenie Obserwatorium nie oznacza zatem 
powoływania nowej instytucji czy jednostki 
organizacyjnej, a jedynie rozbudowę w niezbędnym 
zakresie istniejącej struktury organizacyjnej PUP. W 
założeniu Obserwatorium ma być finansowane przez 
Miasto i Powiat na podobnych zasadach jak to ma 
miejsce w przypadku finansowania działalności 
podstawowej PUP.

Wynik głosowania Komisji Budżetu, Nadzoru 
Właścicielskiego, Rozwoju Gospodarczego i Promocji 
Miasta
za: 3, przeciw: 3, wstrzymało się: 3

Wnioskodawca:
Bartosz Zawieja
2011-12-27 11:48:03

Lidia Dudziak
(2012-01-03 22:17:24)

Zarządzanie drogami publicznymi, krajowymi, wojewódzkimi, 
powiatowymi, gminnymi i wewnętrznymi na terenie Miasta

Zwiększenie środków na wykonanie remontów chodników niżej 
wymienionych ulic: Kolejowa - dodatkowe środki w wysokości 200 000 PLN 
na częściowy remont chodników) ul. R. Maya - 100 000 PLN, ul. 
Andrzejewskiego 100 000 PLN

1.
Zadanie: 02ER2012 - Promocja 
Miasta Poznania związana z 
organizacją Mistrzostw Europy w 
Piłce Nożnej UEFA EURO 2012
Uzasadnienie: Zwiększenie środków 
na wykonanie remontów chodników 
jest uzasadniona z uwagi na zły ich 
zły stan
Wartość rok 2012: 400 000,00 zł.

Opinia Prezydenta:
Poprawka nie została uwzględniona. W planie 
finansowym Zarządu Dróg Miejskim zaplanowano 
środki na konieczne z punktu widzenia bezpieczeństwa 
punktowe naprawy chodników i jezdni.

Wynik głosowania Komisji Budżetu, Nadzoru 
Właścicielskiego, Rozwoju Gospodarczego i Promocji 
Miasta
za: 3, przeciw: 3, wstrzymało się: 3

Wnioskodawca:
Bartosz Zawieja
2011-12-27 13:54:08

Katarzyna Kretkowska
(2012-01-03 10:19:39)
Lidia Dudziak
(2012-01-03 22:17:43)
Mariusz Wiśniewski
(2012-01-03 22:29:27)
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16 Przebudowa utwardzonych ulic gminnych

Zwiększenie środków na opracowanie dokumentacji technicznej dla 
przebudowy ulic: Maszynowej dł. 363m (Górecka – Obrzeże), Husarskiej o 
dł. 273 m (Grochowska – Cześnikowska), Kłyszyńskiej o dł. ok. 150 m 
(Promienista – Raszyńska)

1.
Zadanie: SP/POSIR/4 - Modernizacja 
Toru Regatowego Malta
Uzasadnienie: zwiększenie środków 
na opracowanie dokumentacji 
technicznej dla przebudowy ulic: 
Maszynowej dł. 363m (Górecka – 
Obrzeże), Husarskiej o dł. 273 m 
(Grochowska – Cześnikowska), 
Kłyszyńskiej o dł. ok. 150 m 
(Promienista – Raszyńska)
Wartość rok 2012: 100 000,00 zł.

2.
Zadanie: SP/POSIR/2 - 
Wielobranżowa modernizacja HWS 
Arena
Uzasadnienie: Opracowanie 
dokumentacji technicznej dla 
przebudowy ulic: Maszynowej dł. 
363m (Górecka – Obrzeże), 
Husarskiej o dł. 273 m (Grochowska 
– Cześnikowska), Kłyszyńskiej o dł. 
ok. 150 m (Promienista – Raszyńska)
Wartość rok 2012: 100 000,00 zł.

3.
Zadanie: GKM/ZDM/370 - 
Przebudowa wiaduktu 
Górczyńskiego wschodniego z ul. 
Ściegiennego
Uzasadnienie: zwiększenie środków 
na oracowanie dokumentacji 
technicznej dla przebudowy ulic: 
Maszynowej dł. 363m (Górecka – 
Obrzeże), Husarskiej o dł. 273 m 
(Grochowska – Cześnikowska), 
Kłyszyńskiej o dł. ok. 150 m 
(Promienista – Raszyńska)
Wartość rok 2012: 50 000,00 zł.

Opinia Prezydenta:
Poprawka nie została uwzględniona. W związku z 
brakiem finansowych możliwości realizacji inwestycji w 
ramach przebudowy utwardzonych ulic gminnych 
opracowanie dokumentacji na tym etapie jest 
niecelowe.

Wynik głosowania Komisji Budżetu, Nadzoru 
Właścicielskiego, Rozwoju Gospodarczego i Promocji 
Miasta
za: 1, przeciw: 4, wstrzymało się: 4

Wnioskodawca:
Bartosz Zawieja
2011-12-27 14:28:29
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17 Ulice lokalne i peryferyjne (Realizacja Programu budowy ulic lokalnych i 
peryferyjnych)

Zwiększenie środków na opracowanie projektów budowlanych dla 
przebudowy ulic:Kunickiego - 300 000 PLN oraz ul. Radyńskiej - 100 000 
PLN

1.
Zadanie: GKM/ZDM/370 - 
Przebudowa wiaduktu 
Górczyńskiego wschodniego z ul. 
Ściegiennego
Uzasadnienie: Zwiększenie środków 
na opracowanie projektów dla 
przebudowy ulic Kunickiego i 
Radyńskiej
Wartość rok 2012: 100 000,00 zł.

2.
Zadanie: 11DG2012 - Wspieranie 
przedsiębiorczości
Uzasadnienie: Zwiększenie środków 
na opracowanie projektów dla 
przebudowy ulic Kunickiego i 
Radyńskiej
Wartość rok 2012: 60 000,00 zł.

3.
Zadanie: SP/POSIR/4 - Modernizacja 
Toru Regatowego Malta
Uzasadnienie: Zwiększenie środków 
na opracowanie projektów dla 
przebudowy ulic Kunickiego i 
Radyńskiej
Wartość rok 2012: 140 000,00 zł.

4.
Zadanie: SP/POSIR/11 - Zakupy 
inwestycyjne
Uzasadnienie: Zwiększenie środków 
na opracowanie projektów dla 
przebudowy ulic Kunickiego i 
Radyńskiej
Wartość rok 2012: 100 000,00 zł.

Opinia Prezydenta:
Poprawka nie została uwzględniona. Projekty są 
obecnie realizowane w ramach środków będących w 
dyspozycji Zarządu Dróg Miejskich oraz rady osiedla.

Wynik głosowania Komisji Budżetu, Nadzoru 
Właścicielskiego, Rozwoju Gospodarczego i Promocji 
Miasta
za: 3, przeciw: 4, wstrzymało się: 2

Wnioskodawca:
Bartosz Zawieja
2011-12-27 14:56:36
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20

Przebudowa ulicy Górniczej o dł. 449 m jako element I etapu przebudowy 
kompleksowego zadnia pt. „Budowa sieci wodociągowej oraz kanalizacji 
sanitarnej i deszczowej wraz z budową dróg i chodników na terenie os. 
Skorupki” w ramach zadania GKM/ZDM/419 przebudowa utwardzonych 
dróg gminnych 

Projekt budowy kanalizacji os. Skorupki został opracowany w latach 2009-
11 za kwotę ok. 800 000 PLN. Niestety całość inwestycji nie ma szans na 
realizację w najbliższych latach. Dlatego też zasadna jest częsiowa realizacja 
zadania, uwzględniająca zmianę zakresu pozwolenia na budowę: Kanalizacji 
sanitarnej i deszczowej wraz z odtworzeniem nawierzchni dla ulic 
Górniczej, Węglowej (bez realizacji robót w ulicach Kordeckiego i Słowiczej) 
- szacunkowo 2,6 mln zł oraz Kanalizacji sanitarnej i deszczowej, sieci 
wodociągowej, wraz z niezbędną rozbiórką garaży, robotami drogowymi, 
oświetleniem, usunięciem kolizji gazowych na terenie os. Skorupki - 
szacunkowo 3,8 mln zł. łączny zakres prac wynosi wg dokumentacji około 
6,5 mln zł, z czego koszt częsci niedrogowej wynosi około 2 500 000 PLN 
(Aquanet). Z uwagi na koszt opracowania całej dokumentacji zasadne jest, 
aby w latach 2013-14 przystapić do realizacji częsci prac w ramach 
utwardzonych dróg gminnych. 

1.
Zadanie: GKM/ZKZL/111 - Program 
Budownictwo Komunalne
Uzasadnienie: Opis toższamy z 
opisem jak wyżej
Wartość rok 2012: 10 000,00 zł.

2.
Zadanie: GKM/ZDM/370 - 
Przebudowa wiaduktu 
Górczyńskiego wschodniego z ul. 
Ściegiennego
Uzasadnienie: opis tożsamy jak 
powyżej
Wartość rok 2013: 4 000 000,00 zł.

Opinia Prezydenta:
Poprawka nie została uwzględniona. Zarząd Dróg 
Miejskich wykona projekt (etapowany) w ramach 
posiadanych środków na utwardzone ulice gminne. 
Realizacja do częściowego uwzględnienia od roku 2014 
- wspólnie ze spółką Aquanet.

Wynik głosowania Komisji Budżetu, Nadzoru 
Właścicielskiego, Rozwoju Gospodarczego i Promocji 
Miasta
za: 2, przeciw: 2, wstrzymało się: 5

Wnioskodawca:
Bartosz Zawieja
2011-12-27 15:17:40

Zabezpieczenie siedlisk płazich i likwidacja zagrożeń na terenie użytku 
ekologicznego - Traszki Ratajskie

Celem jest zabezpieczenie bytu płazów zamieszkujących obszar Użytku 
Ekologicznego Traszki Ratajskie, powołanego uchwałą Nr XV/146/VI/2011 
Rady Miasta Poznania z dnia 12 lipca 2011r. oraz prowadzenie edukacji 
ekologicznej dla mieszkańców Chartowa i całego Poznania.

1.
Zadanie: 01PM2012 - Promocja 
wizerunku Miasta Poznania
Uzasadnienie: Chroniąc cenne pod 
względem przyrodniczym miejsca 
poprawiamy wizerunek miasta, stąd 
konieczność wydatkowania kwoty 
wskazanej w poprawce. Może to być 
świetna forma proporcji wizerunku 
Miasta Ponania, a zarazem 
wizytówka Miasta.
Wartość rok 2012: 200 000,00 zł.

Opinia Prezydenta:
Poprawka nie została uwzględniona. Zadanie 
realizowane w ramach Zarządu Zieleni Miejskiej przy 
udziale środków rady osiedla. Od 2011 roku 
gospodarowanie terenami użytku ekologicznego Traszki 
Ratajskie odbywa się zgodnie z zasadami opracowanymi 
przez specjalistę herpotologii dr Rybackiego. Oznacza to 
m. in. nie koszenie traw i nie przycinanie krzewów.

Wynik głosowania Komisji Budżetu, Nadzoru 
Właścicielskiego, Rozwoju Gospodarczego i Promocji 
Miasta
za: 2, przeciw: 3, wstrzymało się: 3

Wnioskodawca:
Beata Urbańska
2012-01-01 15:33:32

Katarzyna Kretkowska
(2012-01-03 10:20:29)
Klub Klub Radnych Sojuszu 
Lewicy Demokratycznej
(2012-01-03 23:17:26)



Nazwa zadania i zakres Źródła finansowania Opinia UwagiLp

21 Dokończenie budowy placu (kompleksu) sportowo-rekreacyjnego u zbiegu 
ulic Wandy i Sabiny

Dokończenie budowy kompleksu sportowo-rekreacyjnego u zbiegu ulic 
Wandy i Sabiny zgodnie z planem /inwestycja zapoczątkowana przez b. 
Radę Osiedla Antoninek Dolny/. Powstały na Antoninku kompleks boisk 
sportowych będzie alternatywą spędzania wolnego czasu dla dzieci i 
młodzieży. Poznań powinien kłaść większy nacisk na sport powszechny, 
pamiętając, że jest to szczególna forma edukacji stosowana w wychowaniu 
dzieci i młodzieży.

1.
Zadanie: 02ROM2012 - Strategia 
Rozwoju Miasta Poznania
Uzasadnienie: Realizacja zadania 
02ROM2012 jest możliwa przy 
umniejszonej na ten cel kwocie.
Wartość rok 2012: 250 000,00 zł.

Opinia Prezydenta:
Poprawka nie została uwzględniona. Zadanie do tej pory 
realizowane było z tzw. środków grantowych. Kolejny 
etap powinien być realizowany w oparciu o wydzielone 
na ten cel środki z grantów.

Wynik głosowania Komisji Budżetu, Nadzoru 
Właścicielskiego, Rozwoju Gospodarczego i Promocji 
Miasta
za: 0, przeciw: 6, wstrzymało się: 3

Wnioskodawca:
Beata Urbańska
2012-01-01 16:02:37

Katarzyna Kretkowska
(2012-01-03 10:20:38)
Michał Grześ
(2012-01-03 21:24:31)
Klub Klub Radnych Sojuszu 
Lewicy Demokratycznej
(2012-01-03 23:17:35)
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34 Zarządzanie drogami publicznymi, krajowymi, wojewódzkimi, 
powiatowymi, gminnymi i wewnętrznymi na terenie Miasta

Ulica Miecznikowska jest w zasadzie uliczką (przejściem pieszym) na 
Grunwaldzie pomiędzy ulicami Senatorską i Bułgarską. Uliczka ta od czasu 
jej wytyczenia w okresie budowy tzw. Abisynii w latach 1936 – 1939 była 
wyżużlowana. W latach 1968 -1960 w związku ze znowieniem budownictwa 
indywidualnego (ciąg dalszy ul. Kasztelańskiej, budowa ul. Trybunalskiej 
oraz zabudowa północnej strony ul. Marszałkowskiej zbudowane zostały 
chodniki na ulicach istniejących i nowobudowanych. Od tego czasu 
wybudowano ponadto Szkołę Podstawową nr 74, Zespół Szkół 
Ekonomicznych i Zespół Szkół Gastronomicznych. Ul. Miecznikowska 
stanowi główne dojście dla dzieci i młodzieży od przystanku tramwajowego 
przy ul. Drzewieckiego jak również dojście maluchów do 2 przedszkoli. W 
tym czasie położono chodnik z płytek betonowych na ul. Miecznikowskiej o 
szerokości 1,5 m. Od tego czasu nie było żadnej, choćby pobieżnej, 
naprawy i chodnik jest zniszczony kompletnie. Dodatkowo do zniszczenia 
przyczyniło się używanie ul. Miecznikowskiej jako skrótu dla motorynek, 
skuterów a nawet samochodów – pomimo zakazu ruchu. Obecnie stan 
nawierzchni osiągnął już taki stopień zniszczenia, iż jest niebezpieczny 
zarówno dla dzieci jak też osób starszych, szczególnie w czasie roztopów 
oraz opadów śniegu. W najgorszym stanie są 2 odcinki pomiędzy ulicami 
Senatorską i Podkomorską oraz Podkomorską i Trybunalską. Są to 2 odcinki 
80-ciometrowe o szerokości 1,5 m.Zakres prac obejmuje rozebranie 
istniejącej nawierzchni , jej wywiezienie, ułożenie podbudowy i chodnika z 
kostki betonowej ujętej w obrzeża chodnikowe. taki koszt jest możliwy do 
pokrycia dla miasta organizującego Euro 2012 tym bardziej, że ul. 
Miecznikowska stanowi również dojście do ul. Ptasiej i Stadionu 
Miejskiego.

1.
Zadanie: 02KRS2012 - Budowanie 
wizerunku Miasta Poznania i Urzędu 
Miasta Poznania
Uzasadnienie: Ulica Miecznikowska 
jest w zasadzie uliczką (przejściem 
pieszym) na Grunwaldzie pomiędzy 
ulicami Senatorską i Bułgarską. 
Uliczka ta od czasu jej wytyczenia w 
okresie budowy tzw. Abisynii w 
latach 1936 – 1939 była 
wyżużlowana. W latach 1968 -1960 
w związku ze znowieniem 
budownictwa indywidualnego (ciąg 
dalszy ul. Kasztelańskiej, budowa ul. 
Trybunalskiej oraz zabudowa 
północnej strony ul. Marszałkowskiej 
zbudowane zostały chodniki na 
ulicach istniejących i 
nowobudowanych. Od tego czasu 
wybudowano ponadto Szkołę 
Podstawową nr 74, Zespół Szkół 
Ekonomicznych i Zespół Szkół 
Gastronomicznych. Ul. 
Miecznikowska stanowi główne 
dojście dla dzieci i młodzieży od 
przystanku tramwajowego przy ul. 
Drzewieckiego jak również dojście 
maluchów do 2 przedszkoli. W tym 
czasie położono chodnik z płytek 
betonowych na ul. Miecznikowskiej 
o szerokości 1,5 m. Od tego czasu 
nie było żadnej, choćby pobieżnej, 
naprawy i chodnik jest zniszczony 
kompletnie. Dodatkowo do 
zniszczenia przyczyniło się używanie 
ul. Miecznikowskiej jako skrótu dla 
motorynek, skuterów a nawet 
samochodów – pomimo zakazu 
ruchu. Obecnie stan nawierzchni 
osiągnął już taki stopień zniszczenia, 
iż jest niebezpieczny zarówno dla 
dzieci jak też osób starszych, 
szczególnie w czasie roztopów oraz 
opadów śniegu. W najgorszym 
stanie są 2 odcinki pomiędzy ulicami 
Senatorską i Podkomorską oraz 
Podkomorską i Trybunalską. Są to 2 
odcinki 80-ciometrowe o szerokości 
1,5 m.Zakres prac obejmuje 
rozebranie istniejącej nawierzchni , 
jej wywiezienie, ułożenie 
podbudowy i chodnika z kostki 
betonowej ujętej w obrzeża 
chodnikowe. taki koszt jest możliwy 
do pokrycia dla miasta 
organizującego Euro 2012 tym 
bardziej, że ul. Miecznikowska 
stanowi również dojście do ul. 
Ptasiej i Stadionu Miejskiego.
Wartość rok 2012: 60 000,00 zł.

Opinia Prezydenta:
Poprawka nie została uwzględniona. Przejście ma 
charakter pieszy i nie jest podstawowym elementem 
układu komunikacyjnego miasta. Proponuje się 
realizację zadania ze środków będących w dyspozycji 
rady osiedla.

Wynik głosowania Komisji Budżetu, Nadzoru 
Właścicielskiego, Rozwoju Gospodarczego i Promocji 
Miasta
za: 2, przeciw: 3, wstrzymało się: 5

Wnioskodawca:
Bartosz Zawieja
2012-01-03 10:03:37
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35 Pomoc dla osób i rodzin wymagających wsparcia, w tym bezdomnych

zwiększenie środków na działania osób w wieku emerytalnym - Seniorzy 
oraz obsługa Miejskiej Rady Seniorów

1.
Zadanie: 01PM2012 - Promocja 
wizerunku Miasta Poznania
Uzasadnienie: zwiększenie środków 
na działania osób w wieku 
emerytalnym
Wartość rok 2012: 200 000,00 zł.

Opinia Prezydenta:
Poprawka uwzględniona przez Prezydenta w ramach 
autopoprawki.

Wynik głosowania Komisji Budżetu, Nadzoru 
Właścicielskiego, Rozwoju Gospodarczego i Promocji 
Miasta
za: 2, przeciw: 4, wstrzymało się: 4

Wnioskodawca:
Bartosz Zawieja
2012-01-03 10:56:45
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36 Budowa sali gimnastycznej przy SP 10

SP nr 10 w Poznaniu jako jedyna w Poznaniu nie posiada sali gimnastycznej. 
W latach 2010 - 2011 opracowano koncepcję, w oparciu o którą wykonano 
za około 100 000 PLN projekt budowlany. W szkole występują klasy 
patronackie KKS Lech. Obecnie dzieci uczęszczają na zajęcia WF-u do sali 
gimnastycznej Zmartwychwstańskiego Centrum Sportu i Rekreacji - to 
rozwiązanie nie pokrywa się z zapotrzebowaniem na zajęcia WF SP nr 10

1.
Zadanie: 02ER2012 - Promocja 
Miasta Poznania związana z 
organizacją Mistrzostw Europy w 
Piłce Nożnej UEFA EURO 2012
Uzasadnienie: P nr 10 w Poznaniu 
jako jedyna w Poznaniu nie posiada 
sali gimnastycznej. W latach 2010 - 
2011 opracowano koncepcję, w 
oparciu o którą wykonano za około 
100 000 PLN projekt budowlany. W 
szkole występują klasy patronackie 
KKS Lech. Obecnie dzieci uczęszczają 
na zajęcia WF-u do sali 
gimnastycznej 
Zmartwychwstańskiego Centrum 
Sportu i Rekreacji - to rozwiązanie 
nie pokrywa się z zapotrzebowaniem 
na zajęcia WF SP nr 10
Wartość rok 2012: 1 000 000,00 zł.

2.
Zadanie: 01PM2012 - Promocja 
wizerunku Miasta Poznania
Uzasadnienie: P nr 10 w Poznaniu 
jako jedyna w Poznaniu nie posiada 
sali gimnastycznej. W latach 2010 - 
2011 opracowano koncepcję, w 
oparciu o którą wykonano za około 
100 000 PLN projekt budowlany. W 
szkole występują klasy patronackie 
KKS Lech. Obecnie dzieci uczęszczają 
na zajęcia WF-u do sali 
gimnastycznej 
Zmartwychwstańskiego Centrum 
Sportu i Rekreacji - to rozwiązanie 
nie pokrywa się z zapotrzebowaniem 
na zajęcia WF SP nr 10
Wartość rok 2012: 1 100 000,00 zł.

3.
Zadanie: 03OU2012 - Remonty 
bieżące
Uzasadnienie: P nr 10 w Poznaniu 
jako jedyna w Poznaniu nie posiada 
sali gimnastycznej. W latach 2010 - 
2011 opracowano koncepcję, w 
oparciu o którą wykonano za około 
100 000 PLN projekt budowlany. W 
szkole występują klasy patronackie 
KKS Lech. Obecnie dzieci uczęszczają 
na zajęcia WF-u do sali 
gimnastycznej 
Zmartwychwstańskiego Centrum 
Sportu i Rekreacji - to rozwiązanie 
nie pokrywa się z zapotrzebowaniem 
na zajęcia WF SP nr 10
Wartość rok 2012: 150 000,00 zł.

4.
Zadanie: GN/GN/2 - Wykupy 
nieruchomości, w tym skutki 
uchwalonych mpzp
Uzasadnienie: P nr 10 w Poznaniu 
jako jedyna w Poznaniu nie posiada 
sali gimnastycznej. W latach 2010 - 
2011 opracowano koncepcję, w 
oparciu o którą wykonano za około 
100 000 PLN projekt budowlany. W 
szkole występują klasy patronackie 
KKS Lech. Obecnie dzieci uczęszczają 
na zajęcia WF-u do sali 
gimnastycznej 
Zmartwychwstańskiego Centrum 
Sportu i Rekreacji - to rozwiązanie 
nie pokrywa się z zapotrzebowaniem 
na zajęcia WF SP nr 10
Wartość rok 2012: 150 000,00 zł.

5.
Zadanie: OW/OW/14 - Szkoły 
podstawowe - termorenowacja 
budynków
Uzasadnienie: P nr 10 w Poznaniu 
jako jedyna w Poznaniu nie posiada 
sali gimnastycznej. W latach 2010 - 
2011 opracowano koncepcję, w 
oparciu o którą wykonano za około 
100 000 PLN projekt budowlany. W 
szkole występują klasy patronackie 
KKS Lech. Obecnie dzieci uczęszczają 
na zajęcia WF-u do sali 
gimnastycznej 
Zmartwychwstańskiego Centrum 
Sportu i Rekreacji - to rozwiązanie 
nie pokrywa się z zapotrzebowaniem 
na zajęcia WF SP nr 10
Wartość rok 2012: 100 000,00 zł.

6.
Zadanie: GKM/ZTM/444 - Zakupy 
inwestycyjne
Uzasadnienie: P nr 10 w Poznaniu 
jako jedyna w Poznaniu nie posiada 
sali gimnastycznej. W latach 2010 - 
2011 opracowano koncepcję, w 
oparciu o którą wykonano za około 
100 000 PLN projekt budowlany. W 
szkole występują klasy patronackie 
KKS Lech. Obecnie dzieci uczęszczają 
na zajęcia WF-u do sali 
gimnastycznej 
Zmartwychwstańskiego Centrum 
Sportu i Rekreacji - to rozwiązanie 
nie pokrywa się z zapotrzebowaniem 
na zajęcia WF SP nr 10
Wartość rok 2012: 50 000,00 zł.

7.
Zadanie: GKM/ZDM/41 - Zarząd 
Dróg Miejskich - zakupy 
inwestycyjne
Uzasadnienie: P nr 10 w Poznaniu 
jako jedyna w Poznaniu nie posiada 
sali gimnastycznej. W latach 2010 - 
2011 opracowano koncepcję, w 
oparciu o którą wykonano za około 
100 000 PLN projekt budowlany. W 
szkole występują klasy patronackie 
KKS Lech. Obecnie dzieci uczęszczają 
na zajęcia WF-u do sali 
gimnastycznej 
Zmartwychwstańskiego Centrum 
Sportu i Rekreacji - to rozwiązanie 
nie pokrywa się z zapotrzebowaniem 
na zajęcia WF SP nr 10
Wartość rok 2012: 100 000,00 zł.

Opinia Prezydenta:
Poprawka nie została uwzględniona. Z uwagi na poziom 
wypełnienia szkoła kwalifikuje się do likwidacji. W 
związku z powyższym szkoła zobowiązana jest do 
przygotowywania programu naprawczo 
restrukturyzacyjnego. W tej sytuacji niecelowe jest 
podejmowanie decyzji o rozpoczęciu budowy sali 
gimnastycznej. Szkoła ma obecnie zapewniony dostęp 
do sali gimnastycznej dofinansowanej ze środków 
Miasta. Roczny koszt najmu to 60.000 zł.

Wynik głosowania Komisji Budżetu, Nadzoru 
Właścicielskiego, Rozwoju Gospodarczego i Promocji 
Miasta
za: 3, przeciw: 3, wstrzymało się: 4

Wnioskodawca:
Bartosz Zawieja
2012-01-03 11:23:28

Karolina Fabiś
(2012-01-03 18:22:31)
Katarzyna Kretkowska
(2012-01-03 19:00:19)
Dominika Król
(2012-01-03 19:14:42)
Lidia Dudziak
(2012-01-03 22:21:51)
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P nr 10 w Poznaniu jako jedyna w Poznaniu nie posiada sali gimnastycznej. 
W latach 2010 - 2011 opracowano koncepcję, w oparciu o którą wykonano 
za około 100 000 PLN projekt budowlany. W szkole występują klasy 
patronackie KKS Lech. Obecnie dzieci uczęszczają na zajęcia WF-u do sali 
gimnastycznej Zmartwychwstańskiego Centrum Sportu i Rekreacji - to 
rozwiązanie nie pokrywa się z zapotrzebowaniem na zajęcia WF SP nr 10

1.
Zadanie: 01PM2012 - Promocja 
wizerunku Miasta Poznania
Uzasadnienie: P nr 10 w Poznaniu 
jako jedyna w Poznaniu nie posiada 
sali gimnastycznej. W latach 2010 - 
2011 opracowano koncepcję, w 
oparciu o którą wykonano za około 
100 000 PLN projekt budowlany. W 
szkole występują klasy patronackie 
KKS Lech. Obecnie dzieci uczęszczają 
na zajęcia WF-u do sali 
gimnastycznej 
Zmartwychwstańskiego Centrum 
Sportu i Rekreacji - to rozwiązanie 
nie pokrywa się z zapotrzebowaniem 
na zajęcia WF SP nr 10
Wartość rok 2012: 1 500 000,00 zł.

2.
Zadanie: 02ER2012 - Promocja 
Miasta Poznania związana z 
organizacją Mistrzostw Europy w 
Piłce Nożnej UEFA EURO 2012
Uzasadnienie: P nr 10 w Poznaniu 
jako jedyna w Poznaniu nie posiada 
sali gimnastycznej. W latach 2010 - 
2011 opracowano koncepcję, w 
oparciu o którą wykonano za około 
100 000 PLN projekt budowlany. W 
szkole występują klasy patronackie 
KKS Lech. Obecnie dzieci uczęszczają 
na zajęcia WF-u do sali 
gimnastycznej 
Zmartwychwstańskiego Centrum 
Sportu i Rekreacji - to rozwiązanie 
nie pokrywa się z zapotrzebowaniem 
na zajęcia WF SP nr 10
Wartość rok 2012: 1 100 000,00 zł.

Opinia Prezydenta:
Poprawka nie została uwzględniona. Z uwagi na poziom 
wypełnienia szkoła kwalifikuje się do likwidacji. W 
związku z powyższym szkoła zobowiązana jest do 
przygotowywania programu naprawczo 
restrukturyzacyjnego. W tej sytuacji niecelowe jest 
podejmowanie decyzji o rozpoczęciu budowy sali 
gimnastycznej. Szkoła ma obecnie zapewniony dostęp 
do sali gimnastycznej dofinansowanej ze środków 
Miasta. Roczny koszt najmu to 60.000 zł.

Wynik głosowania Komisji Budżetu, Nadzoru 
Właścicielskiego, Rozwoju Gospodarczego i Promocji 
Miasta
za: 3, przeciw: 3, wstrzymało się: 4

Wnioskodawca:
Bartosz Zawieja
2012-01-03 11:26:25

Katarzyna Kretkowska
(2012-01-03 19:00:49)
Lidia Dudziak
(2012-01-03 22:22:07)
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Realizacja zadań z zakresu remontów szkół i placówek oświatowych 
prowadzonych przez Miasto Poznań

Wymiana częsci płotu w SP nr 74 (ul. Trybunalska) od strony ulicy 
Bułgarskiej i stadionu miejskiego. Przedmiotowy płot znajduje się w 
bezpośrednim sąsiedztwie Stadionu Miejskiego w ciągu głownej arterii 
komunikacyjnej Euro 2012, czyli ulicy Bułgarskiej. Obecny front ogrodzenia 
nie spełnia zadnych walorów estetycznych, dlatego też wymiana 
ogrodzenia jest wskazana.

1.
Zadanie: 08GEOPOZ2012 - 
Modernizacja zasobu geodezyjnego i 
kartograficznego
Uzasadnienie: Wymiana częsci płotu 
w SP nr 74 (ul. Trybunalska) od 
strony ulicy Bułgarskiej i stadionu 
miejskiego. Przedmiotowy płot 
znajduje się w bezpośrednim 
sąsiedztwie Stadionu Miejskiego w 
ciągu głownej arterii komunikacyjnej 
Euro 2012, czyli ulicy Bułgarskiej. 
Obecny front ogrodzenia nie spełnia 
zadnych walorów estetycznych, 
dlatego też wymiana ogrodzenia jest 
wskazana.
Wartość rok 2012: 70 000,00 zł.

Opinia Prezydenta:
Poprawka nie została uwzględniona. Zadanie zostanie 
zrealizowane w ramach środków zaplanowanych na 
bieżące remonty szkół podstawowych.

Wynik głosowania Komisji Budżetu, Nadzoru 
Właścicielskiego, Rozwoju Gospodarczego i Promocji 
Miasta
za: 1, przeciw: 4, wstrzymało się: 5

Wnioskodawca:
Bartosz Zawieja
2012-01-03 11:42:48

Zarządzanie drogami publicznymi, krajowymi, wojewódzkimi, 
powiatowymi, gminnymi i wewnętrznymi na terenie Miasta

Remont szerszego fragmentu ulicy Miecznikowskiej na odcinku o dł. około 
150 m od ulicy Trybunalskiej do Grunwaldzkiej. Ulica Miecznikowska 
stanowi bezpośrednie dojście do ul. Bułgarskiej oraz Stadionu Miejskiego. 
obecny stan chodników oraz nawierzchni jezdni nie spełnia zadnych 
standardów, dlatego też remont ten w związku z organizacją EURO jest 
uzasadniony.

1.
Zadanie: 04ROM2012 - Analizy 
sytuacji społeczno-gospodarczej 
Miasta Poznania
Uzasadnienie: Remont szerszego 
fragmentu ulicy Miecznikowskiej na 
odcinku o dł. około 150 m od ulicy 
Trybunalskiej do Grunwaldzkiej. 
Ulica Miecznikowska stanowi 
bezpośrednie dojście do ul. 
Bułgarskiej oraz Stadionu 
Miejskiego. obecny stan chodników 
oraz nawierzchni jezdni nie spełnia 
zadnych standardów, dlatego też 
remont ten w związku z organizacją 
EURO jest uzasadniony.
Wartość rok 2012: 150 000,00 zł.

Opinia Prezydenta:
Poprawka nie została uwzględniona. Przejście ma 
charakter pieszy i nie jest podstawowym elementem 
układu komunikacyjnego miasta. Proponuje się 
realizację zadania ze środków będących w dyspozycji 
rady osiedla.

Wynik głosowania Komisji Budżetu, Nadzoru 
Właścicielskiego, Rozwoju Gospodarczego i Promocji 
Miasta
za: 2, przeciw: 3, wstrzymało się: 5

Wnioskodawca:
Bartosz Zawieja
2012-01-03 12:12:29

Karolina Fabiś
(2012-01-03 17:55:38)
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Zapewnienie dzieciom i młodzieży z Poznania wypłaty stypendiów 
socjalnych i zasiłków szkolnych

Środki przewidziane na wypłaty stypendiów socjalnych i zasiłków szkolnych 
zostały okrojone w porównaniu z 2011 r. o około 65%, dlatego konieczne 
jest zwiększenie tej kwoty w miarę dostępnych środków fiansowych.

1.
Zadanie: 02ROM2012 - Strategia 
Rozwoju Miasta Poznania
Uzasadnienie: Środki przewidziane 
na wypłaty stypendiów socjalnych i 
zasiłków szkolnych zostały okrojone 
w porównaniu z 2011 r. o około 65%, 
dlatego konieczne jest zwiększenie 
tej kwoty w miarę dostępnych 
środków fiansowych.
Wartość rok 2012: 120 000,00 zł.

Opinia Prezydenta:
Poprawka nie została uwzględniona. Zadanie to 
wspierane jest dotacją z budżetu państwa, która 
wprowadza jest do budżetu Miasta zgodnie z 
dyspozycjami Wojewody Wielkopolskiego w kilku 
transzach w trakcie roku, co całkowicie zaspokaja 
potrzeby w tym zakresie.

Wynik głosowania Komisji Budżetu, Nadzoru 
Właścicielskiego, Rozwoju Gospodarczego i Promocji 
Miasta
za: 1, przeciw: 3, wstrzymało się: 6

Wnioskodawca:
Bartosz Zawieja
2012-01-03 12:20:09

Adrian Kaczmarek
(2012-01-03 18:10:28)
Katarzyna Kretkowska
(2012-01-03 19:01:20)
Lidia Dudziak
(2012-01-03 22:22:47)
Beata Urbańska
(2012-01-03 22:34:17)
Tomasz Lewandowski
(2012-01-03 23:19:11)

Zapewnienie mieszkańcom Poznania wypłaty dodatków mieszkaniowych

Środki przewidziane na wypłaty dodatków mieszkaniowych zostały 
okrojone w porównaniu z 2011 r. o około 4%, dlatego konieczne jest 
zwiększenie tej kwoty w miarę dostępnych środków finansowych.

1.
Zadanie: 03KSZ2012 - Wspieranie i 
inspirowanie rozwoju kulturalnego 
Miasta
Uzasadnienie: Propnuje się 
sfinansowanie poprawki w ramach 
środków przewidzianych na 
organizację uroczystości wręczania 
nagród, zabezpieczonej w budżecie 
Wydziału Kultury w wysokości 192 
000 PLN
Wartość rok 2012: 50 000,00 zł.

Opinia Prezydenta:
Poprawka uwzględniona przez Prezydenta w ramach 
autopoprawki w kwocie 1.673.000 zł z uwagi na 
nieuchylenie przez Radę Miasta uchwały nr 
XLV/534/III/2000 Rady Miasta Poznania z dnia 17 
października 2000 r. w sprawie zasad i trybu 
przyznawania, ustalania wysokości, finansowania i 
wypłacania specjalnych dodatków mieszkaniowych. Po 
uwzględnieniu autopoprawki środki na ten cel będą 
wyższe w budżecie na 2012 rok o 3,3 % w stosunku do 
kwot planowanych na rok 2011.

Wynik głosowania Komisji Budżetu, Nadzoru 
Właścicielskiego, Rozwoju Gospodarczego i Promocji 
Miasta
za: 1, przeciw: 3, wstrzymało się: 6

Wnioskodawca:
Bartosz Zawieja
2012-01-03 12:26:28

Adrian Kaczmarek
(2012-01-03 18:11:10)
Katarzyna Kretkowska
(2012-01-03 19:01:34)
Lidia Dudziak
(2012-01-03 22:22:59)
Beata Urbańska
(2012-01-03 22:34:40)
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Budowa przystanku tramwajowego na Folwarcznej

6000 mieszkańców nie ma mieć dostępu do trasy tranmwajowej na 
Franowo. Wybudowanie przystanku zwiekszy rentowność lini na Franowo

1.
Zadanie: 02P2012 - Rezerwy
Uzasadnienie: Zmniejszenie rezerwy 
o 4000 000 nie wpłynie na sytuacje 
miasta
Wartość rok 2012: 4 000 000,00 zł.

Opinia Prezydenta:
Poprawka nie została uwzględniona. Liczba 
mieszkańców z osiedla Przemysława, jak i mieszkańców 
osiedli, które mogą powstać w otoczeniu nie zapewni 
wystarczającego potoku pasażerów uzasadniającego 
budowę linii tramwajowej. Rozważana jest koncepcja 
budowy ul. Folwarczej i włączenia transportu 
autobusowego, który docelowo usprawni komunikację 
publiczną w tym rejonie Miasta. Szacunkowy koszt 
budowy ulicy to ok. 10 mln zł.

Wynik głosowania Komisji Budżetu, Nadzoru 
Właścicielskiego, Rozwoju Gospodarczego i Promocji 
Miasta
za: 3, przeciw: 6, wstrzymało się: 1

Wnioskodawca:
Michał Grześ
2012-01-03 13:29:49

Lidia Dudziak
(2012-01-03 22:23:12)
Beata Urbańska
(2012-01-03 22:36:20)

Budowa chodników wzdłuż Naramowickiej, przystanków autobusowych, 
dodatkowych świateł przy przejsciach dla pieszych.

Budowy Nowonaramowickiej nie bedzie mozliwa w najblizszym czasie. Brak 
srodków eurpejskich, krajowych i miejskich. Należy jak najlepiej 
wykorzystać to czym dysponujemy. Ta propozycja pozwoli zdecydowanie 
podnieśc bezpieczeństwo mieszkańców. 

1.
Zadanie: GKM/ZDM/3672 - Budowa 
ulicy Nowa Naramowicka na odc. od 
węzła Naramowicka do torów PKP - 
projekt
Uzasadnienie: Ulica 
Nowonaramowicka w najblizszym 
czasie nie powstanie. Szkoda 
pieniędzy na projekt do szuflady - 
kwota za mała na projekt. Lepiej 
wykonać zadania doraxnie 
poprawiajace sytuacje na istniejącej 
Naramowickiej
Wartość rok 2012: 4 500 000,00 zł.

Opinia Prezydenta:
Poprawka nie została uwzględniona. Wspólnie z radą 
osiedla realizowany jest projekt chodnika od ul. 
Bożydara do ul. Dzięgielowej. Rozpoczęcie realizacji w 
2012 roku.

Wynik głosowania Komisji Budżetu, Nadzoru 
Właścicielskiego, Rozwoju Gospodarczego i Promocji 
Miasta
za: 0, przeciw: 4, wstrzymało się: 6

Wnioskodawca:
Michał Grześ
2012-01-03 13:40:45

Lidia Dudziak
(2012-01-03 22:23:20)
Tomasz Lewandowski
(2012-01-03 23:19:49)
Katarzyna Kretkowska
(2012-01-03 23:46:38)
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Akcja informacyjna "Płać podatki w Poznaniu"

Obecne przepisy umożliwiają złożenie deklaracji NIP-3, gdzie niezależnie od 
miejsca zameldowania można zadeklarować chęć opłacania podatków w 
dowolnej gminie. Wiele osób mieszka w Poznaniu i korzysta z miejskich 
usług pozostając formalnie zameldowanym w innej miejscowości. 
Promowanie zmiany miejsca rozliczania podatków może przynieść znaczące 
korzyści dla budżetu Miasta. Biorąc pod uwagę średnie wynagrodzenie 
zmiana deklaracji tylko przez 100 podatników to dochód dla Poznania w 
kwocie 105 123 zł.

1.
Zadanie: 02ER2012 - Promocja 
Miasta Poznania związana z 
organizacją Mistrzostw Europy w 
Piłce Nożnej UEFA EURO 2012
Uzasadnienie: Obniżenie kwoty na 
promocję imprezy EURO 2012 o 300 
000 zł nie jest znaczącym ubytkiem 
wobec kwoty 7 030 284 zł. i nie 
powinno znacząco wpłynąć na 
realizację zadania. Korzyści jakie 
może przynieść akcja w postaci 
zwiększenia liczby podatników są 
bardziej wymierne i wskazane.
Wartość rok 2012: 300 000,00 zł.

Opinia Prezydenta:
Poprawka nie została uwzględniona. Przed 
przystąpieniem do działań w tym zakresie należałoby 
przeprowadzić wstępne badania ankietowe sondujące 
skalę tego zjawiska z uwzględnieniem wpływu 
ewentualnej promocji na antagonizowanie 
mieszkańców.

Wynik głosowania Komisji Budżetu, Nadzoru 
Właścicielskiego, Rozwoju Gospodarczego i Promocji 
Miasta
za: 1, przeciw: 6, wstrzymało się: 3

Wnioskodawca:
Adrian Kaczmarek
2012-01-03 13:51:06

Bartosz Zawieja
(2012-01-03 16:52:30)
Katarzyna Kretkowska
(2012-01-03 19:01:56)
Klub Klub Radnych Sojuszu 
Lewicy Demokratycznej
(2012-01-03 23:19:56)

Dokończenie budowy chodnika wzdłuz ulicy Szczepankowo do granic 
miasta

Szczepankowo rozbudowuje się, mieszkańcy w tym dzieci chodza po 
asfaltowej jezdni przy dużym nasileniu ruchu.

1.
Zadanie: OU/OU/3 - Prace 
modernizacyjne w budynkach UM
Uzasadnienie: Budynek Urzędu jest 
w dobrym stanie, mozna zmniejszyc 
tempo remontów o połowę
Wartość rok 2012: 1 000 000,00 zł.

Opinia Prezydenta:
Poprawka nie została uwzględniona. Dokumentacja w 
opracowaniu- termin I półrocze 2012, realizacja 
możliwa po uzyskaniu decyzji administracyjnych 
najwcześniej w IV kw br.

Wynik głosowania Komisji Budżetu, Nadzoru 
Właścicielskiego, Rozwoju Gospodarczego i Promocji 
Miasta
za: 0, przeciw: 6, wstrzymało się: 4

Wnioskodawca:
Michał Grześ
2012-01-03 13:51:59

Lidia Dudziak
(2012-01-03 22:23:42)
Beata Urbańska
(2012-01-03 22:37:24)
Tomasz Lewandowski
(2012-01-03 23:20:18)

Budowa przystanku tramwajowego na Folwarcznej

Przystanek wraz z dojazdem zwiekszy wykorzystanie trasy tramwajowej na 
Franowo - 6000 mieszkańców.

1.
Zadanie: 06ZTM2012 - Naprawy i 
remonty infrastruktury
Uzasadnienie: W ramach napraw i 
remontów powinna być ujęta jakże 
potrzebna inwestycja przystanku na 
Folwarcznej
Wartość rok 2012: 4 000 000,00 zł.

Opinia Prezydenta:
Poprawka nie została uwzględniona. Liczba 
mieszkańców z osiedla Przemysława, jak i mieszkańców 
osiedli, które mogą powstać w otoczeniu nie zapewni 
wystarczającego potoku pasażerów uzasadniającego 
budowę linii tramwajowej. Rozważana jest koncepcja 
budowy ul. Folwarczej i włączenia transportu 
autobusowego, który docelowo usprawni komunikację 
publiczną w tym rejonie Miasta. Szacunkowy koszt 
budowy ulicy to ok. 10 mln zł.

Wynik głosowania Komisji Budżetu, Nadzoru 
Właścicielskiego, Rozwoju Gospodarczego i Promocji 
Miasta
za: 3, przeciw: 7, wstrzymało się: 0

Wnioskodawca:
Michał Grześ
2012-01-03 13:57:51

Lidia Dudziak
(2012-01-03 22:23:55)
Beata Urbańska
(2012-01-03 22:37:45)
Tomasz Lewandowski
(2012-01-03 23:20:37)
Szymon Szynkowski vel Sęk
(2012-01-03 23:32:37)
Katarzyna Kretkowska
(2012-01-03 23:46:55)
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Budowa skateparku w Parku Tysiąclecia, przy wjeździe od ul. Termalnej

Budowa skateparku z możliwością nieograniczonego wykorzystania dla 
zawodników jeżdżących na deskorolkach, rolkach oraz BMX. 
Umiejscowienie inwestycji w Parku Tysiąclecia tj. bezpośrednim 
sąsiedztwie Malty i Term Maltańskich doskonale wpasowuje się w 
sportowo-rekreacyjny charakter terenu. Skatepark to miejsce, gdzie wielu 
młodych ludzi spędza aktywnie swój wolny czas jeżdżąc na deskorolkach, 
rowerach, rolkach, hulajnogach itp. Sporty te w ostatnim czasie są coraz 
bardziej popularne, przyciągają coraz większą liczbę młodzieży. Jednak, 
żeby te sporty uprawiać trzeba mieć do tego miejsce. Taki obiekt nie 
przyjmuje wyłącznie funkcji sportowej. Jest miejscem powiązanym z kulturą 
młodych ludzi, stylem życia, kreatywnością. W takim miejscu mogą 
odbywać się zawody, koncerty, pokazy, wystawy tematyczne. Połączenie 
takich wydarzeń w jedno mogłoby zaowocować w przyszłości w imprezę 
rozpoznawalną, przez szersze grono osób.Ponadto organizowanie 
działalności w dziedzinie rekreacji ruchowej oraz tworzenie odpowiednich 
warunków materialno-technicznych dla jej rozwoju jest obowiązkiem 
organów jednostek samorządu terytorialnego.

1.
Zadanie: 04SP2012 - Rozwój 
miejskiej bazy sportowo-
rekreacyjnej i wypoczynkowej oraz 
organizacja pozalekcyjnych zajęć 
sportowych dla dzieci i młodzieży 
szkolnej
Uzasadnienie: Realizacja zadania 
04SP2012 jest możliwa przy 
umniejszonej na ten cel kwocie.
Wartość rok 2012: 350 000,00 zł.

Opinia Prezydenta:
Poprawka nie została uwzględniona. Wykonany został 
projekt " koncepcji układu komunikacyjnego z 
uwzględnieniem separacji ruchu: pieszego, 
rowerowego,rolkowego i samochodowego na obszarze 
Malty w Poznaniu", w którym ujęto m.in. budowę toru 
wrotkarskiego i lodowiska w Parku Tysiąclecia. W 
projekcie tym nie ma budowy skateparku. Zgodnie z 
opracowaną koncepcją rada osiedla zleci w 2012 roku 
opracowanie projektu zagospodarowania Parku 
Tysiąclecia, co umożliwi wystąpienie o tzw. środki 
grantowe na 2013 rok.

Wynik głosowania Komisji Budżetu, Nadzoru 
Właścicielskiego, Rozwoju Gospodarczego i Promocji 
Miasta
za: 0, przeciw: 7, wstrzymało się: 3

Wnioskodawca:
Beata Urbańska
2012-01-03 16:56:06

Katarzyna Kretkowska
(2012-01-03 19:02:25)
Lidia Dudziak
(2012-01-03 22:24:24)
Klub Klub Radnych Sojuszu 
Lewicy Demokratycznej
(2012-01-03 23:21:05)
Michał Grześ
(2012-01-03 23:37:19)

Budowa chodnika w ciągu ul. Naramowickiej - na odcinku ul. 
Naramowickiej od torów (od ul. Bożydara) na północ w kierunku Radojewa.

Przez 25 lat mieszkańcy Umultowa nie doczekali się budowy tak 
podstawowej infrastruktury miejskiej, jaką jest chodnik przy głównej ulicy 
osiedla. Brak chodnika jest równoznaczny z brakiem możliwości 
bezpiecznego podróżowania pieszych ulicą Naramowicką, co stanowi 
zagrożenie dla zdrowia i życia mieszkańców. Zwiększenie środków na 
budowę chodnika ma na celu wsparcie realizacji zadań, które mają 
bezpośredni wpływ na codzienną jakość życia oraz bezpieczeństwo 
mieszkańców osiedli peryferyjnych. 

1.
Zadanie: 03OU2012 - Remonty 
bieżące
Uzasadnienie: Przy trudnej sytuacji 
budżetowej remonty w budynkach 
UM należy ograniczyć do 
niezbędnego minimum, tj. robót 
wynikających z bieżącej konserwacji.
Wartość rok 2012: 1 000 000,00 zł.

Opinia Prezydenta:
Poprawka nie została uwzględniona. Wspólnie z radą 
osiedla realizowany jest projekt chodnika od ul. 
Bożydara do ul. Dzięgielowej. Rozpoczęcie realizacji w 
2012 roku.

Wynik głosowania Komisji Budżetu, Nadzoru 
Właścicielskiego, Rozwoju Gospodarczego i Promocji 
Miasta
za: 0, przeciw: 6, wstrzymało się: 4

Wnioskodawca:
Beata Urbańska
2012-01-03 17:04:49

Klub Klub Radnych Sojuszu 
Lewicy Demokratycznej
(2012-01-03 23:21:16)
Michał Grześ
(2012-01-03 23:37:31)



Nazwa zadania i zakres Źródła finansowania Opinia UwagiLp

50 Poprawy bezpieczeństwa osób pieszych na ul. Błażeja w Poznaniu poprzez 
budowę progów spowalniających na całym odcinku ulicy.

Warunki z jakimi mają do czynienia piesi na ul. Błażeja nie zapewniają im 
elementarnego bezpieczeństwa. Jest to wąska ulica - jedyne dojście, a 
zarazem dojazd do okolicznych posesji, z racji tej jest intensywnie 
eksploatowana zarówno przez samochody jak i pieszych. Przy praktycznym 
braku chodnika (wąski pas o szerokości poniżej 1m z latarniami w środku 
po którym nie przejedzie nawet wózek dziecięcy – trudno uznać za chodnik, 
tym bardziej że przy aurze zimowej jest on notorycznie zasypany śniegiem 
zgarniętym z ulicy), piesi są zmuszeni chodzić po wąskiej jezdni używanej 
przez samochody, w tym również duże dostawcze i ciężarowe. Sytuacja ta 
stwarza duże zagrożenie dla pieszych, tym bardziej, że wielu kierowców nie 
przestrzega tam obowiązującego ograniczenia prędkości do 30km/h. 
Szczególnie niebezpieczne jest to dla małych dzieci, zarówno tych idących 
do domu lub szkoły, jak i matek z wózkami, które tylko centymetry dzielą 
od przejeżdżających pojazdów. Montaż progów spowalniających na ul. 
Błażeja to absolutne minimum, tym bardziej, że na wąskim odcinku ul. 
Błażeja nie ma miejsca na wybudowanie chodnika dla pieszych.

1.
Zadanie: 03OU2012 - Remonty 
bieżące
Uzasadnienie: Przy trudnej sytuacji 
budżetowej remonty w budynkach 
UM należy ograniczyć do 
niezbędnego minimum, tj. robót 
wynikających z bieżącej konserwacji. 
Wartość rok 2012: 60 000,00 zł.

2.
Zadanie: 02GP2012 - Obsługa 
kontaktów publicznych Urzędu 
Miasta Poznania
Uzasadnienie: Realizacja zadania jest 
możliwa przy umniejszonej na ten 
cel kwocie.
Wartość rok 2012: 20 000,00 zł.

Opinia Prezydenta:
Poprawka nie została uwzględniona. Zgodnie z 
przyjętymi zasadami progi na ulicach z istniejącą 
nawierzchnią budowane są ze środków 
wnioskodawców lub środków będących w dyspozycji 
rad osiedli po wyrażeniu zgody przez mieszkańców.

Wynik głosowania Komisji Budżetu, Nadzoru 
Właścicielskiego, Rozwoju Gospodarczego i Promocji 
Miasta
za: 0, przeciw: 7, wstrzymało się: 3

Wnioskodawca:
Beata Urbańska
2012-01-03 17:18:03

Katarzyna Kretkowska
(2012-01-03 19:02:43)
Klub Klub Radnych Sojuszu 
Lewicy Demokratycznej
(2012-01-03 23:21:24)
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51 Przebudowa utwardzonych ulic gminnych

zwiększenie środków na opracowanie dokumentacji projektowej 
dotyczącej przebudowy ulicy Husarskiej na odcinku 600 m (fatalny stan 
nawierzchni) oraz ul. Kłyszyńskiej (Promienista-Raszyńska) na odcinku 273 
m

1.
Zadanie: 02UA2012 - 
Zagospodarowanie przestrzenne 
gminy
Uzasadnienie: zwiększenie środków 
na opracowanie dokumentacji 
projektowej dotyczącej przebudowy 
ulicy Husarskiej na odcinku 600 m 
(fatalny stan nawierzchni) oraz ul. 
Kłyszyńskiej (Promienista-Raszyńska) 
na odcinku 273 m
Wartość rok 2012: 50 000,00 zł.

2.
Zadanie: 01SP2012 - 
Upowszechnianie kultury fizycznej
Uzasadnienie: zwiększenie środków 
na opracowanie dokumentacji 
projektowej dotyczącej przebudowy 
ulicy Husarskiej na odcinku 600 m 
(fatalny stan nawierzchni) oraz ul. 
Kłyszyńskiej (Promienista-Raszyńska) 
na odcinku 273 m
Wartość rok 2012: 70 000,00 zł.

3.
Zadanie: 01OIPI2012 - Organizacja 
imprez promocyjnych
Uzasadnienie: zwiększenie środków 
na opracowanie dokumentacji 
projektowej dotyczącej przebudowy 
ulicy Husarskiej na odcinku 600 m 
(fatalny stan nawierzchni) oraz ul. 
Kłyszyńskiej (Promienista-Raszyńska) 
na odcinku 273 m
Wartość rok 2012: 40 000,00 zł.

Opinia Prezydenta:
Poprawka nie została uwzględniona. W związku z 
brakiem finansowych możliwości realizacji inwestycji w 
ramach przebudowy utwardzonych ulic gminnych 
opracowanie dokumentacji na tym etapie jest 
niecelowe.

Wynik głosowania Komisji Budżetu, Nadzoru 
Właścicielskiego, Rozwoju Gospodarczego i Promocji 
Miasta
za: 3, przeciw: 5, wstrzymało się: 2

Wnioskodawca:
Karolina Fabiś
2012-01-03 18:21:28

Dominika Król
(2012-01-03 20:51:26)
Bartosz Zawieja
(2012-01-03 22:29:56)



Nazwa zadania i zakres Źródła finansowania Opinia UwagiLp

52 Budowa chodników

przebudowa chodnika w ciągu ulicy Malwowej w obu kierunkach - 
realizacja + projekt. Obecny stan nawierzchni jest fatalny. W niektórych 
miejscach wogóle go nie ma. Mieszkańcy osiedla Kwiatowego często 
chodzą tym chodnikiem do pętli autobusowej na Malwowej + 
zamontowanie barierek ochronnych w najbardziej niebezpiecznych 
miejscach.(długość 2000 m w jedną stronę). 

1.
Dział: 756 - Dochody od osób 
prawnych, od osób fizycznych i od 
innych jednostek nie posiadających 
osobowości prawnej oraz wydatki 
związane z ich poborem
Paragraf: 0490 - Wpływy z innych 
lokalnych opłat pobieranych przez 
jednostki samorządu terytorialnego 
na podstawie odrębnych ustaw
Uzasadnienie: zwiększenie plany z 
tytułu opłaty adiacenckiej i 
planistycznej o 100 tys
Wartość rok 2012: 100 000,00 zł.

2.
Zadanie: GN/GN/1 - Program 
budowy basenów
Uzasadnienie: budowa chodników
Wartość rok 2012: 116 829,00 zł.

3.
Zadanie: 03OU2012 - Remonty 
bieżące
Uzasadnienie: budowa chodników
Wartość rok 2012: 150 000,00 zł.

4.
Zadanie: 01OR2012 - Prowadzenie 
spraw organizacyjnych
Uzasadnienie: budowa chodników
Wartość rok 2012: 50 000,00 zł.

5.
Zadanie: 01SP2012 - 
Upowszechnianie kultury fizycznej
Uzasadnienie: budowa chodników
Wartość rok 2012: 100 000,00 zł.

Opinia Prezydenta:
Poprawka nie została uwzględniona. Zarząd Dróg 
Miejskich uzgodnił z radą osiedla zakres prac 
remontowych chodnika w ul. Malwowej oraz 
finansowanie ze środków będących w jej dyspozycji.

Wynik głosowania Komisji Budżetu, Nadzoru 
Właścicielskiego, Rozwoju Gospodarczego i Promocji 
Miasta
za: 3, przeciw: 3, wstrzymało się: 4

Wnioskodawca:
Karolina Fabiś
2012-01-03 18:40:47

Bartosz Zawieja
(2012-01-03 19:31:21)
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Naprawy i remonty infrastruktury

zwiększenie środków na zamontowanie nowych wiat przystankowych na 
ulicy Malwowej (8 sztuk)

1.
Zadanie: 04KRS2012 - Promocja 
turystyki
Uzasadnienie: zwiększenie środków 
na zamontowanie nowych wiat 
przystankowych na ulicy Malwowej 
(8 sztuk)
Wartość rok 2012: 40 000,00 zł.

Opinia Prezydenta:
Poprawka nie została uwzględniona ze względu na 
źródło finansowania. Zmniejszenie środków na 
promocje turystyki spowoduje ograniczenie dotacji dla 
CTK trakt. Ponadto wiaty w wybranych lokalizacjach 
ulicy Malwowej, z uwagi na duże potrzeby także w 
innych rejonach miasta możliwe będą do realizacji po 
roku 2012.

Wynik głosowania Komisji Budżetu, Nadzoru 
Właścicielskiego, Rozwoju Gospodarczego i Promocji 
Miasta
za: 1, przeciw: 5, wstrzymało się: 4

Wnioskodawca:
Karolina Fabiś
2012-01-03 18:55:31

Bartosz Zawieja
(2012-01-03 19:31:35)

Pilotażowy montaż wyświetlaczy czasu pozostałego do zmiany światła na 
skrzyżowaniu

Montaż wyświetlaczy czasu ma na celu zwiększenie płynności ruchu na 
skrzyżowaniach (zmniejszenie korków) oraz zwiększenie bezpieczeństwa na 
drodze. Ułatwia prowadzenie pojazdu zgodnie z zasadami Eco drivingu, 
które w Poznaniu są promowane. Wyświetlacze czasu z dobrymi 
rezultatami zostały wdrożone w niektórych miastach w Polsce (Zielona 
Góra, Opole, Toruń, Nowy Sącz, Wrocław, Płock, Rzeszów). Popularne są w 
innych krajach (m.in. Hiszpanii, Holandii, Francji, Danii, Turcji, Chinach, 
Singapurze)

1.
Zadanie: 03OU2012 - Remonty 
bieżące
Uzasadnienie: Realizacja zadania 
03OU2012 jest możliwa także przy 
zmniejszonej kwocie.
Wartość rok 2012: 100 000,00 zł.

Opinia Prezydenta:
Poprawka nie została uwzględniona. Na 297 sygnalizacji 
świetlnych na terenie m. Poznania tylko 15 jest 
stałoczasowych a tylko przy tym typie sygnalizacji 
możliwe byłoby ze względów technicznych 
zainstalowanie wyświetlaczy czasu pozostałego do 
zmiany świateł. Co więcej wraz z unowocześnianiem 
systemu sterowania ruchem sygnalizacje staloczasowe 
będą zamieniane na akomodacyjne czyli takie, które 
umożliwiają płynne sterowanie ruchem w zależności od 
jego natężenia.

Wynik głosowania Komisji Budżetu, Nadzoru 
Właścicielskiego, Rozwoju Gospodarczego i Promocji 
Miasta
za: 3, przeciw: 4, wstrzymało się: 3

Wnioskodawca:
Dominika Król
2012-01-03 19:21:14

Bartosz Zawieja
(2012-01-03 19:31:58)
Karolina Fabiś
(2012-01-03 20:14:02)
Michał Grześ
(2012-01-03 21:27:04)
Lidia Dudziak
(2012-01-03 22:25:32)
Adrian Kaczmarek
(2012-01-03 23:09:07)
Tomasz Lewandowski
(2012-01-03 23:21:51)
Szymon Szynkowski vel Sęk
(2012-01-03 23:33:02)
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OW/OW/185 - budowa sceny teatralnej z zapleczem dla Centrum Sztuki 
Dziecka oraz szkoły teatralnej "Łejery"

Inwestycja ta planowana jest od kilku lat, mimo zapewnienie środków w 
budżecie miasta na 2011 rok nie została zrealizowana. Zarówno szkoła 
teatralna jak i Centrum Sztuki Dziecka nie posiadają sali teatralnej - to tak, 
jakby szkoła sportowa nie posiadała sali gimnastycznej czy innego zaplecza 
sportowego. Inwestycja zaplanowana została dużym nakładem inicjatywy 
społecznej. 

1.
Zadanie: SP/POSIR/4 - Modernizacja 
Toru Regatowego Malta
Uzasadnienie: tor ten jest od wielu 
lat modernizowany, dalsza 
modernizacja może być odłożona w 
czasie
Wartość rok 2012: 1 800 000,00 zł.

2.
Zadanie: SP/POSIR/21 - Budowa 
sztucznego lodowiska (zadaszenie)
Uzasadnienie: tak naprawdę 
brakująca kwota na teatr znajduje 
się w nie zrealizowanym wydatku 
budżetu 2011 roku. Ze wzglęgu 
jednak na konieczność wskazania 
źródeł, proponuję powyższe.
Wartość rok 2012: 4 200 000,00 zł.

Opinia Prezydenta:
Poprawka uwzględniona przez Prezydenta w ramach 
autopoprawki w kwocie 3.500.000 zł na 2012 rok oraz 
2.500.000 zł na 2013 rok.

Wynik głosowania Komisji Budżetu, Nadzoru 
Właścicielskiego, Rozwoju Gospodarczego i Promocji 
Miasta
za: 0, przeciw: 8, wstrzymało się: 2

Wnioskodawca:
Katarzyna Kretkowska
2012-01-03 19:26:04

Klub Klub Radnych Sojuszu 
Lewicy Demokratycznej
(2012-01-03 23:22:09)

Opieka nad dzieckiem

Należy wyrównać płace pracowniczek do poziomu porównywalnego z 
pozostałymi pracownikami samorządowymi, czyli potrzebne są środki na 
podwyżki płac, oraz należy rozszerzyć ofertę miejsc z żłobkach o 1800 
miejsc - tyle dzieci nie dostało się do miejskich, publicznych żłobków w 
2011 roku. Wnioskuję o kwotę 6 milionów złotych, wynika ona z 
proponoiwanych koniecznych podwyżek płac (2 miliony) oraz z 
zaproponowanego przez klub SLD projektu uchwały poszerzającej ofertę 
żłobkową w Poznaniu. Kwotę 6 milionów z przyczyn formalnych rozbijam 
na 4 istniejące zespoły żłobków

1.
Zadanie: 02P2012 - Rezerwy
Uzasadnienie: umniejszenie rezerwy 
w wysokości 20.000.000,00 
związanej z art.2 ustawy o systemie 
oświaty. Wielkość tej rezerwy jest 
przesadzona
Wartość rok 2012: 1 500 000,00 zł.

Opinia Prezydenta:
Poprawka uwzględniona przez Prezydenta a ramach 
autopoprawki poprzez utworzenie rezerwy celowej na 
program opieki nad dziećmi do lat 3 w kwocie 
3.000.000 zł.

Wynik głosowania Komisji Budżetu, Nadzoru 
Właścicielskiego, Rozwoju Gospodarczego i Promocji 
Miasta
za: 1, przeciw: 8, wstrzymało się: 1

Wnioskodawca:
Katarzyna Kretkowska
2012-01-03 19:41:16

Lidia Dudziak
(2012-01-03 22:25:53)
Klub Klub Radnych Sojuszu 
Lewicy Demokratycznej
(2012-01-03 23:22:20)

Opieka nad dzieckiem

uzasadnienie jak w opisane wyżej

1.
Zadanie: 02P2012 - Rezerwy
Uzasadnienie: jak wyżej w 
poprzednim wniosku
Wartość rok 2012: 1 500 000,00 zł.

Opinia Prezydenta:
Poprawka uwzględniona przez Prezydenta a ramach 
autopoprawki poprzez utworzenie rezerwy celowej na 
program opieki nad dziećmi do lat 3 w kwocie 
3.000.000 zł.

Wynik głosowania Komisji Budżetu, Nadzoru 
Właścicielskiego, Rozwoju Gospodarczego i Promocji 
Miasta
za: 0, przeciw: 8, wstrzymało się: 2

Wnioskodawca:
Katarzyna Kretkowska
2012-01-03 19:46:19

Lidia Dudziak
(2012-01-03 22:26:08)
Klub Klub Radnych Sojuszu 
Lewicy Demokratycznej
(2012-01-03 23:22:30)
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Opieka nad dzieckiem

jak wyżej w poprzednim wniosku

1.
Zadanie: 02P2012 - Rezerwy
Uzasadnienie: jak wyżej w 
poprzednim wniosku
Wartość rok 2012: 1 500 000,00 zł.

Opinia Prezydenta:
Poprawka uwzględniona przez Prezydenta a ramach 
autopoprawki poprzez utworzenie rezerwy celowej na 
program opieki nad dziećmi do lat 3 w kwocie 
3.000.000 zł.

Wynik głosowania Komisji Budżetu, Nadzoru 
Właścicielskiego, Rozwoju Gospodarczego i Promocji 
Miasta
za: 0, przeciw: 8, wstrzymało się: 2

Wnioskodawca:
Katarzyna Kretkowska
2012-01-03 19:49:42

Lidia Dudziak
(2012-01-03 22:26:18)
Klub Klub Radnych Sojuszu 
Lewicy Demokratycznej
(2012-01-03 23:22:40)

Opieka nad dzieckiem

jak wyżej w poprzednim wniosku

1.
Zadanie: 02P2012 - Rezerwy
Uzasadnienie: jak wyżej w 
poprzednim wniosku
Wartość rok 2012: 1 500 000,00 zł.

Opinia Prezydenta:
Poprawka uwzględniona przez Prezydenta a ramach 
autopoprawki poprzez utworzenie rezerwy celowej na 
program opieki nad dziećmi do lat 3 w kwocie 
3.000.000 zł.

Wynik głosowania Komisji Budżetu, Nadzoru 
Właścicielskiego, Rozwoju Gospodarczego i Promocji 
Miasta
za: 0, przeciw: 8, wstrzymało się: 2

Wnioskodawca:
Katarzyna Kretkowska
2012-01-03 19:52:24

Lidia Dudziak
(2012-01-03 22:26:28)
Klub Klub Radnych Sojuszu 
Lewicy Demokratycznej
(2012-01-03 23:22:57)

Modernizacja ul. Staszica

Ulica Staszica objęta jest Miejskim Programem Rewitalizacji i od kilku lat 
przewidziana do gruntownej modernizacji. Mieszkańcy ulicy aktywnie 
włączają się w inicjatywy społeczne w ramach MPR. Modernizacja ulicy 
(znajdującej się w kiepskim stanie) stanowić będzie pozytywny przykład 
przemian społeczno-przestrzennych na Jeżycach i spowoduje radykalną 
poprawę wizerunku tej części miasta.

1.
Zadanie: GKM/ZDM/419 - 
Przebudowa utwardzonych ulic 
gminnych
Uzasadnienie: Zgodnie z 
dokumentami ZDM przebudowa ul. 
Staszica znajduje się w "paczce" 
dotyczącej przebudowy 
utwardzonych ulic gminnych. 
Poprawka ma na celu 
zagwarantowanie na poziomie 
uchwały budżetowej, iż fundusze 
znajdujące się w "paczce" zostaną 
faktycznie przeznaczone na 
modernizację ulicy Staszica
Wartość rok 2012: 1 500 000,00 zł.

Opinia Prezydenta:
Realizacja poprawki w ramach zadania wskazanego jako 
źródło finansowania. Wykonano projekt oraz 
wystąpiono o pozwolenie na budowę. Rozpoczęcie 
realizacji w II półroczu 2012 roku w ramach środków 
przebudów ulic gminnych.

Wynik głosowania Komisji Budżetu, Nadzoru 
Właścicielskiego, Rozwoju Gospodarczego i Promocji 
Miasta
za: 3, przeciw: 4, wstrzymało się: 3

Wnioskodawca:
Łukasz Mikuła
2012-01-03 19:56:09

Katarzyna Kretkowska
(2012-01-03 21:28:07)
Lidia Dudziak
(2012-01-03 22:26:48)
Mariusz Wiśniewski
(2012-01-03 22:34:33)
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Budowanie wizerunku Miasta Poznania i Urzędu Miasta Poznania

Proponuje się utworzenie Wydziału Rozwoju i Promocji Miasta poprzez 
połączenie Wydziału Rozwoju, Biura Promocji Miasta i Biura Kształtowania 
Relacji Społecznych. Wydziały te obsługują związane ze sobą zadania, które 
mogą być lepiej koordynowane w ramach pracy jednego wydziału. 
Oszczędności organizacyjne szacować można na ok. 400 tys. złotych, nie 
licząc eliminacji ew. zbędnych zadań.

Opinia Prezydenta:
Poprawka nie została uwzględniona. W związku z 
ograniczeniem w projekcie budżetu środków na 
administrację o ok. 7 % konieczne stanie się podjęcie 
działań restrukturyzacyjno-organizacyjnych w Urzędzie 
Miasta. Dalsze ograniczanie środków stanowiłoby 
zagrożenie dla prawidłowego funkcjonowania urzędu. 
Ponadto ustalanie regulaminu regulacyjnego urzędu 
jest ustawową kompetencją Prezydenta.

Wynik głosowania Komisji Budżetu, Nadzoru 
Właścicielskiego, Rozwoju Gospodarczego i Promocji 
Miasta
za: 4, przeciw: 4, wstrzymało się: 2

Wnioskodawca:
Szymon Szynkowski vel Sęk
2012-01-03 20:53:14

Klub Klub Radnych Prawo i 
Sprawiedliwość
(2012-01-03 23:08:00)

Obsługa administracyjno-logistyczna Urzędu Miasta

Proponuje się ograniczenie kosztów funkcjonowania Urzędu Miasta 
poprzez połączenie Wydziału Organizacyjnego i Wydziału Obsługi Urzędu. 
Obydwa wydziały realizują zadania ściśle związane z obsługą techniczną i 
merytoryczną UM. Oszczędności organizacyjne można szacować na ok. 300 
tys. złotych.

Opinia Prezydenta:
Poprawka nie została uwzględniona. W związku z 
ograniczeniem w projekcie budżetu środków na 
administrację o ok. 7 % konieczne stanie się podjęcie 
działań restrukturyzacyjno-organizacyjnych w Urzędzie 
Miasta. Dalsze ograniczanie środków stanowiłoby 
zagrożenie dla prawidłowego funkcjonowania urzędu. 
Ponadto ustalanie regulaminu regulacyjnego urzędu 
jest ustawową kompetencją Prezydenta.

Wynik głosowania Komisji Budżetu, Nadzoru 
Właścicielskiego, Rozwoju Gospodarczego i Promocji 
Miasta
za: 4, przeciw: 4, wstrzymało się: 2

Wnioskodawca:
Szymon Szynkowski vel Sęk
2012-01-03 20:56:38

Klub Klub Radnych Prawo i 
Sprawiedliwość
(2012-01-03 23:08:48)

Konserwacja i utrzymanie zieleni w parkach i zieleńcach miejskich, 
planowanie i prowadzenie inwestycji, modernizacji oraz remontów 
obiektów zieleni miejskiej

Proponuje się utworzenie Zarządu Dróg i Zieleni Miejskiej poprzez 
połączenie ZDM i ZZM. W wielu miastach funkcjonuje jedna jednostka, 
której powierza się zadania zarówno z zakresu utrzymania dróg i mostów 
jak i zieleni miejskiej. Oszczędności organizacyjne można szacować na 400 
tys. złotych.

Opinia Prezydenta:
Poprawka nie została uwzględniona. Obecna forma 
organizacyjna zapewnia osiągnięcie optymalnego 
standardu wykonania zadań przy odpowiednich 
kosztach. Podobny model funkcjonuje w wielu 
porównywalnych do Poznania miastach i się sprawdza.

Wynik głosowania Komisji Budżetu, Nadzoru 
Właścicielskiego, Rozwoju Gospodarczego i Promocji 
Miasta
za: 4, przeciw: 4, wstrzymało się: 2

Wnioskodawca:
Szymon Szynkowski vel Sęk
2012-01-03 21:04:24

Klub Klub Radnych Prawo i 
Sprawiedliwość
(2012-01-03 23:09:37)
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76 Prowadzenie Schroniska dla Zwierząt

Proponuje się zwiększenie środków na utrzymanie schroniska dla zwierząt z 
zadaniem rozpisania przetargu na prowadzenie schroniska, dostępnego 
również dla ofert organizacji społecznych. Przetarg taki niekoniecznie 
prowadzić miałby do oszczędności (choć i to jest możliwe) lecz do 
podniesienia jakości funkcjonowania schroniska. 

1.
Zadanie: 03ZUK2012 - Prowadzenie 
szaletów miejskich.
Uzasadnienie: Obecnie utrzymanie 
12 szaletów w mieście kosztuje 
ponad 1,5 mln złotych, a wpływy z 
tytułu ich użytkowania sytuują się na 
poziomie 150 tys. złotych. Oznacza 
to że roczny koszt utrzymania 
jednego szaletu to ok. 110 tys. 
złotych. Doświadczenia wielu innych 
polskich miast (np. Opola, Łodzi, 
Krakowa) pokazują, że przy wybraniu 
w przetargu zewnętrznego 
operatora szaletów można znacznie 
ograniczyć koszty ich 
funkcjonowania (do ok..30-50 tys. 
złotych rocznie za jeden szalet). 
Proponuje się likwidację jednostki 
usługi komunalne i zorganizowanie 
przetargu na obsługę szaletów 
miejskich. Jednocześnie stworzenie 
w ramach Wydziału Gospodarki 
komunalnej stanowiska nadzoru nad 
jakością obsługi szaletów przez 
zewnętrzny podmiot oraz podjęcie 
działań zmierzających do skłaniania 
podmiotów wynajmujących lokale 
użytkowe od miasta do 
udostępniania ustandaryzowanych 
szaletów (podobne rozwiązanie 
stosuje Warszawa). W ten sposób 
można z jednej strony osiągnąć 
oszczędność ok. 0,8 mln złotych. z 
drugiej zaś podnieść jakość 
oferowaną przez miejskie szalety.
Wartość rok 2012: 250 000,00 zł.

Opinia Prezydenta:
Poprawka nie została uwzględniona. Po przyjęciu 
kompleksowego rozwiązania wynikającego z ustawy o 
ochronie zwierząt , tj. miejskiego programu opieki nad 
zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 
bezdomności zwierząt, organizacje pozarządowe 
zgodnie z zapisami ustawy o działalności pożytku 
publicznego i wolontariacie będą mogły zgłosić wniosek 
o realizacje zadania publicznego, na który może być 
ogłoszony konkurs ofert. Ponadto nie ma możliwości 
zmniejszenia środków na prowadzenie szaletów 
publicznych z uwagi na rozpoczęcie wdrażania 
programu rozwoju szaletów miejskich. Skutki finansowe 
programu możliwe do oceny po jego pełnym 
wdrożeniu.

Wynik głosowania Komisji Budżetu, Nadzoru 
Właścicielskiego, Rozwoju Gospodarczego i Promocji 
Miasta
za: 5, przeciw: 5, wstrzymało się: 0

Wnioskodawca:
Szymon Szynkowski vel Sęk
2012-01-03 21:14:30

Katarzyna Kretkowska
(2012-01-03 21:30:28)
Lidia Dudziak
(2012-01-03 22:31:16)
Klub Klub Radnych Prawo i 
Sprawiedliwość
(2012-01-03 23:09:57)
Klub Klub Radnych Sojuszu 
Lewicy Demokratycznej
(2012-01-03 23:28:37)
Michał Grześ
(2012-01-03 23:40:46)
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79 Przeprowadzenie procesu polubownego lub sądowego zakończenia umowy 
z 1992 r. na zarządzanie cmentarzami komunalnymi zawartej z Sp. 
Universum w związku z jej niezgodnością z przepisami ustaw oraz 
niekorzystną dla miasta Poznań formułą. Następnie należałoby rozpisać 
przetarg na zarządzanie miejskimi cmentarzami.

Od lat Wydział Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej prowadzi prawne 
analizy dotyczące możliwości uzdrawiania relacji miasta względem Sp. 
Universum ukonstytuowanej umową z 1992 r. Analizy te doprowadziły 
wprawdzie do wprowadzenia w umowie pewnych zmian jednak w znaczący 
sposób nie wpłynęły na kształt niekorzystnej, mającej obowiązywać do 
2017 r. umowy. 

1.
Zadanie: 03ZUK2012 - Prowadzenie 
szaletów miejskich.
Uzasadnienie: Obecnie utrzymanie 
12 szaletów w mieście kosztuje 
ponad 1,5 mln złotych, a wpływy z 
tytułu ich użytkowania sytuują się na 
poziomie 150 tys. złotych. Oznacza 
to że roczny koszt utrzymania 
jednego szaletu to ok. 110 tys. 
złotych. Doświadczenia wielu innych 
polskich miast (np. Opola, Łodzi, 
Krakowa) pokazują, że przy wybraniu 
w przetargu zewnętrznego 
operatora szaletów można znacznie 
ograniczyć koszty ich 
funkcjonowania (do ok..30-50 tys. 
złotych rocznie za jeden szalet). 
Proponuje się likwidację jednostki 
usługi komunalne i zorganizowanie 
przetargu na obsługę szaletów 
miejskich. Jednocześnie stworzenie 
w ramach Wydziału Gospodarki 
komunalnej stanowiska nadzoru nad 
jakością obsługi szaletów przez 
zewnętrzny podmiot oraz podjęcie 
działań zmierzających do skłaniania 
podmiotów wynajmujących lokale 
użytkowe od miasta do 
udostępniania ustandaryzowanych 
szaletów (podobne rozwiązanie 
stosuje Warszawa). W ten sposób 
można z jednej strony osiągnąć 
oszczędność ok. 0,8 mln złotych. z 
drugiej zaś podnieść jakość 
oferowaną przez miejskie szalety.
Wartość rok 2012: 200 000,00 zł.

Opinia Prezydenta:
Poprawka nie została uwzględniona. W dniu 26 
listopada 2010 r. podpisano aneks nr 2 do umowy z dnia 
1 lipca 1992 r. pomiędzy Miastem Poznań i SP 
„Universum” na zarządzanie, utrzymywanie oraz 
prowadzenie cmentarzy komunalnych w Poznaniu. 
Obecne zapisy umowy dostosowano do istniejących 
przepisów prawa i pozwalają na realizowanie umowy do 
końca jej obowiązywania tj. 2017 r. Przeprowadzane 
regularnie kontrole potwierdzają właściwe 
wykonywanie umowy oraz prowadzenie inwestycji i 
remontów, które mają wpływ na polepszenie stanu i 
funkcjonowania cmentarzy komunalnych, poprawiają 
ich estetykę, bezpieczeństwo ludzi i mienia.

Wynik głosowania Komisji Budżetu, Nadzoru 
Właścicielskiego, Rozwoju Gospodarczego i Promocji 
Miasta
za: 3, przeciw: 4, wstrzymało się: 3

Wnioskodawca:
Szymon Szynkowski vel Sęk
2012-01-03 21:22:01

Klub Klub Radnych Prawo i 
Sprawiedliwość
(2012-01-03 23:10:11)
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80 środki na dotację do dodatkowych 1800 miejsc w żłobkach

W Poznaniu dramatycznie brakuje miejsc w żłobkach. W 2011 eoku 1800 
dzieci nie przyjęto do miejskich żłobków z powodu braku miejsc. Żłobki 
prywatne są bardzo drogie gdyż nie otrzymują żadnej miejskiej dotacji. By 
rozwiązać problem, Klub SLD, w złożonym 2 miesiące temu projekcie nowej 
uchwały żłobkowej proponuje przekazywanie dotacji równej 
dofinansowaniu do miejsca w miejskim żłobku, czyli 900 zł na dziecko na 
miesiąc, podmiotom niepublicznym, które nie będą pobierać opłaty od 
rodziców wyższej niż żlobki miejskie . Od września 2012 roku, 900 złotych 
na dziecko za 1800 dodatkowych miejsc, wżłobkach miejskich bądź 
niepublicznych, ale za nie wyższąniż w miejskich opłatę.

1.
Zadanie: 01P2012 - Zarządzanie 
Miastem
Uzasadnienie: proponuję 
zlikwidować stanowisko jednego 
zastępcy Prezydenta
Wartość rok 2012: 72 000,00 zł.

2.
Zadanie: 02GP2012 - Obsługa 
kontaktów publicznych Urzędu 
Miasta Poznania
Uzasadnienie: dobra polityka 
prorodzinna i miejsca dla dzieci w 
żłobkach będą lepszą formą 
kontaktu Prezydenta z mieszkańcami 
od utrzymywania licznych 
urzędniczych etatów które tak 
naprawdę w opinii społecznej często 
służą odgradzaniu urzędu 
prezydenta od rzeczywistych spraw 
mieszkańców
Wartość rok 2012: 1 000 000,00 zł.

3.
Zadanie: 01KRS2012 - Działalność 
konsultacyjno - informacyjna
Uzasadnienie: uruchomienie 
potrzebnych dodatkowych miejsc w 
żłobkach będzie społecznie bardziej 
pożyteczne od utrzymywania w 
Urzędzie rozbudowanych służb 
konsultacyjno-informacyjnych, 
których działania w opinii 
mieszkańców mają najczęściej 
charakter wirtualny
Wartość rok 2012: 516 341,25 zł.

4.
Zadanie: 02KRS2012 - Budowanie 
wizerunku Miasta Poznania i Urzędu 
Miasta Poznania
Uzasadnienie: dodatkowe miejsca w 
żłobka najlepiej zbudują wizerunek 
urzędu w oczach mieszkańców
Wartość rok 2012: 965 455,00 zł.

5.
Zadanie: 03KRS2012 - Komunikacja 
medialna
Uzasadnienie: uzasadnienie jak 
wyżej
Wartość rok 2012: 100 000,00 zł.

6.
Zadanie: 01PM2012 - Promocja 
wizerunku Miasta Poznania
Uzasadnienie: zorganizowanie 
brakujących miejsc w żłobkach 
będzie najlepsząformąpromocji 
wizerunku naszego miasta!
Wartość rok 2012: 3 826 203,75 zł.

Opinia Prezydenta:
Poprawka uwzględniona przez Prezydenta a ramach 
autopoprawki poprzez utworzenie rezerwy celowej na 
program opieki nad dziećmi do lat 3 w kwocie 
3.000.000 zł.

Wynik głosowania Komisji Budżetu, Nadzoru 
Właścicielskiego, Rozwoju Gospodarczego i Promocji 
Miasta
za: 1, przeciw: 7, wstrzymało się: 2

Wnioskodawca:
Katarzyna Kretkowska
2012-01-03 21:26:51

Lidia Dudziak
(2012-01-03 22:32:10)
Szymon Szynkowski vel Sęk
(2012-01-03 23:35:37)
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82 remont ulicy Klonowica/chodniki/

chodniki przy ul klonow3ica sa bardzo zniszczone, bardzo niebezpiecznie 
przejść poniewaz dodatkowo wystaja korzenie z drzew, utrudnione rownież 
mają przejście rodzice dzieci, którzy zaprowadzają swoje pociechy do 
żłobka. Poza tym ulica ta znajduje sie w pobliżu targów, a w kontekście 
Euro 2012 odstrasza potencjalnych turystow

1.
Zadanie: 02P2012 - Rezerwy
Uzasadnienie: rezerwa za 
odszkodowanie za grunty
Wartość rok 2012: 100,00 zł.

Opinia Prezydenta:
Poprawka nie została uwzględniona. Zarząd Dróg 
Miejskich ustalił z radą osiedla rozpoczęcie w 2012 roku 
robót przygotowawczych i dokumentacji na remont 
chodnika. Realizacja zadania ze środków będących w 
dyspozycji rady osiedla możliwa w 2013 roku.

Wynik głosowania Komisji Budżetu, Nadzoru 
Właścicielskiego, Rozwoju Gospodarczego i Promocji 
Miasta
za: 1, przeciw: 5, wstrzymało się: 3

Wnioskodawca:
Lidia Dudziak
2012-01-03 21:32:14

Katarzyna Kretkowska
(2012-01-03 22:30:49)
Komisja Komisja Ochrony 
Środowiska
(2012-01-03 22:33:45)
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85 podwyżki dla pracowniczek żłobków samorządowych

pracowniczki żłobków zarabiają tragicznie mało, nie otrzymały podwyżki od 
kilku lat, nie otrzymały też wyrównania płac po wejściu w życie ustawy 
żłobkowej

1.
Zadanie: 01OW2012 - Nadzór 
merytoryczny nad szkołami i 
placówkami oświatowo-
wychowawczymi prowadzonymi 
przez Miasto Poznań
Uzasadnienie: Wydział Oświaty jest 
nadmiernie rozbudowany, tworzy 
skostniałą, biurokratyczną czapę nad 
samorządowymi placówkami 
oświatowymi, potęgując zbędną 
biurokrację i ograniczając ich 
ustawowo przyznawaną 
samodzielność zarządzania. 
Prezydent proponuje dziesiątki 
likwidacji, połączeń placówek bądź 
przekazywania ich innym 
podmiotom, tymczasem w Wydziale 
Oświaty rośnie (!!) ilość etatów. 
Proponuję likwidację 18 etatów, w 
tym likwidację stanowiska jednego z 
trzech (!!!) zastępców dyrektora 
wydziału.
Wartość rok 2012: 500,00 zł.

2.
Zadanie: 02OW2012 - Realizacja 
zadań w zakresie kadr i awansu 
zawodowego - nadzór nad szkołami i 
placówkami prowadzonymi przez 
Miasto Poznań
Uzasadnienie: uzasadnienie jak 
wyżej
Wartość rok 2012: 200,00 zł.

3.
Zadanie: 05OW2012 - Planowanie 
oraz realizacja określonych w 
budżecie Miasta dochodów i 
wydatków na zadania oświatowe
Uzasadnienie: uzasadnienie jak 
wyżej
Wartość rok 2012: 1 500 000,00 zł.

4.
Zadanie: 06OW2012 - Realizacja 
zadań z zakresu działań 
nieedukacyjnych
Uzasadnienie: uzasadnienie jak 
wyżej
Wartość rok 2012: 499 300,00 zł.

Opinia Prezydenta:
Poprawka nie została uwzględniona. Przygotowywane 
są analizy mające na celu zracjonalizowanie kosztów 
utrzymania żłobków publicznych - wnioski z tej analizy 
posłużą do rozważenia możliwości zastosowania 
nowych rozwiązań finansowania związanego również z 
wynagrodzeniami pracowników.

Wynik głosowania Komisji Budżetu, Nadzoru 
Właścicielskiego, Rozwoju Gospodarczego i Promocji 
Miasta
za: 1, przeciw: 6, wstrzymało się: 3

Wnioskodawca:
Katarzyna Kretkowska
2012-01-03 21:51:10

Klub Klub Radnych Sojuszu 
Lewicy Demokratycznej
(2012-01-03 23:29:53)



Nazwa zadania i zakres Źródła finansowania Opinia UwagiLp

89 Remont ul. Kolejowej

Jest to jedna z najbardziej zaniedbanych ulic na Łazarzu i w śródmieściu 
Poznania. Jej kompleksowe wyremontowania przyczyni się walnie do 
rewitalizacji Łazarza i terenów pokolejowych, tak istotnych dla rozwoju 
gospodarczego i społecznego naszego śródmieścia

1.
Zadanie: SP/POSIR/4 - Modernizacja 
Toru Regatowego Malta
Uzasadnienie: modernizacja toru 
może poczekać, ulica Kolejowa 
dłużej już czekać nie może!
Wartość rok 2012: 1 700 000,00 zł.

Opinia Prezydenta:
Poprawka nie została uwzględniona. Zarząd Dróg 
Miejskich w porozumieniu z radą osiedla wykonuje 
remonty cząstkowe chodników, przebudowa ulicy 
wymaga opracowaniu dokumentacji technicznej i 
uzyskania decyzji administracyjnych. Koszt przebudowy 
ulicy to ok. 7.000.000 zł, projekt to ok. 200.00 zł. 
Wydatkowanie środków możliwe po 2012 roku.

Wynik głosowania Komisji Budżetu, Nadzoru 
Właścicielskiego, Rozwoju Gospodarczego i Promocji 
Miasta
za: 0, przeciw: 7, wstrzymało się: 3

Wnioskodawca:
Katarzyna Kretkowska
2012-01-03 22:00:22

Lidia Dudziak
(2012-01-03 22:40:29)
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90 Wyrównanie i utwardzenie ulicy Ożarowskiej na odcinku od ul. Głuszyna do 
ul. Czernichowskiej

Rozwój budownictwa jednorodzinnego na obrzeżach Poznania (Kamionki, 
Czapury, Wiórek, Daszewice) oraz na terenie Głuszyny i Starołęki 
powoduje, że ulica Starołęcka korkuje się do granic możliwości. Realizacja 
poprawki pozwoli na uruchomienie alternatywnej drogi dla mieszkańców 
tego rejonu ul. Ożarowską. 

1.
Zadanie: OU/OU/3 - Prace 
modernizacyjne w budynkach UM
Uzasadnienie: Podnoszenie 
standardu pomieszczeń urzędu 
miasta w dobie kryzysu finansów 
samorządowych i cięć we wszystkich 
dziedzinach życia społecznego należy 
uznać za nieuzasadnione. 
Wartość rok 2012: 1 000 000,00 zł.

2.
Zadanie: SP/POSIR/4 - Modernizacja 
Toru Regatowego Malta
Uzasadnienie: Kwota zabezpieczona 
w budżecie po uwzględnieniu 
poprawki z cała pewności wystarczy 
na wykonanie niezbędnych prac 
modernizacyjnych. 
Wartość rok 2012: 800 000,00 zł.

3.
Zadanie: 05ZTM2012 - Sprzedaż 
biletów i windykacja
Uzasadnienie: Blisko 10% wzrost 
wydatków na sprzedaż biletów i 
windykację należności wydaje się 
być niczym nie uzasadniony, tym 
bardziej że w roku 2011 i 2012 
sprzedaż biletów w większym niż 
dotychczas stopniu będzie 
realizowana za pomocą 
biletomatów. 
Wartość rok 2012: 1 200 000,00 zł.

Opinia Prezydenta:
Poprawka nie została uwzględniona. Poprawka nie 
została uwzględniona. Zbyt wąski obecny pas drogowy 
(od 3 do 5 m) uniemożliwia utwardzenie drogi. Brak 
środków na wykup gruntów w kwocie ok 2 mln zl.

Wynik głosowania Komisji Budżetu, Nadzoru 
Właścicielskiego, Rozwoju Gospodarczego i Promocji 
Miasta
za: 0, przeciw: 7, wstrzymało się: 3

Wnioskodawca:
Tomasz Lewandowski
2012-01-03 22:05:19

Dominika Król
(2012-01-03 22:15:46)
Katarzyna Kretkowska
(2012-01-03 22:31:56)
Bartosz Zawieja
(2012-01-03 22:35:23)
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93

Uruchomienie Domu Kultury "Tramwajarza" jako centrum kulturalnego 
Jeżyc

zadanie to zostało wprowadzone do budżetu w 2011 roku w kwocie 340 
tys. wyremontowano i odświeżone puste od 5 lat pomieszczenia, część 
środków pozostała niewykorzystana i nie uruchomiono żadnej działalności 
w tych nie wykorzystywanych pomieszczeniach. Rada Osiedla Jeżyce 
podjęła uchwałę o dofinansowaniu działań kulturalnych w tym miejscu. 
Estrada Poznańska, która pomieszczenia przejęła od ZKZL potrzebuje 250 
tys. na rozkręcenie działalności kulturalnej w tym miejscu, niezwykle na 
Jeżycach potrzebnej!

1.
Zadanie: 04KRS2012 - Promocja 
turystyki
Uzasadnienie: Centrum Turystyki 
Kulturowej "Trakt" ma nadmiernie 
rozbudowaną administrację
Wartość rok 2012: 250 000,00 zł.

Opinia Prezydenta:
Poprawka nie została uwzględniona z uwagi na źródło 
finansowania. Przyjęcie tej poprawki uniemożliwiłoby 
prawidłowe funkcjonowanie CTK Trakt. Trakt jest 
jedynym podmiotem statutowo zobligowanym do 
zarządzania Traktem Królewsko-Cesarskim w Poznaniu 
oraz powstającym Parkiem Historycznym i 
Interaktywnym Centrum Historii Ostrowa Tumskiego 
(ICHOT). Obecnie jednostka prowadzi nadzór 
merytoryczny nad budową ICHOT, przygotowuje i 
realizuje program merytoryczny ukierunkowany na 
świadczenie usług z zakresu kultury, edukacji i turystyki, 
za pomocą budowanej infrastruktury ICHOT.

Wynik głosowania Komisji Budżetu, Nadzoru 
Właścicielskiego, Rozwoju Gospodarczego i Promocji 
Miasta
za: 2, przeciw: 6, wstrzymało się: 2

Wnioskodawca:
Katarzyna Kretkowska
2012-01-03 22:10:46

Beata Urbańska
(2012-01-03 22:44:03)
Szymon Szynkowski vel Sęk
(2012-01-03 23:36:31)

remont chodników na ul Klonowica

chodniki na tej ulicy są bardzo zniszczone, matki, które idą na te ulice ze 
swoimi maluchami ponieważ tam znajduje się żłobek, narażone są na 
utrudnienia również na wystające korzenie drzew.Ulica znajduje się blisko 
targów, a w kontekście Euro 2012 wstyd zaprosić gości na ewentualne 
kwatery

1.
Zadanie: 02P2012 - Rezerwy
Uzasadnienie: rezerwa celowa na 
odszkodowania za grunty
Wartość rok 2012: 100 000,00 zł.

Opinia Prezydenta:
Poprawka nie została uwzględniona. Zarząd Dróg 
Miejskich ustalił z radą osiedla rozpoczęcie w 2012 roku 
robót przygotowawczych i dokumentacji na remont 
chodnika. Realizacja zadania ze środków będących w 
dyspozycji rady osiedla możliwa w 2013 roku.

Wynik głosowania Komisji Budżetu, Nadzoru 
Właścicielskiego, Rozwoju Gospodarczego i Promocji 
Miasta
za: 1, przeciw: 5, wstrzymało się: 4

Wnioskodawca:
Lidia Dudziak
2012-01-03 22:14:05

Katarzyna Kretkowska
(2012-01-03 22:32:55)
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95 Wyrównanie i utwardzenie ulicy Ożarowskiej na odcinku od ul. Głuszyna do 
ul. Czernichowskiej

Rozwój budownictwa jednorodzinnego na obrzeżach Poznania (Kamionki, 
Czapury, Wiórek, Daszewice) oraz na terenie Głuszyny i Starołęki 
powoduje, że ulica Starołęcka korkuje się do granic możliwości. Realizacja 
poprawki pozwoli na uruchomienie alternatywnej drogi dla mieszkańców 
tego rejonu ul. Ożarowską.

1.
Zwiększenie deficytu
Uzasadnienie: Wnioskodawca 
proponuje sfinansować realizację 
poprawki z umorzenia części 
udziałów w spółce komunalnej 
Wielkopolskie Centrum Wspierania 
Inwestycji sp z o.o. Spółka ta 
dysponuję sporym kapitałem 
zapasowym (od momentu jej 
powstania ani razu nie wypłaciła 
wspólnikowi - miastu Poznań 
dywidendy) ponadto wnioskodawca 
uznaje, że w obecnej sytuacji 
finansowej naszej wspólnoty 
samorządowej angażowanie się 
spółki miejskiej w inwestycje czysto 
komercyjne/deweloperskie nie 
znajduje uzasadnienia stąd udziały 
jakie WCWI sp. z o.o. posiada w 
spółkach Andersja Property (75 % 
udziałów) czy Andersja Bussines 
Center (15%) powinny zostać 
sprzedane a środki uzyskane przez 
spółkę z tego źródła przeznaczone na 
umorzenie udziałów i ewentualnie 
na finansowanie budowy 
infrastruktury komunalnej. Według 
bardzo ostrożnych szacunków środki 
jakie Miasto Poznań mogłoby 
uzyskać z umorzenia części udziałów 
mogą sięgać od 20-40 mln zł przy 
czym umorzenia można realizować 
także w kolejnych latach (przy 
założeniu, że ze sprzedażą udziałów 
w Andersji Bussines Center sp. z o.o. 
będziemy czekali do zakończenia 
prowadzonej przez spółkę 
inwestycji).
Wartość rok 2012: 3 000 000,00 zł.

Opinia Prezydenta:
Poprawka nie została uwzględniona. Zbyt wąski obecny 
pas drogowy (od 3 do 5 m) uniemożliwia utwardzenie 
drogi. Brak środków na wykup gruntów w kwocie ok 2 
mln zl.

Wynik głosowania Komisji Budżetu, Nadzoru 
Właścicielskiego, Rozwoju Gospodarczego i Promocji 
Miasta
za: 0, przeciw: 7, wstrzymało się: 3

Wnioskodawca:
Tomasz Lewandowski
2012-01-03 22:18:34

Katarzyna Kretkowska
(2012-01-03 23:50:37)
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97 remont ul. Nowy Świat oraz uporządkowanie miejsc parkingowych w tej 
okolicy

Jest od kilku lat zapowiadany remont tej ulicy, potrzebne jest także 
uporządkowanie istniejących i wydzielenie nowych miejsc parkingowych w 
tej okolicy, z jednoczesną ochroną pasów zieleni.

1.
Zadanie: OW/OW/300 - Nowa 
lokalizacja Liceum 
Ogólnokształcącego nr VIII
Uzasadnienie: LO nr VIII posiada 
siedzibę przy ul. Głogowskiej, nowa 
lokalizacja nie jest mu potrzebna. 
Zadaniem Prezydenta jest 
wynegocjowanie tej kwestii z Kurią, 
co nie powinno być trudne, 
zważywszy, że szereg katolickich 
szkół w Poznaniu korzysta 
"bezczynszowo" z miejskich 
budynków oświatowych ( np. Szkoły 
salezjańskie czy Pijarów). Należy 
całkowicie zrezygnować z tego 
nowego inwestycyjnego zadania i 
zmobilizować Prezydenta do 
skutecznych działań!
Wartość rok 2012: 400 000,00 zł.

Opinia Prezydenta:
Poprawka nie została uwzględniona. Planowany remont 
w ramach środków będących w dyspozycji Zarządu Dróg 
Miejskich na drogi wewnętrzne w latach 2012 i 2013 z 
oraz rady osiedla.

Wynik głosowania Komisji Budżetu, Nadzoru 
Właścicielskiego, Rozwoju Gospodarczego i Promocji 
Miasta
za: 0, przeciw: 6, wstrzymało się: 4

Wnioskodawca:
Katarzyna Kretkowska
2012-01-03 22:26:36

Lidia Dudziak
(2012-01-03 22:39:04)
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100 Dodatkowe środki na zajęcia sportowe dla dzieci i młodzieży na obiektach 
oddziałów POSiR pod nadzorem Wydziału Sportu

Środki zaoszczędzone na administracji POSiR winny być wykorzystane na 
rzeczywiste nakłady na rozwój sportowy dzieci i młodzieży

1.
Zadanie: 04SP2012 - Rozwój 
miejskiej bazy sportowo-
rekreacyjnej i wypoczynkowej oraz 
organizacja pozalekcyjnych zajęć 
sportowych dla dzieci i młodzieży 
szkolnej
Uzasadnienie: Obecnie Poznańskie 
Ośrodki Sportu i Rekreacji są 
niegospodarnie zorganizowaną i 
niezwykle kosztochłonną strukturą, 
w której koszt utrzymania jednego 
etatu to ok. 130 tys. złotych. Na 
187,5 etatów w POSiR 35 etatów to 
stanowiska w tzw. Dyrekcji 
nadzorującej prace wszystkich 
oddziałów. Pierwszym etapem 
restrukturyzacji winna być likwidacja 
dyrekcji POSiR, przeniesienie zadań 
nadzoru i koordynacji nad 
poszczególnymi wydziałami do 
Wydziału Sportu, oczywiście wraz z 
niezbędnym wzmocnieniem 
osobowym wydziału. Szacunkowo 
można ocenić, że w ramach 
Wydziału Sportu do prawidłowego 
nadzoru nad działalnością obiektów 
POSiR konieczne byłyby 23 etaty (a 
więc redukcja zatrudnienia dyrekcji 
poprzez reorganizację wyniosłaby 12 
etatów). W skład struktury obiektów 
POSiR, podlegających nadzorowi 
Wydziału Sportu winna zostać 
włączona Pływalnia Atlantis. 
Możliwe oszczędności do osiągnięcia 
w I etapie - ok. 1,5 mln złotych 
(liczba ograniczanych etatów x 
przeciętny koszt utrzymania etatu w 
POSiR). Drugim etapem byłoby 
nadanie tymczasowo każdemu z 
oddziałów statusu zakładu 
budżetowego (możliwe ewentualne 
połączenie niektórych oddziałów np. 
Ośrodka Przywodnego Rataje, MOS) 
oraz powierzenie przez Wydział 
Sportu dyrektorom zakładów 
(oddziałów) zadania koniecznej 
restrukturyzacji, poprzez m.in 
outsourcing części usług (np. 
sprzątanie, nadzór nad obiektami, 
ratownicy, księgowość),szczegółową 
ocenę racjonalności wydatków 
pośrednich i bezpośrednich oraz 
analizę możliwego zwiększenia 
dochodów. W II etapie początkowo 
konieczność poniesienia 
dodatkowych nakładów (koszt 
utworzenia nowych zakładów 
budżetowych). W 2 letniej 
perspektywie czasowej można 
oszacować, że bilans przyniesie 10-
15% oszczędności (1,5-2 mln złotych 
rocznie). Trzecim etapem byłaby 
ocena po pewnym okresie czasu (np. 
2 lata) efektywności restrukturyzacji 
przeprowadzonej przez dyrektorów 
jednostek. W przypadkach zakładów, 
w których nie byłaby ona 
satysfakcjonująca podjęcie decyzji o 
rozpisaniu przetargu na wybór 
operatora obiektu z warunkiem 
zachowania świadczonych usług na 
co najmniej niezmienionym 
poziomie. Trudno w tej chwili 
oszacować możliwą skalę 
oszczędności z tego tytułu.
Wartość rok 2012: 1 500 000,00 zł.

Opinia Prezydenta:
Poprawka nie została uwzględniona ze względu na 
źródło finansowania. Poznańskie Ośrodki Sportu i 
Rekreacji przygotowują we współpracy z profesorem 
Uniwersytetu Ekonomicznego opracowanie koncepcji 
rozwoju POSiR do roku 2030. (z projekcją finansową na 
lata 2013-2015). Projekt będzie zakończony w kwietniu 
2012 roku, zatem wtedy będzie można podjąć decyzje 
związane z przyszłością POSiR poparte danymi 
finansowymi.

Wynik głosowania Komisji Budżetu, Nadzoru 
Właścicielskiego, Rozwoju Gospodarczego i Promocji 
Miasta
za: 3, przeciw: 3, wstrzymało się: 4

Wnioskodawca:
Szymon Szynkowski vel Sęk
2012-01-03 22:31:36

Katarzyna Kretkowska
(2012-01-03 22:34:06)
Klub Klub Radnych Prawo i 
Sprawiedliwość
(2012-01-03 23:11:23)
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remont chodników na ulicy klonowica

chodniki zdewastowane, wystające korze4nie drzew , droga do żłobka 
znajdująca się na tej ulicy, bliskość targów w kontekście Euro 2012 
wypadało by ja wyremontować

1.
Zadanie: 02P2012 - Rezerwy
Uzasadnienie: rezerwa celowa na 
odszkodowanie za grunty
Wartość rok 2012: 100 000,00 zł.

Opinia Prezydenta:
Poprawka nie została uwzględniona. Zarząd Dróg 
Miejskich ustalił z radą osiedla rozpoczęcie w 2012 roku 
robót przygotowawczych i dokumentacji na remont 
chodnika. Realizacja zadania ze środków rady osiedla 
możliwa w 2013 roku.

Wynik głosowania Komisji Budżetu, Nadzoru 
Właścicielskiego, Rozwoju Gospodarczego i Promocji 
Miasta
za: 0, przeciw: 4, wstrzymało się: 6

Wnioskodawca:
Lidia Dudziak
2012-01-03 22:37:54

Bartosz Zawieja
(2012-01-03 22:39:36)

remont ulicy kolejowej

ulica kolejowa jest w fatalnym stanie od wielu lat zgłaszana przez 
mieszkańców do naprawy. Remont ul Kolejowej znacznie poprawi jakość 
życia mieszkańców tej ulicy i nie tylko a także przyczyni się do rewitalizacji 
tamtych jakże zapomnianych przez władze terenów

1.
Zadanie: 02P2012 - Rezerwy
Uzasadnienie: rezerwa celowa na 
odszkodowanie za grunty
Wartość rok 2012: 1 800 000,00 zł.

Opinia Prezydenta:
Poprawka nie została uwzględniona. Zarząd Dróg 
Miejskich w porozumieniu z radą osiedla wykonuje 
remonty cząstkowe chodników, przebudowa ulicy 
wymaga opracowaniu dokumentacji technicznej i 
uzyskania decyzji administracyjnych. Koszt przebudowy 
ulicy to ok. 7.000.000 zł, projekt to ok. 200.00 zł. 
Wydatkowanie środków możliwe po 2012 roku.

Wynik głosowania Komisji Budżetu, Nadzoru 
Właścicielskiego, Rozwoju Gospodarczego i Promocji 
Miasta
za: 1, przeciw: 4, wstrzymało się: 5

Wnioskodawca:
Lidia Dudziak
2012-01-03 22:45:46

Katarzyna Kretkowska
(2012-01-03 22:49:15)
Bartosz Zawieja
(2012-01-03 23:09:51)

remonty konserwatorskie poznańskiej Secesji

od lat brakuje środków na ratowanie poznańskiej Secesji, w tym 
dramatycznie niszczejących willi na poznańskich Jeżycach, Łazarzu, 
śródmieściu

1.
Zadanie: 12PM2012 - Desing z 
Wielkopolski - promocja kultury 
regionu
Uzasadnienie: Promocję kultury i 
"design-u" (pisownia!) regionu 
należy zacząć od jej ratowania, póki 
jeszcze się te kamienice nie zawaliły! 
Na rok 2012 proponuję jedynie 
300000 zł., w kolejnych dwóch 
latach 5000000 i 6500000 z budżetu 
przewidzianego w wieloletnim 
planie finansowym na nową siedzibę 
dla LO nr VIII
Wartość rok 2012: 300 000,00 zł.

Opinia Prezydenta:
Poprawka nie została uwzględniona ze względu źródło 
finansowania. Zadanie "Desing z Wielkopolski - 
promocja kultury regionu" jest projektem 
współfinansowanym ze środków UE (dofinansowanie 85 
%). Ponadto Miasto stosuje inne instrumenty 
wspomagające ochronę zabytków np. mozliwość 
zwolnienia z podatku od nieruchomości. 

Wynik głosowania Komisji Budżetu, Nadzoru 
Właścicielskiego, Rozwoju Gospodarczego i Promocji 
Miasta
za: 1, przeciw: 6, wstrzymało się: 3

Wnioskodawca:
Katarzyna Kretkowska
2012-01-03 22:48:19

Lidia Dudziak
(2012-01-03 23:11:43)
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115 zwiększenie o 50 liczby łózek w Zakładzie Opiekuńczo-Leczniczym Szpitala J. 
Strusia poprzez adaptację pomieszczeń zajmowanych przez dyrekcję 
szpitala w budynku przy ul. Podgórnej 

w Poznaniu brakuje miejsc w ZOL, a można je utworzyć tanio wykorzystując 
sprzęt po likwidowanych oddziałach szpitala przy ul. Szkolnej, 
proponowane pomieszczenia nie znajdują się w budynkach przeznaczonych 
na sprzedaż

1.
Zadanie: GKM/ZDM/34 - Wykupy 
gruntów (drogi gminne)
Uzasadnienie: umniejszenie środków 
w tej wielkości nie powinno 
przeszkodzić w realizacji zadań ZDM
Wartość rok 2012: 150 000,00 zł.

Opinia Prezydenta:
Poprawka nie została uwzględniona. Budynek nie jest 
własnością Miasta i podlega nadzorowi 
konserwatorskiemu. W przypadku podjęcia takiej 
decyzji konieczne byłoby dostosowanie całego budynku 
do obowiązujących przepisów. Ponadto możliwe byłoby 
wprowadzenie tylko 25 łóżek.

Wynik głosowania Komisji Budżetu, Nadzoru 
Właścicielskiego, Rozwoju Gospodarczego i Promocji 
Miasta
za: 2, przeciw: 4, wstrzymało się: 4

Wnioskodawca:
Antoni Szczuciński
2012-01-03 22:59:19

Katarzyna Kretkowska
(2012-01-03 23:05:52)
Lidia Dudziak
(2012-01-03 23:13:29)
Klub Klub Radnych Sojuszu 
Lewicy Demokratycznej
(2012-01-03 23:44:34)
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117 Wprowadzenie pakietu "Przyjazna komunikacja miejska miasta Poznania"

Uproszczenie taryfikatora biletów poprzez: - utworzenie dwustrefowego 
systemu, w którym strefa A obejmowałaby tak jak dotychczas miasto 
Poznań, a strefa B okoliczne gminy (możliwe jest wprowadzenie taryf 
ważonych, których cennik oscylowałby pomiędzy obecnymi cenami za 
korzystanie ze stref B i C), - likwidację osobnych biletów na linie 
pospieszne, - wprowadzenie wyraźnej preferencji na zakup biletów 
długookresowych (-15% przy zakupie rocznego biletu sieciowego, - 10% 
przy zakupie biletu 9 lub 10 miesięcznego, -5% - tak jak obecnie przy 
zakupie biletu półrocznego), - wprowadzenie systemu biletów sieciowych 
korporacyjnych, które byłby atrakcyjną ofertą dla firm, które mogłyby 
kupować takie bilety dla swoich pracowników po niższej cenie uzależnionej 
od ilości zakupionych biletów (np. od 10 biletów - 10% zniżki, od 50 biletów 
15%, powyżej 100 biletów 20%), - wprowadzenie biletu weekendowego 
"Zwiedzaj Poznań" dla rodziców z dziećmi (bez ograniczenia ich ilości) lub 
maksymalnie 3 osób dorosłych, obejmującego dodatkowo zniżki (np. na 
poziomie 10%) w miejskich instytucjach sportu i kultury i w innych, które 
byłby zainteresowane przyłączeniem się do projektu za zryczałtowaną cenę 
50 złotych.

1.
Dział: 600 - Transport i łączność
Paragraf: 0830 - Wpływy z usług
Uzasadnienie: Zwiększone dochody z 
tytułu inflacyjnej podwyżki cen 
biletów oraz popularyzacji 
komunikacji miejskiej wśród 
Poznaniaków
Wartość rok 2012: 3 000 000,00 zł.

Opinia Prezydenta:
Poprawka nie została uwzględniona. 1. Połączenie stref 
B i C w jedną strefę, stanowiłoby dodatkowe 
utrudnienia w rozliczeniach z gminami, w których 
komunikację organizuje ZTM. Ponadto gminy posiadają 
odmienne preferencje w zakresie poziomu cen biletów 
– nie godzą się na jedną stawkę. Dodatkowo strefa B ma 
charakter przejściowy pomiędzy strefą miejską A a 
strefą podmiejską C. Specyfika komunikacji w 
Swarzędzu czy Luboniu jest zbliżona do poznańskiej, 
dlatego pewne bilety znajdujące się taryfie dla strefy B 
(lub planowane do wprowadzenia) nie pasowałyby dla 
komunikacji w strefie C. Wprowadzenie cen dużo 
wyższych aniżeli obecne w strefie B spowodowałoby 
spadek pasażerów w tej strefie. 2. Wraz z likwidacją linii 
pospiesznej A w połowie roku planujemy zlikwidować 
bilety na linie pospieszne. 3. W chwili obecnej rabat na 
bilet roczny wynosi 10%, co jest wartością wyższą 
aniżeli możliwa do uzyskania stopa zwrotu z lokaty 
bankowej. Zwiększanie rabatu jest nieuzasadnione 
ekonomicznie. 4. W chwili obecnej w ramach 
Zarządzenia nr 556/2009/P w sprawie ustalenia 
niektórych cen i opłat za usługi organizowane przez 
jednostkę budżetową Zarząd Transportu Miejskiego w 
Poznaniu istnieje oferta dla pracodawców w ramach 
której mogą oni wykupić przejazdy w cenie niższej 
aniżeli cena biletu na okaziciela. Nie widzimy 
uzasadnienia dla wprowadzania kolejnej, podobnej 
oferty. 5. W taryfie ZTM znajdują się bilety 72-godzinne 
grupowe wprowadzone z myślą o rodzinach. 
Wprowadzenie proponowanej nielimitowanej liczby 
dzieci jest ryzykowne. Łączenie oferty na przejazdy ze 
zniżkami o charakterze turystycznym nie może odbywać 
się w ramach biletu komunikacji miejskiej – zamiast 
tego można rozważyć rozszerzenie zakresu 
dystrybuowanej przez Centrum Informacji Miejskiej, 
Poznańskiej Karty Miejskiej i docelowo w systemie 
PEKA.

Wynik głosowania Komisji Budżetu, Nadzoru 
Właścicielskiego, Rozwoju Gospodarczego i Promocji 
Miasta
za: 3, przeciw: 4, wstrzymało się: 4

Wnioskodawca:
Szymon Szynkowski vel Sęk
2012-01-03 23:04:23

Tomasz Lewandowski
(2012-01-03 23:45:03)
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120

124

Remonty konserwatorskie

w projekcie budżetu nie przewidziano żadnych środków na granty związane 
z tym zadaniem

1.
Zadanie: 01P2012 - Zarządzanie 
Miastem
Uzasadnienie: Proponuję 
zlikwidowanie stanowiska jednego z 
czterech zastępców Prezydenta. 
Dwóch i tak od lat jest praktycznie 
niewidocznych, w tym o jednym 
prasa pisze, że nadal nie wiadomo, 
czym się zajmuje, a trzeciego 
ostatnio ostentacyjnie zastępuje sam 
Prezydent. Zaoszczędzone środki 
doprawdy lepiej przeznaczyć na 
ratowanie zabytków
Wartość rok 2012: 100 000,00 zł.

Opinia Prezydenta:
Poprawka nie została uwzględniona. Miasto stosuje 
inne instrumenty wspomagające ochronę zabytków np. 
możliwość zwolnienia z podatku od nieruchomości. 

Wynik głosowania Komisji Budżetu, Nadzoru 
Właścicielskiego, Rozwoju Gospodarczego i Promocji 
Miasta
za: 1, przeciw: 8, wstrzymało się: 2

Wnioskodawca:
Katarzyna Kretkowska
2012-01-03 23:04:59

Klub Klub Radnych Sojuszu 
Lewicy Demokratycznej
(2012-01-03 23:34:55)

Stworzenie centrum inicjatyw pod nazwą "Generator Kultury"

zmiany sfer aktywności kulturalnej wymagają nowych form mecenatu 
miasta, forma inkubatora nowych inicjatyw kulturalnych nazwana przez 
animatorów Poznańskiego Kongresu Kultury "generatorem" wydaje się 
najbardziej odpowiadająca potrzebom, jej skromny wyraz finansowy jest 
adekwatny do początkowego etapu jej zorganizowania

1.
Zadanie: GN/GN/16 - 
Zagospodarowanie terenów po KS 
Olimpia na Golęcinie - prace 
koncepcyjne
Uzasadnienie: wydanie 0,5 mln zł na 
prace koncepcyjne dotyczące 
terenów nie należących do miasta 
wydaje się wysoce wątpliwe
Wartość rok 2012: 200 000,00 zł.

Opinia Prezydenta:
Poprawka nie została uwzględniona. Zadanie 
przewidziane do realizacji w ramach CK Zamek.

Wynik głosowania Komisji Budżetu, Nadzoru 
Właścicielskiego, Rozwoju Gospodarczego i Promocji 
Miasta
za: 0, przeciw: 9, wstrzymało się: 2

Wnioskodawca:
Antoni Szczuciński
2012-01-03 23:10:26

Katarzyna Kretkowska
(2012-01-03 23:23:44)
Klub Klub Radnych Sojuszu 
Lewicy Demokratycznej
(2012-01-03 23:35:10)

Nadzór merytoryczny i organizacyjny nad instytucjami kultury.

Zwiększenie dotacji dla Teatru Polskiego z przeznaczeniem na dodatkową 
premierę w roku 2012.

1.
Zadanie: 04KRS2012 - Promocja 
turystyki
Uzasadnienie: Umniejszenie dotacji 
dla CTK Trakt
Wartość rok 2012: 200 000,00 zł.

Opinia Prezydenta:
Poprawka nie została uwzględniona ze względu na 
źródło finansowania. Przyjęcie tej poprawki 
uniemożliwiłoby prawidłowe funkcjonowanie CTK Trakt. 
Trakt jest jedynym podmiotem statutowo 
zobligowanym do zarządzania Traktem Królewsko-
Cesarskim w Poznaniu oraz powstającym Parkiem 
Historycznym i Interaktywnym Centrum Historii 
Ostrowa Tumskiego (ICHOT). Obecnie jednostka 
prowadzi nadzór merytoryczny nad budową ICHOT, 
przygotowuje i realizuje program merytoryczny 
ukierunkowany na świadczenie usług z zakresu kultury, 
edukacji i turystyki, za pomocą budowanej 
infrastruktury ICHOT.

Wynik głosowania Komisji Budżetu, Nadzoru 
Właścicielskiego, Rozwoju Gospodarczego i Promocji 
Miasta
za: 2, przeciw: 8, wstrzymało się: 1

Wnioskodawca:
Szymon Szynkowski vel Sęk
2012-01-03 23:20:11
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126

127

Promocja turystyki

Umniejszenie dotacji dla CTK Trakt z założeniem pozostawienia 
zaoszczędzonych środków w dziedzinie kultury.

Opinia Prezydenta:
Poprawka nie została uwzględniona. Przyjęcie tej 
poprawki uniemożliwiłoby prawidłowe funkcjonowanie 
CTK Trakt. Trakt jest jedynym podmiotem statutowo 
zobligowanym do zarządzania Traktem Królewsko-
Cesarskim w Poznaniu oraz powstającym Parkiem 
Historycznym i Interaktywnym Centrum Historii 
Ostrowa Tumskiego (ICHOT). Obecnie jednostka 
prowadzi nadzór merytoryczny nad budową ICHOT, 
przygotowuje i realizuje program merytoryczny 
ukierunkowany na świadczenie usług z zakresu kultury, 
edukacji i turystyki, za pomocą budowanej 
infrastruktury ICHOT.

Wynik głosowania Komisji Budżetu, Nadzoru 
Właścicielskiego, Rozwoju Gospodarczego i Promocji 
Miasta
za: 3, przeciw: 7, wstrzymało się: 1

Wnioskodawca:
Szymon Szynkowski vel Sęk
2012-01-03 23:21:47

Katarzyna Kretkowska
(2012-01-03 23:22:39)

renowacja poznańskiej Secesji, ze szczególnym uwzględnieniem kamienic 
na Jeżycach i Łazarzu

z zadaniem tym nie można czekać do łatwiejszych dla budżetu czasów, gdyż 
kamienice te i wille tych lepszych czasów już mogą nie doczekać!

1.
Zadanie: OW/OW/300 - Nowa 
lokalizacja Liceum 
Ogólnokształcącego nr VIII
Uzasadnienie: LO nr VIII już 
siedzibęposiada. Szczegółowe 
uzasadnienia jak w moim 
poprzednim wniosku w tej sprawie
Wartość rok 2012: 300 000,00 zł.
Wartość rok 2013: 5 000 000,00 zł.
Wartość rok 2014: 6 500 000,00 zł.

Opinia Prezydenta:
Poprawka nie została uwzględniona. Miasto stosuje 
inne instrumenty wspomagające ochronę zabytków np. 
możliwość zwolnienia z podatku od nieruchomości. 

Wynik głosowania Komisji Budżetu, Nadzoru 
Właścicielskiego, Rozwoju Gospodarczego i Promocji 
Miasta
za: 0, przeciw: 8, wstrzymało się: 3

Wnioskodawca:
Katarzyna Kretkowska
2012-01-03 23:21:49

Klub Klub Radnych Sojuszu 
Lewicy Demokratycznej
(2012-01-03 23:45:34)

Budowanie wizerunku Miasta Poznania i Urzędu Miasta Poznania

Środki przeznaczone na tzw. komunikację zewnętrzną UMP wydają się 
nieracjonalnie wydawane.

Opinia Prezydenta:
Poprawka nie została uwzględniona. W związku z 
ograniczeniem w projekcie budżetu środków na 
administrację o ok. 7 % konieczne stanie się podjęcie 
działań restrukturyzacyjno-organizacyjnych w Urzędzie 
Miasta. Dalsze ograniczanie środków stanowiłoby 
zagrożenie dla prawidłowego funkcjonowania BKRS.

Wynik głosowania Komisji Budżetu, Nadzoru 
Właścicielskiego, Rozwoju Gospodarczego i Promocji 
Miasta
za: 3, przeciw: 6, wstrzymało się: 2

Wnioskodawca:
Szymon Szynkowski vel Sęk
2012-01-03 23:23:29
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130 Budowa łącznika w Zespole Szkół Ogólnokształcących Nr 2 im. Charles de 
Gaulle

Budowa łącznika poprawi komfort korzystania z sali gimnastycznej przez 
uczniów i dostarczy szkole nowych pomieszczeń.

1.
Zadanie: 02P2012 - Rezerwy
Uzasadnienie: Poprawka sięga do 
rezerwy w kwocie 20 mln na zadania 
realizowane przez szkoły
Wartość rok 2012: 150 000,00 zł.

Opinia Prezydenta:
Poprawka nie została uwzględniona. Obecny stan szkoły 
zaspokaja potrzeby mieszkańców. Konsekwencją 
przyjęcia poprawki będzie napływ dzieci i młodzieży 
spoza Poznania, co budzi sprzeciw społeczności lokalnej

Wynik głosowania Komisji Budżetu, Nadzoru 
Właścicielskiego, Rozwoju Gospodarczego i Promocji 
Miasta
za: 0, przeciw: 10, wstrzymało się: 1

Wnioskodawca:
Tomasz Lewandowski
2012-01-03 23:44:13

Katarzyna Kretkowska
(2012-01-03 23:53:00)
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